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CHP Genel Başkanı Özgür
Özel, kurultay süreci sonrası

partinin durumunun ele alınması ve
yerel seçim stratejilerinin belirlen-
mesi amacıyla Manavgat'ta düzenle-
nen kamp için Antalya’ya gitti.
Gazetecilerin, İYİ Parti Genel Baş-
kanı Akşener ile yaptığı görüşmeye

ilişkin sorusu
üzerine Özel,
“Alabilecekleri
her iki karara da
son derece saygı-
lıyız. Ben sonu-
cun olumlu
yönde olmasını
temenni ediyo-
rum” diye 
konuştu.

ç

Alacakları her 
karara saygılıyız

İMAMOĞLU'NA RAKİP OLDU!

Bakırköy Belediye Başkanı Bü-
lent Kerimoğlu, İBB Başkan-

lığı için aday adayı olduğunu
açıkladı. Kerimoğlu başvurusunu
CHP İstanbul İl Başkanlığı’na yaptı.
Kerimoğlu, “CHP'nin temel değerle-
rine bağlı, halkçı, kamucu, Ata-
türkçü, örgütün gücüne inanan parti

emekçilerinin adayı
olarak İBB Başkan
adaylığı için başvu-
rumu yaptım”
dedi. CHP'li bele-
diye başkanları
toplantısında İma-
moğlu ile Keri-
moğlu arasında
çok sert bir tar-
tışma yaşanmıştı. 
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Kerimoğlu gözü
İBB'ye dikti!

DİSK yaptığı basın 
açıklamasıyla, asgari ücret

programını açıkladı. Rakam be-
lirtmeyen DİSK, “Gelirde adalet,
vergide adalet, insanca yaşana-
bilir ücret” talep etti DİSK Genel
Başkanı Arzu Çerkezoğlu, “Tür-
kiye’de ücretler, değil insanca 

yaşamaya, hayatta
kalmaya bile yete-
cek düzeyde değil-
dir. 2023 yılı ikinci
yarısı için belirle-
nen asgari ücret,
açlık sınırının dahi
altında kalmakta-
dır” açıklamasını
yaptı. I SAYFA 8
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CHP'den Silivri Belediye
Başkan aday adaylığını ilan

eden Doruk Bulut, “Şimdi yep-
yeni bir yolun başındayız. Ha-
yalini kurduğumuz güçlü bir
Silivri için, bu topraklara sahip

çıkmak için, bu topraklarda yaşa-
yan tüm hemşehrilerimize sahip
çıkmak için yola çıkıyoruz. Üreten
bir belediye olacağız. Dinamik bir
belediye olacağız. Pratik bir bele-
diye olacağız” dedi. I SAYFA 16

Gazeteci Mehmet Mert
sosyal medya hesabın-

dan çok konuşulacak bir kulis
bilgisi paylaştı. İBB Başkanı
Ekrem İmamoğlu'nun danış-
manlarından, Murat Ongun,

Yiğit Oğuz Duman, Ertan-
Yıldız ve Fatih Keleş’in adı-
nın bazı ilçeler için
belediye başkan adayı
olarak geçtiğini belirten

Mert, “2023 genel seçimleri 
öncesi İBB Sözcülüğü görevin-
den alınan Murat Ongun, İBB
sözcüsü olarak önümüzdeki
dönem devam edecek. Yiğit
Oğuz Duman da görevine
devam edecek. Fakat Ertan
Yıldız veya Fatih Keleş’ten biri-
sinin adı Avcılar Belediye Baş-
kan adayı olarak dillendiriliyor”
açıklamasında bulundu. YIL: 19  SAYI: 5906           FİYAT: 1.5 TL                          2 ARALIK 2023 CUMARTESİ

Türkiye'de insanca
yaşamak çok zor!

ŞarkıcıAydilge, eşi Utku
Barış Andaç'a mesaj ve fo-

toğraf atan kadınlara seslendi.
“Evli bir kadının kocasını elde
etmek bazıları için hemcinslerini
elemek, rakibine gol atmak gibi

hissettiriyor olabilir” diyen
Aydilge, “Ama benim
eşimi ya da başka bir
erkeği elde etmek sizi
başarılı ya da şampiyon
kılmayacak. Biz birbiri-
mizin acısı üzerinde te-

pinerek dans edecek
rakipler değiliz. Biz kız

kardeşleriz”
ifadelerini

kullandı. 
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Kocamı size
yedirmem!

Gürültü şikayeti 
karakolda bitti

Güngören'de 5 katlı
binanın 4. katında ya-

şayan iki kardeş, evlerinin
her odasına kurdukları özel
ses düzenekleriyle komşula-
rını rahatsız etti.  Kardeşle-
rin üst katında daire satın
alanlar, gürültüden kurtul-
mak için çareyi evlerini satı-
lığa çıkartmakta buldu. Çok
sayıda şikayet üzerine çilin-
girle daireye giren polis
ekipleri, düzenekleri sökerek
iki kardeş hakkında adli
işlem başlattı. I SAYFA 3
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HALK BU İŞE 
EL KOYMALI!

Depreme Dirençli Kent Esenyurt prog-
ramında sanayicilere seslenen Prof. Dr.

Naci Görür, halkın deprem konusunda çö-
zümler sunan siyasilere oy vermesi gerekti-
ğini söyledi. Görür, “Halkın bu işe el koyması
gerektiğini düşünüyorum” dedi. I SAYFA 4
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Cumhurbaşkanı Erdoğan,
BM İklim Değişikliği Çer-

çeve Sözleşmesi 28'inci Taraflar
Konferansı (COP28) kapsamında
düzenlenen zirvede konuştu. Er-
doğan, "İsrail saldırıları sonucu
çoğunluğu çocuk ve kadın 16 bini

aşkın Filistinli masum sivilin 
hayatını kaybetmesi, hiçbir şekilde
meşru gösterilemez. Gazze'de ya-
şananlar insanlık suçudur, savaş
suçudur ve bu suçu işleyenlerden
uluslararası hukuk önünde mut-
laka hesabı sorulmalıdır" dedi.
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Metropol şehir İstanbul'un ulaşım sorunu vatandaşları canından bezdirdi. Metrobüs ve otobüslerdeki aşırı 
yoğunluk tepki çekerken, 2012-2016 arasında 2 bin 180 otobüs alındığı, 2019 ve 2023 arasında ise İETT 
filosuna sadece 348 otobüsün katıldığı ortaya çıktı. İBB Başkanı Ekrem İmamoğlu ise otobüs alımı için bulu-
nan dış kredinin onaylanmamasını sık sık eleştirerek, Cumhurbaşkanı Erdoğan'a çok sayıda çağrıda bulundu

OTOBUS NEDEN
CILDIRTIYOR?

İstanbul'un en büyük so-
runlarından biri olan ula-

şım her geçen gün daha da
içinden çıkılmaz bir hal aldı. Aşırı
yoğunluk nedeniyle insanların is-
tiflendiği toplu taşıma araçları,
duraklarda saatlerce metrobüs ve
otobüs bekleyenlerin çilesi gide-
rek büyüdü. İETT’de yaşanan
yoğunluğun talebi karşılamadığı
gün gibi ortada iken resmi EKAP

verilerine göre 2011-2016 dönemi
ile 2019-2023 dönemi otobüs
alımları dikkat çekti. İETT 2011
ve 2016 arasında, toplam 2 bin
180 aracı filosuna katarken, 2019
ve 2023 yılları arasında sadece
348 ulaşım aracı temin edebildi.
AK Parti ve CHP döneminde
İETT'nin bünyesine katılan araç
sayısında uçuk bir fark olması
dikkat çekti. 
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2011-2016 ARASINDA 2 BİN 180 ARAÇ
2019-2023 ARASINDA SADECE 348 ARAÇ!

Araç filosunun yenilene-
memesi nedeniyle, eski tip

otobüslerin sık sık arızalanması
gündem oldu. Araç sayısının 
yetersiz olması da yoğunluğu 
artırarak vatandaşlar için çileye
dönüştü. İBB Başkanı
Ekrem İmamoğlu ise
sık sık Cumhurbaş-
kanı Erdoğan'a
çağrı yaparak,
otobüs alımı
için bulunan dış
kredinin onay-
lanmasını talep

etti. 2021 yılında 300 yeni otobüs
alımı için İBB Meclisi'nden oy bir-
liği ile geçen dış kredi, yıllarca Er-
doğan'ın onayını bekledi. 2023
yılında ise İBB öz kaynaklarını
kullanarak 188 otobüsü bünye-

sine kattı. Erdoğan'a ses-
lenen İmamoğlu,
“3 yılı aşkın süredir

ne yazık ki Cum-
hurbaşkanlığı

onayı olmadığı için,
otobüs alamadık”

serzenişinde 
bulundu. I SAYFA 9
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ARAÇ YETERSİZLİĞİ İSTANBULLU 
İÇİN RESMEN İŞKENCEYE DÖNÜŞTÜ

HABE
R FATURAYI VATANDAŞ ÖDÜYOR!

İktidar ile İBB yönetimi arasında yaşanan çekişmenin faturası her zaman ki gibi vatan-
daşa ödettirildi. Trafik nedeniyle uzun süre yollarda kalan İstanbullu, araç yetersizliğin-
den dolayı da toplu ulaşım araçlarında kucak kucağa yolculuğa mahkum edildi. 

YENI BIR YOLUN
BASINDAYIZ

ç
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DANIŞMANLAR ADAY OLACAK MI?

ESENYurT Belediye Baş-
kanlığı için Esenyurt ve İBB

Meclis Üyesi Ali Gökmen aday
adaylığı başvurusunda bulundu.
Gökmen, “Bu şehre olan bağlılı-
ğımızı ve burada yaşayan herkes
için daha iyi bir gelecek arzu-
muzu yüreğimizde hissederek bu
adımı attık. Her birinizin beklen-
tilerini ve umutlarını anlayarak,
birlikte daha güzel bir Esenyurt
gayesiyle yeni bir hikayeye başlı-
yoruz, artık yeni bir sayfa açıyo-
ruz" ifadelerini kullandı. I SAYFA 10
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Fatih'te bir otomobilin çarptığı
motosikletli kurye ağır yaralı

olarak hastaneye kaldırıldı. Arkadaş-
larına çarpan kişinin serbest bırakıldı-
ğını söyleyen kuryeler, İstanbul Adalet
Sarayı önünde basın açıklaması yaptı.
Motosikletlerine yaralı arkadaşlarının
fotoğraflarını yapıştıran kuryeler, ya-
şanan olaya tepki gösterdi. "Sadece
paket değil can taşıyoruz" diye pan-
kart açan kuryeler yaptıkları basın
açıklamasında, “Arkadaşımızın ölüm
riski olmasına rağmen karşı tarafın
salıverilmesi hepimizin canını yak-
maktadır" diye konuştu. I SAYFA 8
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Fatih'te bir otomobilin çarptığı motosikletli kurye ağır yaralandı. Çarpan kişinin serbest
bırakılmasını protesto eden kuryeler, “Sadece paket değil can da taşıyoruz” diye isyan etti

Paket değil 
can tasıyoruz

Stresi azaltın!
Stres, günlük yaşamda
karşılaştığımız doğal bir

duygu ancak, aşırı stres, fizik-
sel ve ruhsal sağlığımızı olum-
suz yönde etkiliyor. I SAYFA 2
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SERBEST KALMASI CANIMIZI YAKTI

Tiyatro, sinema ve dizi
oyuncusu, yazar, eğitmen

Can Gürzap hayatını kaybetti.
79 yaşındaki sanatçı bir süredir
hastanede tedavi görüyordu.
Sanatçı daha önce aort anevriz-
ması geçirmişti. Acı haberi öğre-
nen yakın arkadaşı Nilgün
Belgün, “Çok üzgünüm. Şok
oldum” paylaşımını yaptı. Ayşe-
gül Aldinç ise “Onu tanımak ve
üç kez aynı projede oynamak
mutluluğuna erişmiştim. Geriye
anılar kaldı. Hayat çok kısa ve
beklenmedik acı haberlerle
dolu” mesajını paylaştı. 
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GERİYE ANILAR KALDI!

TARİHİ HAT
SUYA BATTI!

Sayfa 5

SİLİVRİ’NİN TOPRAKLARINA SAHİP ÇIKACAĞIZ

Doruk Bulut

Aydilge,
kocasına

mesaj
atan 

kadınlara
çağrıda

bulundu.
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S tres, modern yaşamın beraberinde
getirdiği yoğun iş temposu, kişisel
sorumluluklar ve diğer çeşitli fak-

törlerden kaynaklanabilir ancak, sürekli
stres altında kalmak, genel sağlık ve zinde-
lik üzerinde olumsuz bir etki bırakabilir.
Bu nedenle, stresle başa çıkmanın ve sağ-
lıklı bir yaşam sürmenin yollarını bulmak
önemlidir.

Neler yapmak lazım?

Stresi azaltmak için birçok farklı yöntem
bulunmaktadır. Herkesin stresle başa
çıkma tarzı farklı olduğu için, size en
uygun olanı bulmak önemlidir. 
İşte stresi azaltmaya yardımcı 
olabilecek bazı genel yöntemler:

Derin Nefes Alın:

Derin ve yavaş nefes almak, vücudu rahat-
latmanın etkili bir yolu olabilir. Derin
nefes alarak stres hormonlarını azaltabilir
ve sakinleşebilirsiniz.

Düzenli Egzersiz Yapın:

Egzersiz, stresle başa çıkmanın etkili bir
yoludur. Egzersiz yapmak, endorfin salgı-
lanmasını sağlar ve genel olarak ruh hali-
nizi iyileştirir.

Meditasyon ve Yoga:

Meditasyon ve yoga, zihinsel ve fiziksel ra-
hatlama sağlar. Bu teknikler, odaklanmayı
artırabilir ve stresle baş etmenize yardımcı
olabilir.

Doğa ile Zaman Geçirin:

Doğada zaman geçirmek, sakinleştirici bir
etkiye sahiptir. Yürüyüşe çıkmak, piknik
yapmak veya basitçe dışarıda oturmak,
stresi azaltabilir.

Sosyal Bağlantılar Kurun:

Aile üyeleri, arkadaşlar veya sevdiklerinizle
zaman geçirmek, duygusal destek alma-

nıza ve stresle başa çıkmanıza yardımcı
olabilir.

Günlük Tutun:

Duygularınızı kağıda dökmek, stresle başa
çıkmanın bir yolu olabilir. Günlük tutmak,
düşüncelerinizi düzenlemenize ve anlam-
landırmanıza yardımcı olabilir.

Müzik Dinleyin:

Sevdiğiniz müziği dinlemek, ruh halinizi
iyileştirebilir ve stresi azaltabilir. Rahatla-
tıcı müzik tercih etmek, sakinleşmenize

yardımcı olabilir.

Zaman Yönetimini İyileştirin:

Görevleri ve sorumlulukları düzenleyerek,
zamanınızı daha etkili bir şekilde yönetebi-
lirsiniz. Planlama, kontrol hissi yaratır ve
stresi azaltabilir.

Masaj veya Sıcak Banyo:

Rahatlatıcı bir masaj veya sıcak bir banyo,
vücuttaki gerginliği azaltabilir ve zihinsel
olarak rahatlamanıza yardımcı olabilir.
NEŞE MERT
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Bütün gün 
oturmak iyi değil

İrem tercihini yaptı

Hareketsiz yaşam tarzının sağlık
üzerindeki olumsuz etkileri 
uzmanlar tarafından gündeme
getirilmeye devam ediyor

KADIN sağlığına ilişkin yapılan yeni
araştırmalar, günde altı saatten fazla
oturan kadınların rahim miyomlarına

yakalanma riskinin iki kat arttığını ortaya koydu.
Çin’de yapılan son araştırmaya göre, günde altı
saat veya daha fazla oturmak, günde iki saatten
az oturan kadınlara kıyasla iki kat daha fazla
riskle ilişkilendirildi. Yani hareketsiz geçirilen
süre ne kadar fazlaysa rahimde miyom riski de
o kadar artıyor. Miyomlar rahim duvarında
veya içinde oluşan zararsız kas ve doku büyü-
meleridir. Oldukça yaygındırlar, özellikle 30 ila
50 yaş arasındaki kadınların %80’inde miyom
vardır. Küçük miyomlar genellikle ağrısızdır
ancak daha büyük büyümeler ağrıya, şişmeye,
aşırı kanamaya, kabızlığa ve akıntıya neden 
olabilir.

Katılımcılar değerlendirdi

Çin’deki Kunming Üniversitesi’nden araştırma-
cılar, çalışmaları için henüz menopoza girme-
miş, yaşları 30 ila 55 arasında olan 6.600’den
fazla kadınla çalıştı. Daha sonra regl, üreme
geçmişi, çocuk sayısı ve diyet gibi diğer bilgileri
değerlendirdiler. BMJ Open’da yayınlanan araş-
tırmaya katılanlar ayrıca masa oyunları oynaya-
rak, ekran başında vakit geçirerek, kitap
okuyarak, örgü örerek ve diğer hareketsiz aktivi-
telerle ne kadar zaman geçirdiklerini de detay-
landırdı. Sonuçlara göre kadınların 562’sinde
(%8,5) miyom vardı ve bu oranlar 50 yaş üstü
kişilerde en yüksek çıktı. Ancak uzmanlara göre
oturmanın verdiği hasarı telafi etmenin basit
yolları var. American College of Sports Medi-
cine dergisinde yayınlanan bir araştırmaya göre,
her yarım saatte bir sadece beş dakikalık hafif
yürüyüşün oturmanın getirdiği riskleri dengele-
diği tespit edildi. HABER MERKEZİ

TASARIMLARINDA rahatlık ve şıklığı
önemseyen Katerina Ekşioğlu, moda
dünyasında sağlam adımlarla ilerler-

ken; sanat dünyasının dikkatini çekmeye devam
ediyor.  Pop müziğin başarılı ismi İrem Derici,
geçtiğimiz hafta sonu sahne aldığı konser prog-
ramında tercihini Katerina Ekşioğlun’nun
“FW24” koleksiyonundan yana kullandı. De-
rici’nin giydiği Katerina Ekşioğlu imzalı giydiği
şerit aksesuarlı gabardin kumaş pantolon ve üst
tasarımları moda tutkunlarının beğenisini kaza-
nırken; dekolteli tasarımlardaki kristal taş detay-
ları ön plana çıktı.

Modaseverlere tanıttı

Koleksiyonlarında kadınların özgür, feminen ve
bir o kadar özgüvenli hissetmelerini amaçlayan
Katerina Ekşioğlu, geçtiğimiz ay Milano Moda
Haftası’nda 12 parçalık FW 2024 modasever-
lere tanıttı. Her sezonda olduğu gibi doğal ku-
maşlar ve aksesuarların kullanıldığı
koleksiyonda, sıkı yaka çizgileri, tüm görünü-
mün değişmesini sağlayan fermuar kesimleri
Katerina Ekşioğlu “Fall Winter 2024”ün öne
çıkan diğer detayları arasında yer alıyor. 

Kalp sağlığınıza ışık tutun
Memorial Hizmet Hastanesi Kardiyoloji Bölümü’nden Prof. Dr. Ahmet Yıldız, “Istanbul Coronary Intravascular
Imaging Optimum: IVUS & OCT Toplantısı”nda damar içi görüntüleme yöntemleri ile ilgili önemli bilgiler verdi

DÜNYADA ve ülkemizde
yaş ortalamasının artması
ile birlikte, kalp damar has-

talıklarına neden olan risk faktörle-
rine maruziyet süresi de
artmaktadır. Bu durum ise kalp da-
marlarının yapısının kötüleşmesine
ve aşırı kireçlenmesine yol açmak-
tadır. Ancak günümüzde kalp has-
talıklarının teşhisi ve tedavisinde
işlem riskini düşüren ve başarısını
artıran yöntemler öne çıkmaktadır.
Kalbi besleyen koroner damarların
görüntülenmesini sağlayan IVUS
(İntravasküler ultrason) ile OCT
(Optik Koherens Tomografi) tek-
nolojileri en uygun tedavi yöntemi-
nin karar verilmesine imkan
sağlamaktadır. Memorial Hizmet
Hastanesi Kardiyoloji Bölü-
mü’nden Prof. Dr. Ahmet Yıldız,
“Istanbul Coronary Intravascular
Imaging Optimum: IVUS & OCT
Toplantısı”nda damar içi görüntü-
leme yöntemleri ile ilgili önemli bil-
giler verdi.

Hastalar için de hayat
kurtarıcı

Ülkemizde yaşlı nüfusunu artması
ile birlikte kalp damar problemleri-

nin görülme sıklığında da önemli
bir artış yaşanmaktadır. Bu hasta-
larda kalbi besleyen koroner da-
marların yapısı daha kireçli, yaygın,
düzensiz, ince olabilmektedir. Bu
hastalarda uygun tedavi seçeneği-
nin belirlenmesi ve değerlendiril-
mesi için “İntravasküler ultrason”
yani damar içi görüntüleme büyük
önem taşımaktadır. Kalbin içindeki
2-3 milimetrelik damarlara özel bir
tel gönderilerek ultrason dalgaları
ile damarın yapısı değerlendiril-
mektedir. Bu değerlendirme sonucu
tedavi stratejisi belirlenmekte ve
hastaya bir tedavi planı çıkarılmak-
tadır. OCT ise koroner arterler yani
kalbi besleyen damarların yakın kı-
zılötesi ışık kullanılarak mikrosko-
pik düzeyde incelenmesine olanak
sağlayan yüksek çözünürlüklü bir
görüntüleme metodudur. Kalp da-
marlarındaki problemler belirlene-
rek hızlıca tedavi planlamasına
geçilebilmektedir. Bu ise işlem ba-
şarısını artırmaktadır.

Birçok anlamda faydası var

Amerika’da ve Japonya’da stent ta-
kılan hastaların %50-70’inde damar
içi görüntüleme uygulamaları yapıl-

maktadır. Dünya genelinde kulla-
nılma sıklığı %10 olarak bilinmekte-
dir. Hastanın hem tedavi sırasında
hem de tedavi sonrasında işlem ba-
şarısını artıran damar içi görüntü-
leme işlemleri yani IVUS ve
OCT’nin kullanımı konusunda 4
ülkeden 20 doktor bir araya geldi.
Memorial Hizmet Hastanesi Kar-
diyoloji Bölümü’nden Prof. Dr.
Ahmet Yıldız ve Memorial Bahçeli-
evler Hastanesi Kardiyoloji Bölü-
mü’nden Prof. Dr. Emir Özgür
Barış Ökçün direktörlüğünde, Har-
vard Medical School Brigham and
Women’s Hospital Kardiovasküler
Görüntüleme Bölüm Direktörü
Prof. Dr. Diaa Hakim ve Seyran-
tepe Hamidiye Etfal Eğitim ve
Araştırma Hastanesi Kardiyoloji
Bölüm Sorumlusu Doç Dr. Kudret
Keskin'in katkılarıyla 24-26 Kasım
tarihinde Memorial Hizmet Hasta-
nesi’nde Istanbul Coronary Intra-
vascular Imaging Optimum: IVUS
& OCT Toplantısı düzenlendi.
Hindistan, Endonezya, Irak ve Tür-
kiye’nin farklı şehirlerinden uzman-
ların katıldığı toplantıda teorik ve
canlı yayın eşliğinde uygulamalı
eğitim verildi. HABER MERKEZİ

TÜRK halk müziğinin güçlü
sesi Kubat, “Ege Türküleri”
başlıklı konserle seyircinin kar-

şısında olacak. Kültürel mirasımızın
türkülerini modern dokunuşlarla gele-
cek nesillere aktaran sanatçı, Ege tür-
külerine olan sevgisini İş Kuleleri
Salonu’nda seyircisiyle paylaşacak.
Maviyi ve yeşili birleştiren Ege bölgesi
coğrafyasından etkilenen türküler, Ku-

bat’ın yorumuyla yeniden hayat bula-
cak. Konserde sanatçıya yeni neslin ba-
şarılı yorumcularından Canan Çal
eşlik edecek.  Ege Üniversitesi Türk
Müziği Devlet Konservatuarı’ndan
mezun olan Canan Çal, 2015 yılında
Kalan Müzik etiketiyle raflarda yerini
bulan  “Ege’nin Türküsü” albümüyle
dikkat çekmişti. Çal, farklı yörelerin
türkülerini yorumladığı “İz” adlı albü-

münü ise 2018 yılında seyircinin beğe-
nisine sundu. Konser biletleri, Maxi-
mum Kart sahiplerine %10 indirimle
satılıyor. Öğrenci ve 65 yaş üzeri izleyi-
ciler için 20 TL’den satışa sunulacak bir
kontenjanın da ayrıldığı konserin bilet-
leri, tüm Biletix gişelerinden, öğrenci ve
65 yaş üzeri biletler ise sadece İş Kule-
leri ana gişeden temin edilebilir.
HABER MERKEZİ

STRESI AZALTIN!
Stres, günlük yaşamda karşılaştığımız doğal bir duygu ancak, aşırı stres, fiziksel ve ruhsal sağlığımızı olumsuz
yönde etkiliyor. Strese iyi gelen şeyler, stresin kaynağına, şiddetine ve bireysel özelliklerine göre değişebilir. İşte
stresin üstesinden gelmenin ve ruhsal dengeyi korumanın etkili yollarını keşfetmek için kullanılabilecek yöntemler 

Optimistik
düşünce 
iyi geliyor
Pozitif düşünce, stresle başa çıkmanın
önemli bir unsuru olabilir. Olumlu bir
bakış açısı geliştirmek, sorunlara daha
yapıcı bir şekilde yaklaşmanıza yar-
dımcı olabilir. Stresle başa çıkma yön-
temleri kişisel tercihlere bağlı olarak
değişebilir. Farklı yöntemleri deneye-
rek, size en iyi uyanları bulmaya çalışın.
Eğer stresle başa çıkmakta zorlanıyor-
sanız, bir sağlık profesyoneli veya uz-
mandan destek almak önemlidir.

İş Sanat, 7 Aralık Perşembe akşamı Kubat’ı Ege türkülerinden
oluşan bir repertuarla sahnesinde ağırlayacak

Kubat Ege türküleri söyleyecek
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İstanBul Emniyet Müdürlüğü Göçmen
Kaçakçılığıyla Mücadele ve Hudut Kapıları
Şube Müdürlüğü ekipleri, yabancı uyruklu

kişilerin sahte evliliklerle Türk vatandaşlığına geçtiğini
tespit etti. Ekipler, bu evlilikleri organize eden şüpheli-
lerin tespit edilerek yakalanması için çalışma başlattı.
Yapılan çalışmalarda aralarında nikâh memurları,
aracılar, şirket sahipleri, danışmanlık çalışanları ve ter-
cümanların da bulunduğu bazı şüphelilerin, ücret
karşılığı evlenecek kişileri biraraya getirdikleri ve nikah
sonrası yabancı uyrukluların vatandaşlık başvurula-
rını yaptıklarını belirledi.

Adliyeye sevk edildiler

28 Kasım Salı günü düzenlenen operasyonda 11 şüp-
heli yakalanarak gözaltına alındı. Şüphelilerin adres-
lerinde yapılan aramalarda kısa, uzun, aile, öğrenci
ikamet başvuru formları, evlilik başvuru belgeleri, be-
karlık belgeleriyle, bu suçlardan elde edildiği değerlen-
dirilen 2 bin 270 euro, bin 440 dolar, 930 sterlin ve 80
bin lira nakit para ele geçirildi. Şüpheliler emniyetteki
işlemlerinin ardından adliyeye sevk edildi. DHA

O lay, Güngören Akıncılar Ma-
hallesi’ndeki 5 katlı binanın 4.
katında bulunan bir dairede

meydana geldi. Erdal ve Emrah Yıldız
kardeşler, iddiaya göre yaşadıkları evin
her odasına ayrı bir ses düzeneği kurdu.
Bazı odalarda hoparlörle müzik çalan
kardeşler, odanın birinin tavanına mo-
torlu özel bir ses düzeneği kurdu. Yıldız
Kardeşler, bu düzenekleri tatil günle-
rinde ve akşam saatlerinde açmayı ter-
cih etti. Olayın yaşandığı binada daire
satın alanlar çareyi evlerini satılığa çı-
karmakta buldu. Binada oturanların ve
çevredekilerin ihbarı üzerine olay yerine
polis ekipleri sevk edildi. Evde kimsenin
olmaması nedeniyle ekipler, çilingirle
açılan daireye girdiklerinde, çalışan ses
sistemleriyle karşılaştı. Ekipler evde
yaptıkları incelemede 3 adet hoparlörlü
ses sistemi ile tavana gizlenmiş motorlu
ses sistemini sökerek muhafaza altına
aldı. Yakalanan şüpheliler hakkında
"Huzur ve sükunu bozmak" maddesin-
den adli işlem başlatıldı. Daha önce,
yan binada kalan iki kişinin, ses nede-
niyle rahatsız oldukları Yıldız kardeşle-
rin evine gidip şikayetlerini dile getirdiği
öğrenildi. İki taraf arasında çıkan tartış-

mada Yıldız kardeşler, 2 gence keserle
saldırdı. Yaralananlar şüphelilerden şi-
kayetçi oldu.

Polis geldi aldı götürdü

Bina sakinlerinden Yüksel Salman, "Sü-
rekli değişik değişik sesler açıyorlar, ra-
hatsız ediyorlar. Benim küçük çocuğum
ve ailem herkes herkes rahatsız oluyor.
Titreşim, akşamdan sabaha kadar ezan
sesleri, çıkartıyorlar. Polis geld aldı gö-
türdü ondan sonra ne oldu bilmiyorum.
Bunların üst komşuları, daireyi satın al-
dılar ama daha oturmadan satılığa çı-
karttılar, bu gürültü yüzünden" dedi. 

Balyoz çekiç sesi geliyordu

Olayın bitişiğindeki binada yaşayan
Tuncay Akyıldız, "Sesleri duyuyorduk
ama tadilat var zannettik. Üst veya alt
komşularımızın yaşadığı binalarda tadi-
lat var zannettik, yan binadan olacağını
hiç düşünemedik. Özellikle akşam saat
22.00, 23.00 ile 24.00 saatlerinde bu
sesler gelmeye başladı. 3. ve 4. gün de
devam edince araştırmaya başladık.
Bize resmen balyoz, çekiç sesi gibi geli-
yordu. O seslerden çocuk bile uyuyamı-
yordu." diye konuştu.  DHA

Olay, Esentepe Mahallesi
Mimar Sinan Bulvarında saat
05.00 sıralarında meydana

geldi. Caddede seyir halinde olan otomo-
bile, ters istikamette ilerleyen başka bir
otomobilden uzun namlulu silahla ateş
edildi. Saldırıda 3 kişi yaralandı. Yaklaşık
1 dakika süren saldırı sonrasında silahlı
saldırganlar, geldikleri otomobille ara so-
kaklara girerek kaçtı. Uzun namlulu si-
lahtan çıkan kurşunlar park halindeki bir

minibüse isabet etti.İhbar üzerine olay
yerine polis ve sağlık ekipleri sevk edildi.
İlk müdahalesi olay yerinde yapılan yara-
lılar ambulanslarla hastaneye
kaldırıldı.Polis, kaçan saldırganları yaka-
lamak için çalışma başlatırken, yaşanan-
lar güvenlik kamerasına yansıdı.
Görüntülerde, polis ekiplerinin olay ye-
rine gelişi ve ekiplerin ara sokaklarda sal-
dırganları yakalamak için yaptığı
çalışmalar görülüyor.  DHA

Otomobile silahlı saldırı: 3 yaralıSultangazi'de seyir halindeki
otomobilden kimliği belirsiz

kişilerce, seyir halindeki
başka bir otomobile uzun

namlulu silahla ateş edildi.
Saldırıda 3 kişi yaralandı.

Polis ekiplerinin olay sonrası
ara sokaklarda çalışma
yaptığı anlar güvenlik
kameralarına yansıdı Sahte evlilik

operasyonu:
11 gözaltıGürültü Sikayeti 

karakolda bitti
Güngören'de 5 katlı binanın 4. katında yaşayan iki kardeş, evlerinin her odasına kurdukları özel ses
düzenekleriyle komşularını rahatsız etti.  Kardeşlerin üst katında daire satın alanlar, gürültüden 
kurtulmak için çareyi evlerini satılığa çıkartmakta buldu. Çok sayıda şikayet üzerine çilingirle daireye
giren polis ekipleri, düzenekleri sökerek iki kardeş hakkında adli işlem başlattı

Çocuklara bile
saldırdılar
Olayın yaşandığı binanın bitişiğindeki
binada yaşayan ve Yıldız kardeşler ta-
rafından iki torunu darbedilen Melehat
Balkahane, "Çocuklara keserle saldır-
dılar.Kızımın 16-17 yaşında çocukları
var.  Çocukların kafasına keserle sal-
dırdı polise söylediler. Polisler geldi,
savcılığa verdiler. Mahkemelik oldular
galiba ben de bildiğim kadarıyla söylü-
yorum size" dedi. Yıldız kardeşlerin
darbettiği iki gence ilişkin daha önce
ifade verdiği, konuyla ilgili mahkeme
sürecinin devam ettiği öğrenildi. 

Adalet duygusu incindi!
Bahçelievler'de yolun karşısına geçmeye çalışan Mustafa Erdoğdu'ya (28) çarparak ölümüne neden
olan otomobil sürücüsü Mustafa Ayrıkçil (23), 'Taksirle ölüme neden olma' suçundan 2 yıl 6 ay hapis
cezasına çarptırıldı. Mahkeme sonrası Erdoğdu'nun kardeşleri karara isyan ederken, ailenin avukatı,
“Bu karar adalet duygusunu inciten bir karardır. Kararı bir üst mahkemeye taşıyacağız” dedi

BaKırKöy 10. Asliye Ceza
mahkemesindeki duruşmaya
sanık Mustafa Ayrıkçil SEG-

BİS ile katılırken hayatını kaybeden
Mustafa Erdoğdu'nun ailesi ve taraf
avukatları salonda hazır bulundu. Söz
hakkı verilmesi üzerine Mustafa Ayrık-
çil, "Bilirkişi raporunda beni 3 şeyden
dolayı kusurlu bulmuştur. Ben aşırı hızlı
değildim. Şerit değiştirdikten sonra ka-
zanın olduğu yönünde rapor düzenlen-
miş. Bunları kabul etmiyorum. Ayrıca
ön camın filim şeritli olduğu ve kusuru-
mun olduğu yönündeki raporu da kabul
etmiyorum. Makas attığım iddiaları da
doğru değildir. Kaza sağ şeride geçerken
meydana gelmiştir. Ayrıca frene bastı-
ğım hususu da göz ardı edilmiştir" dedi.
Mahkeme, Mustafa Ayrıkçil'in 'Taksirle
ölüme neden olma' suçundan cezasında

indirim uygulanarak 2 yıl 6 ay hapsine
karar verdi. Ayrıca, sürücü belgesine 6
ay süreyle el koyuldu. 

Kardeşimin gençliği ne olacak?

Mahkeme sonrası karara isyan eden Er-

doğdu'nun kardeşleri, "'Sanığın gençliği
var' dediler 2 yıl 6 ay hapis cezası verdi-
ler. Kardeşim de gençti, 28 yaşındaydı.
Benim kardeşimin gençliği ne olacak?
587 gün oldu ben onu görmüyorum"
dedi. 

Üst mahkemeye taşıyacağız

Hayatını kaybeden Mustafa Erdoğ-
du'nun ailesinin avukatı Hayrettin Çil
ise, "29 Mayıs 2022 tarihinde ön ca-
mında film şerit olan, aşırı hızlı seyreden
ve şerit değiştirme kurallarına uymayan
sürücünün çarpması nedeniyle Mustafa
Erdoğdu'nun hayatını kaybettiği olaya
ilişkin yargılamada sanığın 2 yıl 6 ay
hapsine karar verildi. Aslında dosyaya
son girilen raporlarla sanığında asli ku-
surlu davranışları tespit edilmişti. Biz
sanığın birden fazla kural ihlali yapmış
olması sebebiyle olası kastla bu suçu iş-
lediği ve bu şekilde cezalandırılması ge-
rektiğini savunduk. Ancak mahkeme
basit taksirle sanığın yalnızca 2 yıl 6 ay
hapsine karar verdi. Bu karar adalet
duygusunu inciten bir karardır. Kararı
bir üst mahkemeye taşıyacağız" dedi.
DHA

Bakırköy Cumhuriyet Başsavcılı-
ğı'nın hazırladığı iddianamede
şüpheli Mustafa Ayrıkçil'in 29
Mayıs günü saat 00:50 sula-
rında karşıdan karşıya geçmeye
çalışan Mustafa Erdoğdu'ya
çarpması neticesinde maktulün
ölümüne sebebiyet verdiği belir-
tildi. Alınan bilirkişi raporunda
maktul Erdoğdu'nun kazanın
meydana geldiği noktadan yak-
laşık 100 metre geride üst geçit
bulunmasına karşı üst geçidi
kullanmayıp bölünmüş yolun

orta refüj kısmından karşıya
geçmek istediği ve kazanın mey-
dana gelmesinde birinci dere-
cede asli kusurlu olduğu
kaydedildi. Raporda, şüpheli
Mustafa Ayrıkçil'in ise kazanın
oluşumunda tali kusurlu olduğu
ancak, gereken dikkat ve özeni
göstermeyerek maktulün ölü-
müne sebebiyet verdiği belirtildi.
İddianamede sanığın 'Taksirle
ölüme neden olma' suçundan 
2 yıldan 6 yıla kadar hapsi
istenmişti. 

İddianamede ne var?

Semih hakkında zorla getirme kararı 
Aralarında spor dünyasının ünlü isimleri Arda Turan, Emre Belözoğlu, Fernando Muslera ve Selçuk
İnan'ın da bulunduğu 18 mağdurun dolandırılmasına ilişkin davada mahkemenin ara kararında,
eski futbolcu Semih Kaya'nın tanık sıfatıyla zorla getirilmesine karar verdiği ortaya çıktı.

BanKa şube müdürü Seçil Erzan ve 6 sanı-
ğın yargılandığı davanın İstanbul 41. Ağır
Ceza Mahkemesi'nde 21 Kasım tarihinde

görülen ilk duruşmasında tutuklu sanıklardan Atilla
Yörük ve Nazlı Can'ın tahliyesine karar verilmişti.Erzan
savcılık ifadesinde, Semih Kaya ve menajeri Fırat Özde-
mir'in "Seni Türkiye'de yaşatmazlar, benim çok tanıdı-
ğım var, MİT başkanını tanıyorum, Türkiye'de herkesi
tanıyorum." diyerek beni sürekli tehdit ettiklerini, Gök-
türk'teki evine gelerek "Sen burda yaşayamazsın, biz her
şeyi yaparız, seni yaşatmayız." dediklerini iddia etmişti.
Erzan, "Semih Kaya'dan ilk olarak fon vaadiyle para al-
dığım doğrudur. Kendisinde 3 milyon 200 dolar para
aldım. Bu parayı parça parça bazen odamda bazen dı-
şarıda olacak şekilde teslim aldım. Bir seferinde Semih
Kaya'dan Ali Yörük teslim almıştır. Fakat 5 milyon 700
bin dolar şeklinde geri ödememe rağmen Semih Ka-
ya'dan yakamı kurtaramadım. Semih Kaya bana 'Bu
parayı vermek zorundasın' dedi. Senden bu parayı her
ne olursa olsun alacağım. Ben o dönem Semih Kaya'ya
fazladan ödediğim bu parayı Emre Belözoğlu ve Arda
Turan'dan aldım. Daha doğrusu onlardan fon vaadiyle
bir şekilde para alıp Semih Kaya ve Fırat Özdemir'den
kurtulmak için her ikisine de ödeme yaptım" demişti.

11 kişi tanık oldu

Mahkeme ara kararında Semih Kaya, Kaya'nın mena-
jeri Fırat Özdemir, Seçil Erzan'ın kuzeni Tanın Yılmaz
ile eşi Merve Yılmaz, Fatih Terim'in bir dönem yardım-
cılığını yapan Müfit Erkasap'ın eşi Nur Erkasap, eski

erkek arkadaşı avukat Candaş Gürol, Mustafa Sefa,
Nilgün Arabacı, Gülsenal Bayramova, Oğuzhan Özerk
ve Bülent Onat'ın tanık olarak dinlenmeleri için zorla
getirme kararı çıkarılmasına hükmetti. 

6 aylık telefon dökümleri gelecek

Mahkeme, sanıkların telefonlarına ilişkin suç tarihinden
geriye doğru son 6 aylık arama, aranma ve baz kayıtla-
rına ilişkin dökümün BTK'dan talep edilmesine de
karar verdi. Erzan'ın avukatının talebi doğrultusunda
adli emanette bulunan üzerinde çatlaklar bulunan siyah
Apple marka telefonun da suç delillerinin tespiti ama-
cıyla bilirkişiye verilmesine karar verildi. Erzan'ın soruş-
turma aşamasında bilgisayarından yapılan incelemenin
sonucundaki bilirkişi raporunun da savcılıktan sorul-
ması kararlaştırıldı.

19 şikayetçi var

18 mağdurun yer aldığı dos-
yaya, Mert Zeydanlı da 19'uncu
şikayetçi olarak eklenince  "Özel
Belgede Sahtecilik" ve "Tacir
veya Şirket Yöneticisi Olan ya
da Şirket Adına Hareket Eden
Kişilerin Ticari Faaliyetleri 
Sırasında Dolandırıcılık" suçla-
rından sanık Seçil Erzan hak-
kında istenen ceza da 69 yıldan
226 yıla kadar hapis istemine
çıkmıştı.  DHA

İstanbul'da yabancı uyruklu kişilerin sahte 
evliliklerle Türk vatandaşlığına geçmesini
sağlayan şüphelilere operasyon düzenlendi.
Operasyonda aralarında nikah memurlarının da
bulunduğu 11 şüpheli gözaltına alındı

Kazım Karabekir Mahallesi Sevgiseli So-
kak'ta bulunan 3 katlı binanın giriş katındaki
dairede dün saat 16.00 sıralarında belirlene-

meyen bir nedenle yangın çıktı. Yangında yoğun duman
nedeniyle üst kattaki dairede yaşayanlar mahsur kaldı.
İhbar üzerine olay yerine polis, itfaiye ve sağlık ekipleri
sevk edildi. Mahalleli ekipler gelene kadar bir yandan
hortumlarla yangına müdahale ederken, bir yandan da
üst kattaki dairede mahsur kalanları kurtarmaya çalıştı.

Vatandaşlar binanın arka
tarafından dairenin camını
kırarak mahsur kalan 2 ki-
şiyi kurtardı. Dumandan et-
kilenen bir kişiye ambulans
içinde müdahale edildi. İt-
faiye ekiplerinin müdahale-
siyle yangın kısa sürede
söndürüldü. İtfaiye ekipleri
tarafından binada duman
tahliyesi yapıldı. DHA

İtfaiye hızır
gibi yetişti
Ümraniye'de 3 katlı binanın giriş katında
çıkan yangında mahsur kalan 2 kişi 
çevredekiler tarafından kurtarıldı
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Alışılagelmiş bir siyasetçi değilim!

KAdın ve Aile Hizmetleri Müdürlüğü
bünyesinde hayata geçirilen Gündüz
Çocuk Bakımevlerinin ilki; 2019 yı-

lında Tuna Caddesi’nde bulunan Halkalı Mer-
kez Mahallesi’nde hizmete açılmıştı. İlçede
kreş sayısını 10’a yükselten Küçükçekmece
Belediyesi’nin Gündüz Çocuk Bakımevlerinden
2019 yılından bu yana 3 bin 906 çocuk fay-
dalandı. Toplumsal cinsiyet eşitliğine katkı
sunmak ve eğitimde fırsat eşitliği sağlamak
adına projeyi çok önemsediklerini ifade eden
Belediye Başkanı Kemal Çebi, “Küçükçekme-
ce’de belediye eliyle kurduğumuz 10. Gündüz
Bakımevi’ni ilçe sakinlerimizin hizmetine sun-
manın mutluluğunu yaşıyorum. Göreve gelme-
den önce Küçükçekmeceli bir vatandaş
olarak, bu kentin neye ihtiyacı olduğunu çok
iyi biliyordum. Buna istinaden, “Her Mahal-
leye Bir Kreş” sözümüz vardı. Önümüzdeki bir-
kaç ay içerisinde bu sayıyı 12’ye çıkartmayı
planlıyoruz. Ayrıca Fevzi Çakmak Mahalle-
si'nden sonra Fatih Mahallesi'ne de ikinci bir
oyunevi kazandıracağız. Projemizle çocukları-
mızın eğitim-öğretim hayatına ışık tutarak,
annelerinin de istihdama katılmalarına fırsat
sunmuş olacağız” diye konuştu.

94 personel var

Küçükçekmece Belediyesi tarafından Halkalı,
İnönü, İstasyon, Fatih, Yenimahalle, Kanarya,
Atatürk ve Tevfikbey-Kartaltepe, Fevziçakmak,
Yarımburgaz mahallelerindeki Gündüz Çocuk
Bakımevlerinde 57 öğretmen, 38 yardımcı öğ-
retmen olmak üzere 94 personel, Çocuk Geli-
şimi ve Uzmanı ve  Çocuk Gelişimi Eğitimi
Elemanı kadrosuyla görev yapıyor. Fevziçakmak
Pazaryeri Oyun Evi ise 2022 yılında açılmış
olup; 14456 kişiye hizmet veriyor. 2023 yılında
hizmet vermeye başlanan etüt sınıfında ise
2132 kişiye hizmet veriliyor. HABER MERKEZİ

Silivri Belediyesi ve İstanbul Enerji A.Ş. iş birliğiyle hazırlanan SECAP toplantısı yapıldı. Toplantıda konuşan 
Volkan Yılmaz, “Göreve geldiğimiz ilk günden beri siyasi çekişmelerden uzak bir şekilde bu şehre hizmet 
etmeye çalışıyoruz. Her ne kadar birileri anlamak istemese de ben alışılagelmiş siyasetçilerden değilim” dedi

Silivri Belediyesi gelecek nesillere
daha yaşanılabilir bir Silivri bırakmak
için çalışmalarına hız kesmeden

devam ediyor. Silivri’de, Silivri Belediyesi ve İs-
tanbul Enerji A.Ş. iş birliğiyle hazırlanan Sür-
dürülebilir Enerji ve İklim Eylem Planı
(SECAP) toplantısı yapıldı. Önder Yılmaz
Sahnesinde gerçekleştirilen toplantı Silivri Bele-
diyesi İklim Değişikliği ve Sıfır Atık Müdürü İb-
rahim Sevim’in sıfır atık ve iklim değişikliği
konularını içeren sunumuyla başladı. Ardından
iklim değişikliği konusuyla ilgili video gösterimi
yapıldı. Daha sonra İstanbul Enerji A.Ş. Genel
Müdürü Dr. Yüksel Yalçın ‘Silivri Sürdürülebi-
lir Enerji ve İklim Eylem Planı’ konulu bir
sunum gerçekleştirdi.

Topyekûn destek şart

Toplantıda konuşan Silivri Belediye Başkanı
Volkan Yılmaz, “Yaşanılabilir, sürdürülebilir bir

doğa ve yaşanılabilir sürdürülebilir bir dünya
için topyekûn bir şekilde mücadelenin yapıl-
ması gerekiyor. Bu anlamda küresel bir müca-
delenin yapılması gerekiyor. Yalnız Türkiye’nin
değil tüm dünyanın bu mücadeleye topyekûn
destek vermesi gerekiyor. Onun için çiftçisinden
iş adamına, öğretmeninden sporcusuna ve sa-
natçısına, bu şehirde yaşayan herkesin bu çalış-
malara omuz vermesi, destek vermesi ve nefes
olması gerekiyor. Bu konudaki çalışmalar kâğıt
üzerinde kalmamalıdır. Konuya ‘Bu zamana
kadar bu dünyaya bir şey olmadı, bu saatten
sonra da bir şey olmaz’ anlayışıyla bakmama-
mız gerekir. Böyle bir anlayışla konuya yaklaş-
mamız, sonraki nesillere taşımak için emanet
edilen bu dünyaya yapacağımız en büyük kötü-
lüklerden bir tanesi olur. Silivri Belediyesi olarak
göreve geldiğimiz ilk günden beri siyasi müla-
hazalardan ve siyasi çekişmelerden uzak bir şe-
kilde bu şehre hizmet etmeye çalışıyoruz. Her

ne kadar birileri anlamak istemese de ben alışı-
lagelmiş siyasetçilerden ve alışılagelmiş belediye
başkanlarından değilim. Bu şehre ve borcumuz
olan bu ülkeye hizmet etmek için her türlü
olumlu projede, her türlü iş birliğine, her zaman
açık olduğumu ifade ediyorum. Bugün de
Enerji A.Ş ile çok önemli bir projeye imza atıyo-
ruz” dedi. 

Son derece doyurucu

“Dünyanın ve hayatın sürdürülebilir olması için
maalesef ki günün şartlarında enerji ihtiyacımız
var. Enerji konusunda sürdürülebilirlik konusu
ne kadar önemliyse hayatın da sürdürülebilir
olabilmesi için sürdürülebilir bir iklime ihtiyacı-
mız var” diyen Yılmaz, “Gerçekleştirilen su-
numlar son derece doyurucuydu. Ama
anlatılanlar çok keyifli şeyler değildi. Karbon
ayak izinin bu noktalara gelmesi, dünyanın son
200 yılda nereye getirildiğini açıkça göstermek-

tedir. Sanayi devrimiyle başlayan, fosil yakıtlarla
devam eden ve yenilenebilir enerjinin ıskalan-
dığı süreçte gelinen nokta bir hayli üzücüdür.
Bunlar, bedelleri çok ama çok ağır bir şekilde
ödenecek hatalardır. Bu hatalardan ders almak
ve hatta fırsata çevirmek bizim elimizde. Biz de
bunun için temmuz ayında Enerji A.Ş ile bir
protokol imzaladık. Silivri’mizin sürdürülebilir
enerji ve sürdürülebilir iklim planını hazırlamak
üzere yola koyulduk. Bunun sonucunda uygu-
lama alanlarıyla bu işin başındayız. Bundan
sonra stratejik planın hazırlanmasıyla birlikte
bu şehirde bizlere çok önemli ödevler düşecek.
Belediye başkanına bir ödev düşüyorsa müftü
hocamıza, okul müdürüne, eşinin her zaman
çevre duyarlılığını takdir ettiğim Seymen Ma-
hallesi muhtarımıza, gazetecilere, yerel basın ve
yerel medyaya da bir ödev düşecek. Dolayısıyla
hepimiz dersimize çalışırsak ödevimizi tamam-
lamış oluruz” dedi. HABER MERKEZİ

Ö zgür Bey anladığım kadarıyla 6’lı
masanın oluşması ve sonrasında

Kemal Bey'in çok yakınında olamadı.
Eğer olsaydı Meral Hanım’ın masayı yıkma

ve kumar masası ilan etmesi durumunda abla-
sını ikna eder ve engel olabilirdi.

Ayrıca tabanda oyu olmayan partilere dağıtı-
lan ulufe milletvekilliği paylarına engel olurdu.

En azından Ümit Özdağ ile imzalanan gizli
protokolle yine bakanlık dağılımına engel
olurdu. Zaten 38. Kurultayda bu aşamalarda
olmadığını yemin ederek belirtti ve arkadan
hançerleyenler olmadığını belirtmişti.

Abla ziyarete gelmeliydi

Özgür Bey Cumhuriyet Halk Partisi’nin

8. Genel Başkanı olduktan sonra Meral
Ablasını ziyarete gidip, İYİP’in kapısını
çaldı ve bu arada 2024 yerel seçimlerde
her yerde aday çıkarma kararlarını takdir
ettiğini belirtip bazı bölgelerde ittifak ye-
rine güç birliği yapabileceklerini belirtti.
Meral Hanım bu durumu tekrar gözden
geçireceklerini belirterek Özgür Başkanı
uğurladı.

Normalde ve nezaket gereği madem abla
kardeş ilişkileri içerisindesiniz, o zaman büyük
abla olarak Ülkemizin kurucusu ve Ana Mu-
halefet partisi Genel Başkanı seçilen kardeşini
ziyaret edip tebrik etmesi gerekmez miydi?

Bu ayrıca bir nezaket meselesi değil miydi?
BU durum olmadı. Peki, abla çiçeği

burnunda Türkiye'nin Ana Muhalefet par-
tisi CHP’nin Genel başkanlığına seçilen
kardeşini partisinin giriş kapısında karşıla-
ması daha uygun olmaz mıydı?

Her iki durumda olmadı. Nezaket kural-
larına uyulmadı birçok kesim tarafından
hoş karşılanmadı.

Hatta bazıları İYİ Partinin ne için 
kurulduğunu, kuruluş amacının ne 
olduğunu, bu amaçlardan neyi yaptıklarını
bilen varsa anlatsınlar bilelim 
yorumları da cabası.

Durum böyle iken ve partinin içindeki

kaynama ve kargaşanın devam ettiğini,
herkesin birbirini suçlar ve iftira atarken.
6’lı masanın yıkılıp kumar masası ilan
edilmesinden sonra sürekli irtifa kaybeden
ve kamuoyu yoklamalarına göre büyük
oranda oy kaybettiği belirtilen ve dört ay
sonra düşeceği ya da tekrar yükselişe geçe-
ceği belli olmayan bir parti ile ittifak veya
güç birliği yapılınca ne olacağı tam olarak
belli olmadığı bir gerçek.

Halk ve gönül ittifakı zaten
kurulmuş…

Ülke kuran ve 100 yılı aşmış bir parti-
nin amacının ne olduğu belli olmayan parti
ve partilerle ittifak ya da güç birliğinin
faydalı olmayacağını, bunun diğer partiler
tarafından koltuk kapmak olarak 
değerlendirilmelidir.

CHP ittifak yapacaksa, tabanda yokluk,

yoksulluk, yolsuzluk. Adaletsizlik, işsizlik, pa-
halılık, durdurulamayan enflasyon ve döviz
kurlarına karşı bir araya gelip halk ittifakı
kurmuş olan halka kulak vermeli ve kendili-
ğinden oluşan halk ittifakının güçlendirilip on-
ların daha da güçlenmesini sağlamak en
önemli güç birliği olacaktır.

İYİ Partililerin çoğu zaten geleceği gördük-
leri için, kendilerini halk ittifakı içinde sayıyor
ve sosyal belediyecilik için CHP’nin adaylarını
destekleyeceklerini belirtiyorlar.

Bu durumda belirtildiği gibi CHP Halk 
ittifakını güçlendirmeli illa da ittifak yap-
mak istiyorsa 6’lı masada oyları yeterli ol-
mayanlarla değil de, başka alternatiflere
bakmalıdır.

Haa! Dağıtılan milletvekilleri gibi kaza-
nılacak Belediye Başkanlıklarını da kazana-
mayacak parti ya da partilere vermek
istiyorsa o da parti yöneticilerinin takdiridir.

HALK BU ISE 
EL KOYMALI!

Depreme Dirençli Kent Esenyurt prog-
ramında sanayicilere seslenen Prof. Dr.
Naci Görür, halkın deprem konusunda
çözümler sunan siyasilere oy vermesi
gerektiğini söyledi. Görür, “Binlerce 
insanımız ölüyor. Depremler de durmu-
yor. Her an her yerde deprem olabilir.
Yine binlerce insanımızı kaybedebiliriz.
İşte onun için ben halkın bu işe el koy-
ması gerektiğini düşünüyorum” dedi

Küçükçekmece Belediyesi, ilçeye 10.
Gündüz Bakımevi’ni kazandırdı.
'Her Mahalleye Bir Kreş' projesini
çok önemsediğini belirten Kemal
Çebi, 31 Mart 2024 yerel seçimle-
rine kadar, Mehmet Akif ve Sultan-
murat mahallelerine de 2 yeni kreş
açmayı planladıklarının söylediE senyurt’u depreme hazırlamak ve

deprem anında yapılacak çalışma-
ları belirlemek amacıyla Esenyurt

Belediye Başkanı Kemal Deniz Bozkurt
tarafından planlanan Depreme Dirençli
Kent Esenyurt programının dördüncü
toplantısı yapıldı. Esenyurt Kültür Merke-
zi’nde gerçekleşen toplantıya Belediye
Başkanı Kemal Deniz Bozkurt, Deprem
Bilimci Prof. Dr. Naci Görür, sanayiciler
ve iş insanları katıldı. Deprem konusunun
beka meselesi olduğuna dikkati çeken
Görür, “İlk kez bir ilçenin Belediye Baş-
kanı ‘Bu ilçemizi, biz deprem dirençli hale
getirmek istiyoruz. Sizin modelinizi de
çok dinledim. Bu modeli biz uygulamak
istiyoruz. Bana yardımcı olur musunuz?”
dedi. Ben de ben kendi düşüncelerimin ilk
kez kayıtsız şartsız o ilçede uygulayaca-
ğımı hissettim” diye konuştu.

Çok iç açıcı değil

Deprem konusunda bütün belediyelerin
aynı duyarlılıkta olması gerektiğini vurgu-
layan Görür, “Türkiye'nin GSMH’nın
yüzde 6’sını karşılayan bir ilçeyle karşı
karşıyayız. 2 milyona yakın nüfusu ve çok
gelişmiş bir iş dünyası var. Büyük gökde-
lenler var, yeni bir yerleşim alanı ve bu
yerleşim alanının deprem tehdidi altında
olduğu biliniyor. Özellikle zemin koşulları
da öyle. Yani çok iç açıcı değil, hem in-
sanların emniyeti ve binalarımızın emni-
yeti açısından hem de ekonomi açısından.
Beklenen deprem için böyle bir çalışma-
nın belediye tarafından inatla, ısrarla ve
gönül vererek yapılmak istenmesi tabii he-
pimizin başta minnet duyacağı ve keşke
bütün belediyeler bütün kurum ve kuru-
luşlar aynı duyarlılıkta olsalar diye bekle-
diğimiz şey” dedi. 

Her an deprem olabilir

Halkın deprem konusunda çözümler
sunan siyasilere oy vermesi gerektiğini be-
lirten Görür, “Bütün siyasi partiler şu
anda depremin ülkenin birinci derecede,
hatta en başta gelen sorunu olduğunu bi-
liyor. Çünkü insanlarımız ölüyor. 10 bin-
lerce insanımızı her depremde
kaybediyoruz. Depremler de durmuyor.
Her an her yerde deprem olabilir. Yine
binlerce insanımızı kaybedebiliriz. İşte

onun için ben halkın bu işe el koyması ge-
rektiğini düşünüyorum. Halk ‘Eğer benden
oy almak istiyorsan benim oturduğum il-
çeyi, bulunduğum yeri deprem dirençli yap.
Öyle bir niyetin olsun, o varsa kapım sana
açık. Ben sana oy da veririm.’ desin. Siya-
setçi de halkı memnun etmek için var. Zaten
halk ne istiyorsa onu yapar. Onun için halk
sorununa el koymalı ve kendisi çözümü biz-
zat siyasi partilerden istemeli. Başka türlü
siyasi partiler deprem sorununu çözmeye
hazır değil. Çünkü zor iş; sabır ister, yatırım
ister, ciddiyet ister. Ama depremi birinci
sorun olarak koymalı. Kim depremi çöz-
meye niyetliyse oyunu da o partiye vermeli”
açıklamasında bulundu. 

Envanterler oluşturuldu

Programda devraldığı tablo ve ilçede yaptığı
çalışmalarla ilgili bir sunum gerçekleştiren
Belediye Başzkanı Kemal Deniz Bozkurt,

“Deprem bu ülkemizin bir gerçeği. Esen-
yurt'ta da geçmişte önemli riskleri barındı-
ran düzeyde yapı stokları yapıldığı için
bizim için çok önemli bir sorun. Göreve gel-
diğimizden beri bu süreci doğru yönetmeye
çalıştık. Envanterler oluşturuldu. Esen-
yurt'un fiziki alt yapısı ve üst yapısı ince-
lendi, sorunlar tespit edildi. Esenyurt'un
depreme dirençli hale getirilmesi için Naci
Hoca’yla çalışmalara başladık. Onun siste-
mini uyguluyoruz. 6 ana dalda bir kentin
depreme dirençli yapılması için ne yapılması
gerekiyorsa onun alt yapısını hazırlıyoruz.
Çalışmamız eğitimler ve eylem planlarıyla
devam ediliyor. Halkı bilinçlendirmek için
sanayicilerle, iş adamlarıyla, muhtarlarla,
sivil toplum kuruluşlarıyla, okullarla, devlet
kuruluşlarıyla, bütün bu kenti oluşturan kat-
manlarla bir araya geliyoruz. Artık hangi
bölgede kaç şiddetinde deprem olacağı,
hangi bölgelerde nasıl hasar olacağını bili-

yoruz. Böyle öncü bir çalışmaya katkı sun-
duğu için ben Naci Hoca’ma çok ama çok
teşekkür ediyorum” şeklinde konuştu.

Türkiye’ye örnek olacak

Göreve geldikleri günden bu yana doğal afet-
lere karşı hazırlık notasında çalışmalar yürüt-
tüklerini belirten Bozkurt, “Bugüne kadar
yapılmaması gereken birçok şey yapıldı.
Maalesef böyle bir zeminin üzerinde işimiz
çok zor. Belki de Türkiye'nin en zor bölgele-
rinden bir tanesinde bu işi yapıyoruz. Ama
biz asla umutsuz değiliz, çözümsüz değil,
belki biraz gerilerden başlayacağız ama ben
sistemli çalışmamız durumunda hızlı bir şe-
kilde bu sorunu çözeceğimize inanıyorum.
Vatandaşlarımızın da yaptığımız çalışmaya
sahip çıkması durumunda bu sorunu hızlı bir
şekilde çözeceğimize inanıyorum. İnşallah
Türkiye'ye örnek bir sonuç elde edeceğiz hep
beraber” dedi. HABER MERKEZİ

Bu projeyi
önemsiyorum

HALKIN AVUKATI

Mustafa DOLU
mustafadolu49@gmail.comÖzgür Özel’in Abla ziyareti!

ÖNEMLİ BİR ÇALIŞMA
Sanayicilerinde elini
taşın altına koyarak fab-
rikalarının kontrollerini
yaptırmaları gerektiğini
söyleyen İSİFED Baş-
kanı Muammer Öme-
roğlu, “Esenyurt için
böyle bir çalışma yapıl-
ması son derece önemli.
Çünkü Türkiye ekono-
misinin yüzde 6’sı bu-
rada ve 3 bine yakın
sanayi kuruluşu var. Bir
an önce yapılması, ön-
lemlerin bir an önce
alınması lazım. Çünkü
Türkiye ekonomisinin
yüzde 6’sında bir prob-
lem olması sadece
Esenyurt’a değil Türki-
ye’ye zarar. Çok gecik-
miş bir çalışmaydı ama
Başkanımız bu dö-
nemde üzerinde duru-
yor. İnşallah çözecek”

ifadelerini kullandı.
ESİDER Eski Başkanı
Fevzi Torolsan ise “Baş-
kanımız Esenyurt’ta bir-
çok öncü proje yarattı.
Esenyurt’taki sanayinin
varoluşuna ve sanayinin
geçeceğine yapıcı yak-
laştığını düşünüyorum.
Dolayısıyla belediye
olarak konuya bu şe-
kilde yaklaşılıyor olması
çok önemli. Çünkü bu
sadece bir söylem değil,
bugün izlediğimiz çer-
çevede kapsamlı ve sıfır-
dan başlayan bilimsel
bir çalışma. Bunun sür-
dürülebilmesi çok
önemli. Bunun yöne-
timler üstü bir proje
olarak bölgemizde sür-
dürülmesi ve ülkemize
örnek olmasını diliyo-
rum” dedi. 
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Mücevherlerin peşine düştü!
Belaruslu top model Polli Cannabis, İstanbul'dan ülkesine gerçekleştirdiği uçuş sırasında  havalimanında
teslim aldığı bavulundan yaklaşık 20 bin euro piyasa değeri olan mücevherinin çalındığı iddiasında bu-
lundu. Cannabis, "Bir avukat tutarak bu işin sonuna kadar takipçisi olacağım" açıklamasında bulundu

BelaruS güzeli seçilen ve aynı za-
manda top modellik yapan Polli
Cannabis(26), ülkesinin başkenti

Minsk'e gitmek üzere 17 Kasım'da Fransa'nın
Nice şehrinden İstanbul Havalimanı'na geldi.
Uçuş öncesi bilet ve bagaj işlemini yaptıran
Cannabis, Belavia Havayolları'nın B2786 sefer
sayılı uçuşuyla 23.45 sıralarında ülkesine gitti.

Şikayetçi oldu

4,5 saatlik uçuşun ardından Minsk Havalima-
nı'na inen Belaruslu güzel, teslim aldığı bavu-
lunu kontrol ettiğinde şoke oldu. İçinde
pırlanta küpe ve kolyelerinin bulunduğu takı
kutuları bavulundan çıkmadı. Çalındığı iddia-
sıyla havalimanındaki polise başvuran Polli
Cannabis, şikayetçi oldu. Minsk Havalima-
nı'nda yapılan incelemede herhangi bir sonuç
çıkmaması üzerine Cannabis, hırsızlık olayının
uçuş öncesi gerçekleşmiş olabileceği ihtima-
liyle 22 Kasım'da İstanbul'a geldi. İstanbul
Havalimanı'ndaki polis merkezine giden Can-
nabis, aynı gerekçeyle bir kez daha şikayetçi
oldu. 

Takipçisi olacağım

Belaruslu güzel, “İstanbul Havalimanı'nda
uçağa bineceğimiz sırada bir görevli geldi.
Bize,'uçağın dolu olduğunu, kabin içinde ye-
terli alan olmadığını ve el bagajlarının uçağın
kargosuna yüklenmesi gerektiğini' söyledi. Ben
de yanıma aldığım küçük bir adet valizimi bu
nedenle görevliye verdim. Minsk'e vardığımda

ise valizin kilitlerinin yanlış yerde, yanlış yönde
olduğunu gördüm. Valizi açınca mücevher ku-
tularından biri yoktu. Bir diğer kutu ise bavul-
daydı ancak içindeki küpe, kolye ve kolye ucu
yoktu. Polise başvurdum, soruşturma başlattı-
lar. Sadece Belarus kısmını araştırabileceklerini
söylendi. Belarus polisinin yaptığı incelemede
Minsk Havalimanı'nda olumsuz bir duruma
rastlanmadığı bildirildi. Bunun üzerine İstan-
bul'a geldim. Yine şikayetçi oldum. Güvenlik
kamerası görüntüleri izlendi ancak burada da
henüz bir sonuç çıkmadı. İstediğim şey sadece
mücevher değil; havalimanları güvenli yerler
olmalı. Başka yolcular da böyle olayları yaşa-
masın istiyorum. Bir görevlinin bavulu uçuştan
önce ya da sonra açıp içinden bir şeyler çal-
ması inanılmaz bir şey? Uçuştan önce İstan-
bul'da çalındığını düşünüyorum. Bir avukat
tutarak bu işin sonuna kadar takipçisi olaca-
ğım” dedi. 

Manevi değeri var

Polli Cannabis, çalınan mücevherin piyasa de-
ğerinin yaklaşık 20 bin euro olduğunu ifade
etti. Çalınan mücevherin maddi değerinin yanı
sıra kendisi için manevi değeri de olduğunu
belirten ünlü top model, olay sonrasında
büyük üzüntü yaşadığını da dile getirdi. Öte
yandan Belaruslu güzelin şikayeti üzerine İs-
tanbul Havalimanı Emniyet Şube Müdürlüğü
ekipleri olayla ilgili inceleme başlattı. Güvenlik
kamerası görüntülerini izleyen polis ekiplerinin
olayla ilgili soruşturması devam ediyor. DHA

İstanbul'da son günlerdeki yağışlarla bir-
likte barajların ortalama doluluk oranları
yükseldi. 1 Aralık itibarıyla doluluk oranı
yüzde 33.02 olarak ölçüldü. Büyük-
çekmece Gölü'nde kuraklık kaynaklı, su 
seviyesinin düşmesiyle bir kısmı ortaya
çıkan tarihi Çakmak Hattı, gölün yüksel-
mesiyle tekrar su altında kaldı. Ortalaması
yüzde 16.07'e yükselen gölden tekrar 
su alımına başlandığı bilgisi verildi

TARIHI HAT
SUYA BATTI!

İ stanbul'da Kasım ayının son günleri
itibarıyla etkili olan yağışlar, son dö-
nemde yaşanan kuraklık sebebiyle

doluluk oranları düşen barajlardaki su
seviyelerini yükseltti. İSKİ verilerine göre
11 Kasım gününde en düşük ortalama
doluluk oranı yaşanmış, bu ortalama
yüzde 16.18 olarak ölçülmüştü. 1 Aralık
2023 itibarıyla barajlardaki ortalama do-
luluk oranı yüzde 33.02'e ulaştı. Oranın,
son iki günde yüzde 7.39 artması ise 
dikkat çekti.

Su alımına başlandı

Yağışlı havalar; kuraklıktan etkilenen göl

ve derelerin su seviyesinde de artış yarattı.
Kuraklıktan yoğun şekilde etkilenen ve
büyük bir kısmı buharlaşan Büyükçek-
mece Gölü'nün su seviyesinin de yüksel-
diği görüldü. İkinci Dünya Savaşı
döneminde olası bir saldırıya karşı sa-
vunma amacıyla inşa edilen ve kuraklık
sebebiyle buharlaşan suyun altından daha
önce bir kısmı ortaya çıkan tarihi Çakmak
Hattı'nın da yükselen su seviyesiyle, tekrar
göl suyunun altında kaldığı gözlemlendi.
İSKİ doluluk oranı Kasım ayının başında
yüzde 3.76'ya kadar düşen baraj gölünden
su alımına ara verildiğini açıklamıştı;
gölün ortalama doluluk seviyesi de yüzde

16.07'e yükseldi. İSKİ su alımına tekrar
başlandığı bilgisini verdi.

Büyük faydası oldu

Alibeyköy Barajı'nda doluluk oranı, 11
Kasım'da yüzde 15.26'ya kadar gerile-
mişti. 1 Aralık itibarıyla barajdaki dolu-
luk oranı yüzde 38.59 olarak ölçüldü.
Baraj çevresindeki Cebeci Köyü'nde ya-
şayanlar da suyun son zamanda kayda
değer bir şekilde yükseldiğini ifade etti.
Cebeci Köyü'nde yaşayan Ercan Balıkçı,
“Son yağışlarla sular yükselmeye başladı.
Alibey Barajı'nda su ilerideydi, burnu
geçmişti. Son yağışların çok büyük fay-

dası oldu baraja, sular şimdi Güzelce
Kemeri'ne kadar yaklaştı, gözle fark edi-
lebiliyor" dedi.

Doluluk oranları

İSKİ internet sitesinde yer alan verilere
göre; Ömerli Barajı yüzde 55.02, Darlık
Barajı yüzde 45.21, Elmalı Barajı yüzde
73.79, Terkos Barajı yüzde 16.1, Alibey-
köy Barajı yüzde 38.59, Büyükçekmece
Barajı yüzde 16.07, Sazlıdere Barajı
yüzde 12.85, Istrancalar yüzde 32.96,
Kazandere Barajı yüzde 14.09 ve Pabuç-
dere Barajı yüzde 8.86 olarak ölçüldü.
DHA

Yeni bir ihale
daha yapıldı

Öğrencilerle 
bir araya geldi

İstanbul’un su sorununu çözecek olan ve
gövdesinde oluşan çatlaklar nedeniyle yıl-
lardır devreye alınamayan Melen Barajı
için düzenlenen bir ihale daha sonuçlandı.

Sakarya'dan İstanbul'a su getirmek için
hazırlanan Melen Barajı projesi için ikinci
kez başlatılan ihale sürecinde yeni bir gelişme

yaşandı. DSİ'nin yapım ve inşaat işleri için müşavirlik
hizmeti almak üzere açtığı ihale “yeterli sayıda teklifin
çıkmaması” nedeniyle 12 Temmuz günü iptal edilmişti.
Revize rehabilitasyon projesi yapımı ve müşavirlik  iha-
lesi için yeterli tecrübeye sahip adaylar teklif vermek
üzere 29 Eylül 2023'te ön yeterlik başvurusuna davet
edildi. Revize proje yapımı ve müşavirlik hizmeti işinin
süresi 3 bin 370 gün olarak açıklandı. İhale 30 Ka-
sım'da sonuçlandı ve en düşük teklifin sahibi Temelsu
Uluslararası Mühendislik Hizmetleri A.Ş ile 162 milyon
liralık sözleşme imzalandı. İhalenin, 138 milyon TL
olarak belirlenin yaklaşık maliyetin üzerinde bir rakama
imzalanması dikkat çekti.

2014'te temeli atıldı

Melen Barajı projeleri DSİ Genel Müdürlüğünce 2011
yılında onaylandı, 2012 yılında 213.8 milyon liraya ihale
edildi ve 2014 yılında da temeli atıldı. 2016 tarihinde bi-
tirilmesi planlanan barajın gövdesinde su tutulmasına
engel olacak derecede çatlaklar oluştu. İBB Başkanı
Ekrem İmamoğlu 2019'da göreve geldiğinde duran
baraj inşaatını gündeme getirince DSİ, 2020 yılında  412
milyon 151 bin 148 TL’lik güçlendirme ihalesi düzenledi.
Ancak güçlendirme çalışmaları bu kez de ekonomik ne-
denlerle 2022'de durdu. DSİ bunun üzerine 11 Ocak
2023 tarihinde “Melen Barajı Revize Rehabilitasyon
Proje Yapımı” için tekrar ihaleye çıktı. 39 milyon 650 bin
TL'lik en düşük teklifin sahibi Su İş Proje Mühendislik
ve Müşavirlik Limited Şirketi ihaleyi kazandı.
HABER MERKEZİ

Mİllİ Eğitim Bakanı Yusuf Tekin, geçen yıl
eğitim öğretim hayatına başlayan, Türkiye'nin
ilk ve tek medya lisesi olan Demirören Medya

ve Teknoloji Mesleki ve Teknik Anadolu Lisesi'ni ziyaret
etti. Bakan Tekin, burada öğrencilerle bir araya geldi.
Öğrencilerle söyleşi de yapan Bakan Tekin, sınıfları,
stüdyoları ve laboratuvarları gezdi. Burada sanal gerçek-
lik gözlüklerini deneyimleyen, öğrencilerle stüdyoda fo-
toğraf çektiren Tekin, gençlerle masa tenisi de oynadı.

Çok mutlu oldum

Bakan Tekin ziyareti sonrasında yaptığı açıklamada,
“2014 yılında hayata geçirdiğimiz tematik meslek liseleri
kapsamında hayatına devam eden bir liseyi ziyaret ettik.
Ben çok mutlu oldum. Mutluluk sebeplerimden biri ço-
cukların heyecanları, böyle bir lisede okudukları için çok
mutlular. Türkiye'nin değişik illerinden gelmişler ve belli
bir meslek tecrübesi kazanmak istiyorlar. Çok farklı
sosyo ekonomik yapılardan çocuklar. Hepsi iyi bir ileti-
şimci olmak için burada eğitim alma heyecanını yaşıyor-
lar. Başka bir konuda daha mutlu oldum. Demirören
grubu bu meslek lisesine sahip çıkıyor. Meltem Hanım
başta olmak üzere, o da bizim açımızdan önemli çünkü
bu tür mesleki eğitim veren yerlerin devamını sağlayabi-
lecek bir destek mekanizması olmadığı zaman biraz
yetim kalıyorlar. Dolayısıyla onlara da teşekkür ediyo-
rum sürece sahip çıkıyorlar" dedi. DHAİBB, dünya evine giren ihtiyaç

sahibi çiftlere 7 bin TL evlilik
desteği sağlıyor. 2023 Mayıs-

Kasım ayları arasında 8 bin 682 çifte top-
lam 60 milyon TL’nin üzerinde evlilik
desteği sunuldu. İstanbul Büyükşehir Be-
lediyesi (İBB), ihtiyaç sahibi çiftlere ‘Evli-
lik Desteği’ vermeye başladı. İBB Sosyal
Hizmetler Daire Başkanlığı tarafından,
evlilik hazırlığındaki ihtiyaç sahibi çiftlere
7 bin TL’lik ödeme yapılıyor. Çiftlerin iş
durumu, maddi yeterlilikleri ve ihtiyaçları
sosyal araştırma ile tespit ediliyor. Şartları

taşıyan çiftler için yapılan ödeme, kadının
hesabına yatırılıyor. Geçtiğimiz Mayıs
ayında başlayan Evlilik Desteği hizmeti ile
6 ayda toplam (Mayıs- Kasım 2023)
8.682 çifte 7.000 TL toplam 60 milyon
774 bin TL’lik evlilik desteği sunuldu. De-
ğerlendirmeye tabi olan çiftlerin 3 ay
içinde evlenmeleri, İstanbul’da ikamet et-
meleri, sosyal incelemede uygun görülme-
leri gerekiyor. Çiftlerin daha önce
boşanmayla sonuçlanan evlilik gerçekleş-
tirmiş olmaları başvurularına bir engel
teşkil etmiyor. HABER MERKEZİ

8 bin 600 çifte evlilik desteği 
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Ç alışma ve Sosyal Güvenlik Ba-
kanı Vedat Işıkhan, AA muhabi-
rine yaptığı açıklamada, asgari

ücretin ekonomik, sosyal ve toplumsal
yönü itibarıyla büyük öneme sahip oldu-
ğunu söyledi.Asgari ücretin belirlenmesi
sürecinde Asgari Ücret Yönetmeliği'nin
esas alındığını belirten Işıkhan, buna göre,
"ülkenin içinde bulunduğu sosyal ve eko-
nomik durumun, ücretliler geçinme in-
dekslerinin, fiilen ödenmekte olan
ücretlerin genel durumunun ve geçim şart-
larının" göz önünde bulundurulması ge-
rektiğini ifade etti.

Yapılacak artış pozitif 
etki yapacak

Asgari ücretin Asgari Ücret Tespit Komis-
yonu tarafından belirlendiğini anımsatan
Işıkhan, şöyle konuştu: "Asgari ücretin tes-
piti sırasında, komisyondaki işçi, işveren ve
devlet temsilcilerinin görüşlerinin alınması
ve sosyal diyalog anlayışı içinde adil bir
sürecin işletilmesi önemlidir. Tüm bu sü-
reçlerin uluslararası standartlara uyumlu
olmasını sağlamak, bizim için önemli bir
sorumluluktur. Tabii şunu da belirtmem
gerekir ki asgari ücret, yasal olarak öden-
mesi gereken en düşük ücret seviyesidir.
Asgari ücretin, sosyal refaha olumlu kat-
kıda bulunma potansiyelinin yanı sıra, as-
gari ücret düzeyinin belirlenmesine yönelik
çalışmalarımızda; çalışanları korumak ve
sürdürülebilir bir ekonomiyi desteklemek
arasında doğru dengeyi kurmak için po-
tansiyel seçenekleri de dikkatle değerlendi-
riyoruz. Bu bakımdan, ücretli kesimin
yaşam standartları ve enflasyon düzeyi
kadar işletmelerimizin sürdürülebilirliği
bizim için önemlidir. Dolayısıyla belirlene-
cek asgari ücretin etkisi sadece bu ücret
düzeyinde çalışan işçilerimizle sınırlı değil-
dir. Yapılacak artış, diğer gelir gruplarının
da ücretlerinde pozitif etki yapmaktadır."

Birçok ekonomik gösterge var

Asgari ücret düzeyinin genel ücret düze-
yine de tesir ettiğini vurgulayan Işıkhan,
"Asgari ücretteki artış bazı işçilerimizin üc-
retlerini doğrudan bazı işçilerimizin ücret-
lerini de dolaylı etkilemekte. Başka bir

deyişle, asgari ücretteki artışın birçok eko-
nomik göstergeyi değiştirdiğini ve etkiledi-
ğini söyleyebiliriz. Belirleyeceğimiz bu
ücret, istihdam, gelir dağılımı, fiyatlar
genel düzeyi ve büyümenin üzerinde ya-
rattığı etkiler ile ekonomi politikaları açı-
sından da önemlidir." dedi.

Asgari ücret 61 kat arttı

Bakan Işıkhan, hükümetleri döneminde
her zaman asgari ücreti işçileri memnun
edecek, istihdamı koruyacak ve üretimin
sürekliliğini sağlayacak düzeyde belirle-
meye gayret ettiklerini belirterek, şu bil-
gileri verdi: "2002 yılında net asgari
ücret tutarı 184,25 liraydı. 2023 yılı tem-
muz ayındaki artışla birlikte bugün 11
bin 402 lira. Bu da net asgari ücretin,
2002 yılına göre 2023 yılında nominal
olarak 61 kat arttığını gösteriyor. Bizler
AK Parti hükümetleri olarak Cumhur-
başkanımız Recep Tayyip Erdoğan
liderliğinde 21 yılda çalışanlarımızı en-
flasyona ezdirmeme konusundaki karar-
lılığımızı da göstermiş olduk." AA

Önyol, AA muhabirine, çeşitli adlarla geçen
ay düzenlenen kampanyaların alışverişteki
hareketliliği artırdığını söyledi. Bu kampan-

yalar dolayısıyla kargo sektörünün de hareketli bir dö-
nemden geçtiğini belirten Önyol, geçmiş yıllarda
alışverişlerin belirli günlere sıkışması nedeniyle yoğun-
luk yaşandığını ve tüketicilerin bundan dolayı satın
almak istediği ürüne ulaşmada sorunlar yaşayabildiğini
anlattı. Önyol, "Geçmişte edinilen lojistik tecrübeler,
büyük ölçekli kampanyaların sınırlı sürelere sıkıştırılma-
sının doğru olmadığını gösterdi. Kovid-19 salgınından
bu yana kasım kampanyaları tek bir güne sıkıştırılma-
yıp, ay içine dağıtıldı. Yaşanan bu durum, tüketicilere
daha sağlıklı bir alışveriş ortamı sunarken bize de daha
kusursuz kargo operasyonları gerçekleştirme şansını ve-
riyor." dedi. 

Kampanyalar etkili oldu

Salgın döneminde yapılan operasyonel geliştirmeler ve
yatırımlarla sektörün taşıma kapasitesini 2 katına çıkar-
dıklarına dikkati çeken Önyol, şöyle konuştu: "Bu yıl
kasım ayı kampanyalarıyla sektörde yaklaşık yüzde
35'lik kargo artışı yaşandı. Ayın en hareketli günü 24
Kasım oldu. Hem 'Muhteşem Cuma' hem de 'Öğret-
menler Günü' aynı zaman dilimine denk geldi ancak
kargo sektörü geçmiş yıllara oranla çok daha fazla yük
taşıyabiliyor. Normal günlerimiz dahi artık geçmişin
kampanya yoğunluğuna çok yakın. Buna karşın çok
daha kaliteli, hızlı ve sorunsuz hizmet veriyoruz. Yatı-
rımlarımızın devam etmesi, yeni aktarma merkezlerinin
inşası, yeni şubeler, yeni personel elimizi güçlendiren en
büyük etkenlerden biri oldu."

Yapay zeka katkı veriyor

Önyol, sektörün Türkiye'de yaklaşık 250 bin kişiye doğ-
rudan istihdam sağladığını, sözleşmeli araçlar gibi do-
laylı istihdam göz önüne alındığında bu sayının 1
milyonu aştığını bildirdi. Sektörün gelişmesi için yapıl-
ması planlanan yatırımlara da değinen Önyol, şunları
kaydetti: "Artık dünya çok hızlı değişiyor ve dönüşüyor.
Birkaç yıl önce bilim kurgu filmlerinde gördüğümüz ve
insanların abartılı bulduğu konular bugün evimizin
içinde bulunuyor. Yapay zeka ve otonom teknolojiler
gün geçtikçe daha akıllı ve işlevsel hale geliyor. Kargo
sektörü gelişen otonom teknolojiler ve yapay zeka uy-
gulamalarıyla güçleniyor. Kargo sektörü gelecekte elek-
trikli araçlar, yapay zeka uygulamaları ve otonom
araçlardaki gelişim ölçeğine göre ilerleyecek." AA

ŞimŞEk, X sosyal medya hesabından yap-
tığı paylaşımda, uluslararası kredi derece-
lendirme kuruluşu Standard&Poor's'un

(S&P) Türkiye'nin kredi notu görünümünü yükselt-
mesine ilişkin değerlendirmede bulundu. Anadolu
Ajansının konuyla ilgili haberini alıntılayan Şimşek,
şunları kaydetti: "Attığımız adımlar karşılık buluyor.
Orta Vadeli Program'ımıza güven artıyor. Sabır ve
kararlılıkla programı uygulamaya devam edeceğiz.
Fiyat istikrarını, cari açıkta kalıcı düşüşü, mali disip-
lini ve rezerv birikimini sağlayarak, ülkemizi sürdürü-
lebilir yüksek büyüme patikasına ulaştıracağız."

ErEn, yazılı açıklama-
sında, küresel ekonomik
sorunlar ile jeopolitik

gelişmelere rağmen Türkiye eko-
nomisinin 2023 yılının üçüncü
çeyreğinde yüzde 5,9 büyüdü-
ğünü anımsattı. Özellikle deprem
bölgesindeki yeniden inşa süreci-
nin, yılın üçüncü çeyreğinde in-
şaatın en çok büyüyen sektör
olmasını sağladığını bildiren
Eren, "Türkiye'de istihdama en
büyük katkıyı veren ve 200'ün
üzerinde alt sektöre talep yarata-
rak ekonomide lokomotif görevi
üstlenen inşaat sektörü, yüzde 8,1

ile Türkiye ekonomisinin üstünde
bir oranda büyümüştür. Her ne
kadar sektörümüzle ilgili rakam-
lar sevindirici olsa da Türkiye'nin
her köşesinde kamuya iş yapan
müteahhitlerin çözüm bekleyen,
bizim de her fırsatta dile getirdiği-
miz fiyat farkı, süre uzatımı ve
tasfiye talepleri devam etmekte-
dir." değerlendirmesinde bulundu.

Sektörün sesini 
duyuracağız

Eren, TBMM'de görüşülen fiyat
farkı düzenlemesinin kapsamı-
nın, özellikle deprem bölgesinde

yapımı devam eden işleri de
dahil edecek şekilde genişletilme-
sini ve yüksek maliyet artışları
nedeniyle bu yıl yapılan imalat-
lara da fiyat farkı ödenmesini
talep ettiklerini aktardı. TBMM
Plan ve Bütçe Komisyonuna bu
kapsamda bir sunum yaptığını
ve sektör adına sunduğu öneri-
lere yapıcı bir yaklaşımla çözüm
üretileceğine inandığını belirten
Eren, "Süreç tamamlanana
kadar konu ile ilgili gelişmelerin
takipçisi olmaya, sektörümüzün
sesini duyurmaya devam edece-
ğim." ifadesini kullandı. AA

En fazla büyüyen sektör inşaat oldu

Çalışma ve Sosyal Güvenlik Bakanı Vedat Işıkhan, 2024'te geçerli olacak asgari ücretin belirlenmesi
için Asgari Ücret Tespit Komisyonunun ilk toplantısını 11 Aralık'ta yapacağını bildirdi

Türkiye Müteahhitler Birliği (TMB) Başkanı Erdal Eren, inşaat sektörünün bu yılın üçüncü çeyreğinde yüzde
8,1 ile yüzde 5,9'luk büyüme sağlayan ülke ekonomisinin üstünde bir oranda büyüdüğünü ifade etti

AsgAri Ucrette
geri sAyim bAslAdi

Hedeflerinin yeni yılda asgari ücreti
sosyal diyalog çerçevesinde işçi, işve-
ren ve kamunun üçlü mutabakatıyla
belirlemek olduğunu aktaran Işıkhan,
şunları kaydetti: "Bu doğrultuda pay-
daşlarımız ile görüşerek ilk toplantımızı
11 Aralık Pazartesi günü saat 14.00'te
yapmaya karar verdik. Çalışanlarımızı
ve çalışma barışını korumak her daim
en önemli görevimiz oldu. Önümüzdeki
dönemde, enflasyonun da kontrol al-
tına alınmasıyla, üretim yoluyla büyü-
menin sürdürüleceğine; ülkemizi,
yatırım ve istihdam alanlarında daha
da iyi bir noktaya taşıyacağımıza 
olan inancımızı korumaktayız."

Çalışanlarımızı
koruyacağız

Türk zırhlılarının yolu açılıyor
AA muhabirinin aldığı bilgiye
göre, Türk zırhlı kara aracı üre-
ticisi Nurol Makina'nın geliştir-

diği platformlar 20'den fazla ülkede
kullanılıyor. NATO üyesi 2 ülke tarafından
da tercih edilen araçların yeni ülkelerin kul-
lanımına sunulmasına yönelik görüşmeler
devam ediyor. Bu başarının arkasında
araçların muharebe sahasındaki yüksek
performansının yanı sıra özellikle yerli üre-
ticilerle oluşturulan güçlü tedarik stratejisi-
nin önemli payı bulunuyor. Nurol Makina
hayata geçirdiği tedarik zinciri stratejisi ile
tasarım, üretim, kalite, planlama, tedarik,
yardımcı sanayi değerlendirme ve geliş-
tirme, ürün destek fonksiyonlarının tama-
mını bütünleştiren bir yapı oluşturdu. Bu

kapsamda, ürünü kaynağından tüketim
noktasına proje ihtiyaçları doğrultusunda
optimum zaman ve maliyette getiren etkili
bir tedarik zinciri küresel anlamda müşteri
beklentilerini karşılıyor. Bunun beraberin-
deki stratejik planlamayla da uzun vadeli
ve geleceğe dönük bir bakış açısıyla organi-
zasyonel rekabet avantajı elde ediliyor.

Etkin bir biçimde karşılanacak

Stratejik Tedarik Zinciri Yönetimi ile yeni-
likçi ürün ve çözüm geliştirme kabiliyeti
dahilinde talep ve tedarik süreçleri arasın-
daki etkileşim arttırılarak entegrasyonun
sağlanması, müşteri talebinin en uygun
maliyetlerle ve en etkin biçimde karşılan-

ması hedefleniyor. Bu sayede daha yüksek
müşteri memnuniyeti, lojistik maliyetlerin
düşmesi, verimlilik ve kapasite artışı, tesli-
mat performansında artış, tedarik çevrim
süresinde azalış, üretimde devamlılık, pa-
zardaki ani değişimlere karşı kazanılan di-
renç ve yerel/küresel risklerin etkisinin
düşük olması, toplam maliyetlerde azalma
ve tedarik zinciri yeteneğini geliştirme gibi
kazanımlar elde ediliyor.

Tedarikçilerin yetenekleri 
geliştiriliyor

Nurol Makina söz konusu kazanımları
elde edebilmek için "tedarik zinciri yetenek
geliştirme stratejileri" uyguluyor. Birlikte
çalışılan tedarikçiler teknoloji transferi ve

stratejik işbirliktelikleriyle geliştiriliyor, yet-
kinlikleri artırılıyor. Kritik sorumluluklar
üstelenen firmalara yönlendirme yapılır-
ken, ihtiyaç duyulan alanlarda altyapılar
güçlendiriliyor ve yatırım kararları alınıyor.
Tedarik zinciri ile ilintili tüm faaliyetler izle-
niyor ve teknolojik gelişimler doğrultu-
sunda hızlı uyarlamalar yapılıyor. Nurol
Makina, Stratejik Tedarik Zinciri Yönetimi
sayesinde Türkiye'de 5 coğrafi bölge, 17 il ve
10 ülkeye yayılmış tedarikçi ağıyla sürdürü-
lebilir ve verimli bir hizmet sunuyor. Ulus-
lararası bir marka haline gelme hedefine
büyük katkı veren bu
yaklaşım, sağladığı
yüksek memnuniyet
düzeyiyle Türk zırhlı
araçlarının çok farklı
coğrafyalarda ilgi
görmesini sağlıyor.
AA

Türk savunma sanayisi son dönemde geliştirdiği özgün ürünlerin performansı yanında
hayata geçirdiği tedarik zinciri stratejisiyle uluslararası pazarlardaki başarısını artırıyor

Kargo hareketliliğinde

artış var
Türkiye Kargo, Kurye ve Lojistik İşletmeci-
leri Derneği (KARİD) Başkanı Fatih Önyol,
alışverişteki kasım ayı kampanyaları dola-
yısıyla kargo sektöründeki yoğunluğun
yaklaşık yüzde 35 arttığını bildirdi

OVP güven veriyor
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A dalet Bakanı Yılmaz Tunç, İstanbul'da Yargı Re-
formu Stratejisi ve İnsan Hakları Eylem Planı
Toplantısı'na katıldı. Tunç toplantı sonrası gaze-

tecilerin sorularını yanıtladı. Tunç, Gazze'de ki ateşkesin
sonlandırılması, Türk Tabipler Birliği Başkanının görev-
den alınması ve Libya Tezkeresinin Türkiye Büyük Millet
Meclisi'nde kabul edilmesini değerlendirdi.

Savaş suçu işleniyor

“7 Ekim'den bu yana İsrail'in saldırıları neticesinde 15
bin civarında Filistinli kardeşimiz şehit oldu. Bunun
yüzde 70'i kadın ve çocuklardan oluşuyor” diyen Tunç,
“Orada bir savaş suçu işleniyor. Adeta bir soykırım yapı-
lıyor. Ve bütün dünyanın gözü önünde 40 aşkındır bu
zulüm orada devam ediyor. Maalesef uluslararası sis-
temde burada soruna çare olamıyor diğer sorunlarda ol-
duğu gibi. Temennimiz orada bir an önce orada akan
kanın durdurulması, bu konuda Türkiye olarak sesimizi
yükseltmeye devam ediyoruz. Sayın Cumhurbaşkanımız
7 Ekim'den bu yana çok sayıda dünya lideriyle, bölge,
hükümet ve devlet başkanlarıyla görüşmeler gerçekleşti-
rildi. Dışişleri Bakanımız yoğun bir diplomasi çalışması
gerçekleştiriyor. Özellikle orada ateşkesin sağlanması
noktasında ama maalesef Birleşmiş Milletlerin, Uluslar-
arası kuruluşların akan kanın durdurulması noktasında
yetersiz kaldığını, duyarsız kaldığını hep beraber görüyo-
ruz” ifadelerini kullandı. 

Ateşkesi reddettiler

Uluslararası sistemin, insanlığın sorunlarına çare olama-
dığını söyleyen Tunç, “Ateşkes önerileri Birleşmiş Millet-
ler Genel Kurulu'nun huzuruna geldiğinde 14 ülke
kendilerini demokrasinin beşiği olarak insan haklarının
savunucusu olarak söyleyen 14 ülke ateşkes olmasın diye
genel kurulda oy verdi maalesef 120 üyeye karşı. Yine
güvenlik konseyinde ateşkes önerileri geldiğinde Güven-
lik Konseyi bir vetoyla ateşkesi reddetti. Hastaneler bom-

balandı, mülteci kampları bombalandı. İnsanlık dışı ne
varsa hepsi yapıldı. Bütün insan hakları ayaklar altına
alındı. Uluslararası hukuk hep ayaklar altına alındı ve
alınmaya devam ediyor. Ve maalesef Amerika Birleşik
Devletleri başta olmak üzere birçok ülke de İsrail'in arka-
sında destek veriyorlar, onları şımartıyorlar. Eninde so-
nunda İsrail uluslararası ceza mahkemesinde
yargılanacak ve o katledilen bebeklerin, çocukların hesa-
bını insanlık önünde verecekler. Biz buna yürekten inanı-
yoruz" diye konuştu. 

Tezkereye ihtiyaç vardı

Libya tezkeresinin kabul edildiğini belirten Tunç, “Libya
tezkeresi Türkiye için önemli, özellikle Doğu Akde-
niz'deki haklarımız açısından önemli. AK Parti, Milliyetçi
Hareket Partisi, İYİ Parti'nin oyları ve Saadet Partisi gru-
bunun oylarıyla Libya tezkeresi kabul edildi. Cumhuriyet
Halk Partisi ve HDP'nin maalesef her zaman olduğu
gibi burada da ret oyu kullandığını görüyoruz. Yani
Cumhuriyet Halk Partisi'nin genel başkanı yönetimi de-
ğişse de politikalarının değişmediğini görüyoruz. Demek
ki onlar için doğu Akdeniz'deki haklarımız önemli değil-
miş. Libya'ya biz neden asker gönderiyoruz? Libya'yla
bizim deniz yetki anlaşmamız var. Bu deniz yetki anlaş-
masını nasıl koruyacağız? Onu koruyabilmek için Doğu
Akdeniz'deki haklarımızı koruyabilmek için elbette ki bu
tezkereye ihtiyaç vardı ve milletvekillerimiz de sağduyulu
bir şekilde oylarını kullandılar ve tezkere kabul edildi.
Ama Cumhuriyet Halk Partisi'yle HDP'nin özellikle
diğer tezkerelerde de aynı kararı veriyorlar. Yani terörle
mücadelede, sınır ötesi harekatlarda, Suriye'nin kuzeyin-
deki konuşlanmamız yani orada terörle mücadelemiz
noktasında tezkerelere de hayır oyu verdi CHP'yle HDP.
Dolayısıyla Doğu Akdeniz'deki haklarımızı, mavi vatanı-
mızı korumak içindir bu tezkere. Demek ki Cumhuriyet
Halk Partisi'nin Mavi Vatan gibi bir derdi olmadığını
gösteriyor" diye konuştu.  DHA

Yargı Reformu Stratejisi ve İnsan Hakları Eylem Planı Toplantısı'nın ardından soruları
yanıtlayan Adalet Bakanı Yılmaz Tunç, "Libya tezkeresi Türkiye için önemli, özellikle 
Doğu Akdeniz'deki haklarımız açısından önemli. Libya tezkeresi kabul edildi. CHP ve 
HDP'nin maalesef her zaman olduğu gibi burada da ret oyu kullandığını görüyoruz. Yani 
CHP'nin genel başkanı, yönetimi değişse de politikalarının değişmediğini görüyoruz" dedi.
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31'inCi Asliye Hukuk Mahkemesi'nin
Türk Tabipler Birliği Başkanı'nın gör-
evine son verilmesi konusunda ki so-
ruyu, yargısal bir süreç olarak
değerlendiren Bakan Tunç, "Türk Tabip-
ler Birliği Başkanının, Türk askerinin te-
rörle mücadele sırasında kimyasal silah
kullandığına ilişkin bir iddiada bulun-
muştu ve bu gerçekten kabul edilebilir
bir iddia değildi. Türk ordusu böyle bir
şey yapması mümkün değil. Dolayısıyla
terörle mücadeleyi zaafa uğratmak ve
Türkiye'yi dünyaya farklı şekilde anlat-
manın bir parçasıydı bu konuşma ve bu
konuşma yargının konusu oldu, soruş-
turma başlatılmıştı ve dava açılmıştı
Türk Tabipler Birliği Başkanı hakkında
ve ceza almıştı. O süreç devam ediyor.
Tabi o süreç devam ederken Ankara
Cumhuriyet Başsavcılığı da Türk Tabip-
ler Birliği kanunu var, 60 bin 23 sayılı
kanun. O kanunda özellikle kamu ku-
rumu niteliğindeki meslek kuruluşlarının
uymak zorunda olduğu bazı hususlar
var. Bunlar kendi kanunlarında da belir-
lenmiştir. Asıl amaçları kendi meslek
mensuplarının üyelerinin haklarıyla ilgili
çalışmalar yapmak. Ancak burada kendi
kanunlarına aykırı 60 bin 23 sayılı kanu-
nun ek ikinci maddesine aykırı bir tutum
nedeniyle Ankara Cumhuriyet Başsavcı-
lığımız bir davaname hazırladı. Ankara
31'inci Asli Hukuk Mahkemesine başvu-
ruldu. Ankara 31'inci Asli Hukuk Mah-
kemesi de karar verdi. Türk Tabipler
Birliği yöneticilerinin görevden alınması
ve yerlerine yine Türk Tabipler Birliği de-
legeleri arasından bir yönetimin belirlen-
mesi hususunda bir karar verdi. Bu
karar yargısal bir karar. Bunun istinaf
süreci de mümkün. Dolayısıyla yargının
vermiş olduğu bir karar söz konusu.
Hep beraber sonraki süreçleri de takip
edeceğiz" dedi.

KABUL EDİLEBİLİR 
BİR İDDİA DEĞİL

TTB’ye yapılan 
hukuk darbesi!
CHP Genel Başkan Yardımcısı Zeliha Aksaz Şahbaz, Türk Tabipleri
Birliği (TTB) Merkez Konseyi'nin mahkeme kararıyla görevden
alınmasına ilişkin, "Türk Tabipleri Birliği'ne yapılan hukuk darbesi asla
kabul edilemez. Verilen karar, ülke demokrasimize kara bir leke,
Anayasaya, demokratik siyasete bir darbedir" dedi

CHP'li Zeliha Aksaz Şahbaz, partisinin
genel merkezinde düzenlediği basın toplan-
tısında, TTB Merkez Konseyi yönetiminin

dün mahkeme kararıyla düşürülmesine yönelik açıkla-
mada bulundu. Şahbaz, TTB'nin amaç dışı faaliyet
gösterdiği gerekçesiyle Merkez Konseyi Başkanı ve
üyelerinin görevden alınması talebiyle açılan davanın
7'nci duruşmasının görüldüğünü belirterek, “Dava,
Türk Tabipleri Birliği Merkez Konseyi Başkan ve üye-
lerinin görevden alınması ve yerlerine 5 kişilik kayyım
heyeti atanmasıyla sonuçlanmıştır. Türk Tabipleri Bir-
liği 6023 sayılı yasa ile 70 yıl önce anayasal güvence al-
tında, kamu kurumu niteliğindeki bir meslek örgütü
olarak kurulmuştur. Hekimlerin örgütlü gücü olan
Türk Tabipleri Birliği kolektif iradeyle sağlık hakkı için
mücadele yürüten, halkın sağlığı için fedakarca hizmet
eden hekimlerin meslek örgütüdür” dedi. 

Bu siyasi bir dava

“Uzun süredir hedef gösterilen ve kapatılması dahi is-
tenen Türk Tabipleri Birliği Merkez Konseyi Başkanı
ve üyeleri hakkında açılan dava, hukuki değil, toplum-
sal muhalefeti susturma, demokratik siyaseti engel-
leme hedefiyle açılmış siyasi bir davadır” diyen
Şahbaz, “Türk Tabipleri Birliği'ne karşı açılan dava,
sadece Türk Tabipleri Birliği'nin davası değildir. Bu
dava, depremin üzerinden 10 ay geçmesine rağmen
kalkmayan çadırlardaki depremzede vatandaşların
sağlığını korumaya çalışan hekimlerimizin davasıdır.
Bu dava, tehlikeli atık barındıran gemilerin Türkiye'de
sökümüne karşı mücadelenin, Akbelen ormanlarını
yaşatma mücadelesinin, sanayi tesislerinin yarattığı
kirliliğe karşı halk sağlığını korumanın davasıdır. Pan-
demide yitirdiğimiz sağlık emekçilerinin, gizlenen ger-
çeklerin açığa çıkarılması davasıdır” ifadelerini
kullandı. 

TTB susturulamaz

CHP olarak TTB'nin yanında olduklarını belirten
Şahbaz, "Hayatın başlangıcından sonuna kadar in-
sanlarımızın sağlıklı yaşamı için gece gündüz çalışan,

hayatından, ailesinden fedakarlık eden, pande-
mide olduğu gibi yaşamını ortaya koyan bir
mesleğin mensuplarının anayasa ile korunan
meslek örgütü olan Türk Tabipleri Birliği'ne ya-
pılan hukuk darbesi asla kabul edilemez. Verilen
karar ülke demokrasimize kara bir leke, meslek
örgütlerine, demokratik kitle örgütlerine, anaya-
saya, demokratik siyasete bir darbedir. Cumhu-
riyet Halk Partisi olarak demokratik örgütlere,
belediyelere kayyım atanması ve yönetimine karşı ol-
duğumuz gibi Türk Tabipleri Birliği'ne kayyım atan-
masına karşı da tavrımız nettir. Türk Tabipleri

Birliği'nin yanındayız, dayanışmaya devam edeceğiz.
Pandemide, depremde, hayatın her alanında halkın
sağlığı için mücadele eden hekimlik yargılanamaz,
Türk Tabipleri Birliği susturulamaz" dedi. DHA

Maskeli tiyatro
oynanıyor!
AK Parti Grup Başkanvekili Muhammet Emin Akbaşoğlu,
CHP Genel Başkanı Özgür Özel'in, İYİ Parti Genel Başkanı
Meral Akşener'i ziyaretine ilişkin, "Dün tekrar 6’lı masayı
canlandırma girişimlerine tanık olduk. Hakikaten 
oynanan maskeli tiyatro söz konusu" dedi

Akbaşoğlu, TBMM'de
basın toplantısı dü-
zenledi. Akbaşoğlu,

TBMM Plan ve Bütçe Komis-
yonu’nda kabul edilen ekonomik
düzenlemeler içeren torba yasa
teklifinin, önümüzdeki hafta Genel
Kurul’da görüşülmeye başlanaca-
ğını belirterek, "Birçok maddeyi
ihtiva ediyor. Kamuoyunun birçok
beklentisini de karşılayacak nite-
likte. Hem fahiş fiyat mücadele
konusunda hem de çalışan emek-
lilerin 5 bin TL alabilmelerine iliş-
kin düzenlemeyi de içeren bir
kanun teklifi" dedi.

Zihniyet değişmiyor

Akbaşoğlu, CHP Genel Başkanı
Özgür Özel'in, İYİ Parti Genel Baş-
kanı Meral Akşener'i ziyaretine
ilişkin, "Dün tekrar 6’lı masayı
canlandırma girişimlerine tanık
olduk. Hakikaten oynanan mas-
keli tiyatro söz konusu. Şimdi
bunun yeni versiyonunu sahneye
koymak için kollar sıvanmış du-
rumda. CHP’de genel başkanlar
değişse de zihniyetler değişmiyor.
Milleti aldatmak ve kandırmak
konusunda farklı yaklaşımlara
farklı siyasi atraksiyonlara, özü
hiçbir şekilde değişmeyen, farklı
sözlerle illüzyon siyasetiyle milleti
kandırmaya dönük yaklaşımlara
hep birlikte tanık olduk ve oluyo-
ruz" ifadelerini kullandı.

CHP ve HEDEP'e tepki

Akbaşoğlu, dün TBMM Genel

Kurulu’nda kabul edilen Türk
askerinin Libya’daki görev sü-
resini 2 yıl daha uzatan tezke-
reye CHP ve HEDEP'in 'hayır'
oyu kullanmasıyla ilgili de
"Dünkü CHP ve HEDEP’in tavrı
ortaya çıktı. Sadece Libya değil,
Akdeniz ve bölgemizle ilgili çok
önemli sonuçlar doğuracak bir
tezkereyi görüştük. Milletimizin
ve devletimizin hak, alaka ve
menfaatlerini sonuna kadar
takip ettiğimiz ve özellikle Türki-
ye’yi devre dışı bırakacak
EASTSMED boru hattı projesi-
nin rafa kaldırılmasına vesile
olacak sonuçları beraberinde
taşıyan bir süreci hep beraber
yaşadık. Libya halkı ve milleti-
mizin haklarına baki olacak bir
sürece darbe vuracak, karşı ge-
lecek yaklaşım Kandil’in veya
emperyalistlerin isteyebileceği
bir durumu yerine getirmektir"
dedi. Akbaşoğlu, asgari ücret
görüşmeleriyle ilgili ise "Bu-
güne kadar hiçbir zaman çalı-
şanlarımızı, emeklilerimizi
enflasyona ezdirmedik. Aralık
ayı içeresinde bütün işçi kar-
deşlerimizle ilgili alım gücünün
artırılacağı bir sorucu hep bera-
ber göreceğiz. 2024 Ocak ayı
başında ortaya konacak enflas-
yonun oranları da dikkate alın-
mak suretiyle bütün memur
emeklilerimizin yaşam stan-
dartlarını artıracak bir zammı
kamuoyuyla paylaşacağız" de-
ğerlendirmesinde bulundu. DHA

Bu vahşet durmalı!
Saadet Partisi Grup Başkanvekili Bülent Kaya, “Gazze'ye 
uygulanan ambargo ve son 54 gündür devam eden vahşetin acil
bir şekilde durdurulması için gerekli adımlar atılmalıdır” dedi

Saadet Partisi Grup Başkanvekili ve
İstanbul Milletvekili Bülent Kaya, Tür-
kiye Büyük Millet Meclisi (TBMM)

Genel Kurulu'nda yaptığı konuşmada, Gazze'ye
uygulanan ambargo ve son 54
gündür devam eden vahşetin acil
bir şekilde durdurulması için ge-
rekli adımların atılması gerektiğine
vurgu yaptı. İsrail'in özellikle son
54 gündür devam eden vahşi ey-
lemlerinin, uluslararası toplumda
Filistin meselesine karşı duyarlılığın
artmasına yol açtığını belirtti.
Kaya, “Her ülkede, iktidarların ac-
ziyetlerine rağmen milletler mey-
danlara akmış, boykot çağrıları ile
Filistin'in yanında İsrail'e karşı saf

tuttuklarını ifade etmeye başlamışlardır. Bizim
bugün bu mecliste konuştuğumuz konu, milletle-
rin ne yapması gerektiği değildir. Bizim bugün bu
mecliste konuştuğumuz konu, sivil toplumun ne

yapması gerektiği değildir. Bizim
bugün bu mecliste konuştuğumuz
şey, kendileri de insan olması hase-
biyle, iktidar sahiplerinin zalimlere
karşı şifahi olarak okuduğu mey-
dan okumalar ya da sözler de de-
ğildir. Dolayısıyla hiç kimse ‘ortada
kuyu var yandan geç’ muamelesi
yapmasın. Bugün burada hepimiz
iktidarın yapması gerekenleri ve ya-
pamadıklarını konuşarak bu ko-
nuyu değerlendirmek durumdayız”
diye konuştu. DHA
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HİDROMEK MARKA İŞ MAKİNELERİNİN YETKİLİ SERVİSİNDE BAKIM ONARIM

YEDEK PARÇA HİZMET ALIMI
İSTANBUL ULAŞIM HİZMETLERİ VE ARAÇ KİRALAMA SANAYİ VE TİCARET 

ANONİM ŞİRKETİ

HİDROMEK MARKA İŞ MAKİNELERİNİN YETKİLİ SERVİSİNDE BAKIM ONARIM YEDEK PARÇA HİZMET
ALIMI hizmet alımı 4734 sayılı Kamu İhale Kanununun 19 uncu maddesine göre açık ihale usulü ile ihale edilecek
olup, teklifler sadece elektronik ortamda EKAP üzerinden alınacaktır.  İhaleye ilişkin ayrıntılı bilgiler aşağıda yer al-
maktadır:
İKN :2023/1335356
1-İdarenin
a) Adı :İSTANBUL ULAŞIM HİZMETLERİ VE ARAÇ KİRALAMA SANAYİ VE 

TİCARET ANONİM ŞİRKETİ
b) Adresi :Yeşilköy Mah. Atatürk Cad. İDTM Blokları A3 Blok No:10/2 34662 

Yeşilköy/ BAKIRKÖY/İSTANBUL
c) Telefon ve faks numarası :2122403400 - 2122195322
ç) İhale dokümanının görülebileceği 
ve e-imza kullanılarak indirilebileceği 
internet sayfası :https://ekap.kik.gov.tr/EKAP/
2-İhale konusu hizmet alımın
a) Adı :HİDROMEK MARKA İŞ MAKİNELERİNİN YETKİLİ SERVİSİNDE BAKIM 

ONARIM YEDEK PARÇA HİZMET ALIMI
b) Niteliği, türü ve miktarı :Detayları Teknik Şartnamede Belirtilen Hidromek Marka İş 

Makinelerinin Yetkili Servisinde Bakım Onarım Yedek Parça Hizmet 
Alımı İşiAyrıntılı bilgiye EKAP’ta yer alan ihale dokümanı içinde bulunan
idari şartnameden ulaşılabilir.

c) Yapılacağı/teslim edileceği yer :İstanbul Geneli
ç) Süresi/teslim tarihi :İşe başlama tarihinden itibaren 5(Beş) aydır
d) İşe başlama tarihi :Sözleşmenin imzalandığı tarihten itibaren 3 gün içinde işe başlanacaktır.
3-İhalenin
a) İhale (son teklif verme) 
tarih ve saati :26.12.2023 - 11:00
b) İhale komisyonunun toplantı 
yeri (e-tekliflerin açılacağı adres) :Yeşilköy Mah. Atatürk Cad. İDTM Blokları A3 Blok No:10/2 

Bakırköy/İSTANBUL İSTANBUL ULAŞIM HİZMETLERİ VE ARAÇ 
KİRALAMA SAN. VE TİC. A.Ş. Genel Müdürlüğü Toplantı Salonu

4. İhaleye katılabilme şartları ve istenilen belgeler ile yeterlik değerlendirmesinde uygulanacak kriterler:
4.1. İsteklilerin ihaleye katılabilmeleri için aşağıda sayılan belgeler ve yeterlik kriterleri ile fiyat dışı unsurlara ilişkin
bilgileri e-teklifleri kapsamında beyan etmeleri gerekmektedir.
4.1.2. Teklif vermeye yetkili olduğunu gösteren bilgiler;
4.1.2.1. Tüzel kişilerde; isteklilerin yönetimindeki görevliler ile ilgisine göre, ortaklar ve ortaklık oranlarına (halka arz
edilen hisseler hariç)/üyelerine/kurucularına ilişkin bilgiler idarece EKAP’tan alınır.
4.1.3. Şekli ve içeriği İdari Şartnamede belirlenen teklif mektubu.
4.1.4. Şekli ve içeriği İdari Şartnamede belirlenen geçici teminat bilgileri.
4.1.5 İhale konusu alımın tamamı veya bir kısmı alt yüklenicilere yaptırılamaz.
4.1.6 Tüzel kişi tarafından iş deneyimini göstermek üzere sunulan belgenin, tüzel kişiliğin yarısından fazla hisse-
sine sahip ortağına ait olması halinde, Türkiye Odalar ve Borsalar Birliği veya yeminli mali müşavir ya da serbest
muhasebeci mali müşavir veya noter tarafından ilk ilan tarihinden sonra düzenlenen ve düzenlendiği tarihten geriye
doğru son bir yıldır kesintisiz olarak bu şartın korunduğunu gösteren belgeye ilişkin bilgiler,
4.2. Ekonomik ve mali yeterliğe ilişkin belgeler ve bu belgelerin taşıması gereken kriterler:
4.2.1. İsteklinin ihalenin yapıldığı yıldan önceki yıla ait yıl sonu bilanço bilgileri:
Sunulan bilanço veya eşdeğer belgelerde;
a) Cari oranın (dönen varlıklar/kısa vadeli borçlar) en az 0,75 olduğunu,
b) Öz kaynak oranının (öz kaynaklar/toplam aktif) en az 0,15 olduğunu,
c) Kısa vadeli banka borçlarının öz kaynaklara oranının 0,50’den küçük olduğunu ve belirtilen üç kriterin birlikte
sağlandığını göstermek üzere yıl sonu bilanço belgelerine ilişkin bilgileri belirtebilirler.Yukarıda belirtilen kriterleri bir
önceki yılda sağlayamayanlar, son iki yıla ait belgelerine ilişkin bilgileri sunabilirler. Bu takdirde, son iki yılın parasal
tutarlarının ortalaması üzerinden yeterlik kriterlerinin sağlanıp sağlanmadığına bakılır.
4.2.2. İş hacmini gösteren belgeler:
a) İhalenin yapıldığı yıldan önceki yıla ait toplam ciroyu gösteren gelir tablosu,
b) Hizmet işleri ile ilgili ciro tutarını gösteren belgeler,Bu belgelerden birinin sunulması yeterlidir.Toplam cironun teklif
edilen bedelin %25'inden , hizmet işleri ile ilgili cironun ise teklif edilen bedelin %15'inden az olmaması gerekir. Bu
kriterlerden herhangi birini sağlayan ve sağladığı kritere ilişkin belgeyi sunan istekli yeterli kabul edilir.Bu kriterleri bir
önceki yılda sağlayamayanlar, son iki yıla ait belgelerini sunabilirler. Bu takdirde son iki yılın parasal tutarlarının or-
talaması üzerinden yeterlik kriterlerinin sağlanıp sağlanamadığına bakılır.
4.3. Mesleki ve teknik yeterliğe ilişkin belgeler ve bu belgelerin taşıması gereken kriterler:
4.3.1. İş deneyimini gösteren belgelere ilişkin bilgiler:
Son beş yıl içinde bedel içeren bir sözleşme kapsamında kabul işlemleri tamamlanan ve teklif edilen bedelin %
25 oranından az olmamak üzere, ihale konusu iş veya benzer işlere ilişkin iş deneyimini gösteren belgeler veya
teknolojik ürün deneyim belgesi.
4.3.2. İsteklinin teklifi kapsamında sunması gerektiği İdari Şartnamenin 7nci maddesi dışındaki maddeleri
ile teknik şartnamede belirtilen aşağıdaki belgeler:
Belge Adı Açıklama

4.4. Bu ihalede benzer iş olarak kabul edilecek işler:
4.4.1.
Kamuda ve/veya Özel Sektörde yapılan her türlü kara taşıtı yedek parça satışı yapmış olmak, her türlü
kara taşıtı bakım ve onarım hizmetleri yapmış olmak benzer iş olarak ayrı ayrı veya birlikte kabul 
edilecektir.
5. Ekonomik açıdan en avantajlı teklif sadece fiyat esasına göre belirlenecektir.
6. İhaleye sadece yerli istekliler katılabilecektir.
7. İhale dokümanı EKAP üzerinden bedelsiz olarak görülebilir. Ancak, ihaleye teklif verecek olanların, e-imza 
kullanarak EKAP üzerinden ihale dokümanını indirmeleri zorunludur.
8. Teklifler, EKAP üzerinden elektronik ortamda hazırlandıktan sonra, e-imza ile imzalanarak, teklife ilişkin 
e-anahtar ile birlikte ihale tarih ve saatine kadar EKAP üzerinden gönderilecektir.
9. İstekliler tekliflerini, her bir iş kaleminin miktarı ile bu iş kalemleri için teklif edilen birim fiyatların çarpımı sonucu
bulunan toplam bedel üzerinden teklif birim fiyat şeklinde verilecektir. İhale sonucunda, üzerine ihale yapılan istekli
ile birim fiyat sözleşme imzalanacaktır.
10. Bu ihalede, işin tamamı için teklif verilecektir.
11. İstekliler teklif ettikleri bedelin %3’ünden az olmamak üzere kendi belirleyecekleri tutarda geçici teminat 
vereceklerdir.
12. Bu ihalede elektronik eksiltme yapılmayacaktır.
13. Verilen tekliflerin geçerlilik süresi, ihale tarihinden itibaren 60 (Altmış) takvim günüdür.
14.Konsorsiyum olarak ihaleye teklif verilemez.
15. Diğer hususlar:
İhalede Uygulanacak Sınır Değer Katsayısı (R) : Diğer Hizmetler/0,71
Aşırı düşük teklif değerlendirme yöntemi : Teklifi sınır değerin altında kalan isteklilerden Kanunun 38 inci 
maddesine göre açıklama istenecektir.
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TURKIYE’DE INSANCA
YASAMAK COK ZOR!
DİSK yaptığı basın açıklamasıyla, asgari ücret programını açıkladı. Rakam be-
lirtmeyen DİSK, “Gelirde adalet, vergide adalet, insanca yaşanabilir ücret” talep
etti DİSK Genel Başkanı Arzu Çerkezoğlu, “Türkiye’de ücretler, değil insanca
yaşamaya, hayatta kalmaya bile yetecek düzeyde değildir. 2023 yılı ikinci yarısı
için belirlenen asgari ücret, açlık sınırının dahi altında kalmaktadır” dedi

Özel sektörde gerçekleştirilen işlerde; İş dene-
yimi göstermek üzere sunulan işe ait sözleşme
damga vergisinin ihale ilan tarihi itibarıyla
ödendiğine ilişkin Belge/Belgeler

İdari Şartnamenin 7.5.4. maddesi İş deneyimini tevsik
etmek üzere gerçek kişilere veya iş deneyim belgesi düzen-
lemeye yetkili olmayan her türlü kurum ve kuruluşa bedel
içeren tek bir sözleşmeye dayalı olarak gerçekleştirilen bir
işe ait sözleşmenin kullanılması halinde, damga vergisine
ilişkin bilgiler beyan edilecektir. Belge No: Belge Tarihi

İstekliler, kendi adlarına düzenlenmiş ve ihale tarihi 
itibariyle geçerliliği devam eden Hidromek marka iş
makinalarının Yetki Servisi olduğunu gösteren belge

Yeterlilik belgelerinde e-teklifleri kapsamında beyan
edilecektir.

D İSK “Gelirde adalet, ver-
gide adalet, insanca yaşa-
nabilir ücret” sloganıyla

başlattığı mücadelesi kapsamında
asgari ücrete dair mücadele progra-
mını açıkladı. DİSK, herhangi bir
rakam açıklamayarak 13 maddelik
öneri talebinde bulundu. DİSK, in-
sanca yaşanabilir bir ücret talebiyle
asgari ücret programını açıkladı.
DİSK Genel Merkezinde basın açık-
laması gerçekleştiren yönetim kurulu
ve konfederasyon adına DİSK
Genel Başkanı Arzu Çerkezoğlu
açıklama yaptı. Konfederasyonları-
nın asgari ücrete dair mücadele
programlarını açıklayan Çerkezoğlu,
ayrıca DİSK-AR’ın hazırladığı araş-
tırmayla “Gelirde adalet, vergide
adalet, insanca yaşanabilir ücret”
için atılması gereken adımları 
sıraladı.

Açlık sınırının bile altında

Asgari Ücret Tespit Komisyonunda
yer almadıklarını hatırlatan Çerke-
zoğlu önerileri sıralamadan önce
yaptığı konuşmada, yüksek enflas-
yon ve alım gücünü hızla eriten bir
pahalılığın yaşandığını vurgulaya-
rak, “Gelirde adalet, vergide adalet”
mücadelelerini 2024 asgari ücretinin
belirleneceği aralık ayında “İnsanca
yaşanabilir ücret” talebiyle sürdüre-
ceklerini belirtti. İnsanca yaşanabilir
bir ücret istediklerini söyleyen Çerke-
zoğlu, “Türkiye’de ücretler, değil in-
sanca yaşamaya, hayatta kalmaya
bile yetecek düzeyde değildir. 2023
yılı ikinci yarısı için belirlenen asgari
ücret, açlık sınırının dahi altında kal-
maktadır. Daha da önemlisi Türki-
ye’de asgari ücret, dünyanın
genelinde olduğu gibi sembolik, is-
tisnai bir ücret değildir. Aksine Tür-
kiye’de asgari ücret ortalama ücret
haline gelmiştir. Merkez Bankası ve
DİSK-AR verileri ile çeşitli araştır-
malar asgari ücret civarında bir üc-
retle çalışanların oranının yüzde
50’lerde olduğunu göstermektedir”
dedi.

Çalışanların yarıdan fazlası
asgari ücretli

Türkiye’nin asgari ücretiler ülkesi
haline gelmesinin sebebi olarak sen-
dikal hakların önündeki engellerle
birlikte iktidarın bilinçli tercihi oldu-
ğunu vurgulayan Çerkezoğlı, “Tür-
kiye AB ülkeleri ve ABD arasında en
düşük toplu iş sözleşmesi kapsamı
oranına sahip iki ülkeden biridir.
Türkiye’yi grev yasaklamakla övü-
nen bir zihniyetin yönetmesi ve sen-
dikalaşmanın, hak aramanın önüne
çıkarılan antidemokratik engeller ne-
deniyle her sene aralık ayında Türki-
ye’nin en önemli meselesi asgari
ücret oluyor” diye konuştu.

Asgari ücretli perişan halde

DİSK-AR araştırmasından da veriler
sunan Çerkezoğlu, “Çalışanların ya-
rıdan fazlası asgari ücret civarında
bir ücretle çalışmaktadır. Özel sek-
törde bu oran yüzde 70’lere ulaş-
maktadır. Kadınlar açısından durum
daha vahimdir. Kadınların yüzde
61,4’ü asgari ücret civarında bir üc-
retle çalışırken, yüzde 41’i ise asgari
ücret dahi alamamaktadır. 7,3 mil-
yon işçi asgari ücretin altında bir
ücret almaktadır. 1974’te kişi başına
GSYH’nin yüzde 80,6’sı düzeyinde
olan asgari ücret 2023’te kişi başına
gelirin yüzde 47,4’üne düştü. Bu ge-
rilemenin anlamı asgari ücretle çalı-
şanların göreli olarak
yoksullaşmasıdır” dedi.2013’te Av-
rupa’da Türkiye’den düşük asgari
ücretli 14 ülke varken, 2023 yılı so-
nunda sadece 4 ülke kaldığını söyle-
yen Çerkezoğlu, “Bu ülke, bu halk,
Türkiye işçi sınıfı bu tabloyu hak et-
memektedir” diye konuştu.

Yılda 4 kez gözden 
geçirilmeli

Çerkezoğlu, “Gelirde adalet, vergide
adalet, insanca yaşanabilir ücret”
için atılması gereken adımları sıra-
larken, bu yıl asgari ücretin bir kere
zamlanacağı vurgusuna ilişkin de,
“Enflasyon tek haneli rakamlara dü-
şene kadar asgari ücret yılda dört
kez gözden geçirilmelidir” dedi. 

Öneriler ise şöyle sıralandı: 

Asgari ücret değil toplu pazarlık
kapsamı genişletilmelidir. Asıl me-
sele asgari ücretle çalışanlarının kap-
samını daraltmak ve ücret
düzeylerini toplu pazarlıkla belirle-
mektir. Milyonların asgari ücrete
mahkûm edilmemesi için sendikal
hakların kullanımının önündeki tüm
engeller ve barajlar kaldırılmalı,
toplu pazarlık kapsamı genişletilme-
lidir. 6356 sayılı Yasa’da yer alan teş-
mil mekanizması işletilmeli, toplu iş
sözleşmeleri sendikasız işyerlerine de
uygulanmalıdır.Asgari ücretin ülke-
mizde ortalama ücret haline geldiği
dikkate alınarak asgari ücret tespit
edilmelidir. Asgari ücret artışında
resmi enflasyon/hedeflenen enflas-
yon değil, kişi başına GSYH artışı
esas alınmalıdır. Asgari ücret baskı-
lanmış ve güdümlü resmi enflas-
yona göre değil geçim şartlarına ve
ekonomik büyümeye göre saptan-
malıdır. Hele de iktidar sözcülerinin
sıkça dile getirdiği “hedeflenen en-
flasyon doğrultusunda ücret artışı”
kabul edilemez. Ülkeyi yönetenler
enflasyon hedeflerini hiçbir zaman
tutturamıyorken, üstelik açıklanan
enflasyon bile gerçeği yansıtmazken,
hedeflenen enflasyona göre ücret ar

tışı yapmak, milyonları daha da yok-
sullaştırmak anlamına gelecektir. As-
gari ücret artışında dar gelirlilerin
gıda enflasyonu ile kişi başına eko-
nomik büyüme esas alınmalıdır.As-
gari ücret yüksek enflasyon
koşullarında yıl dört kez belirlenme-
lidir. Yüksek enflasyon koşullarında
yılda bir kez asgari ücret belirlenmesi
çalışanları açlığa, yoksulluğa mah-
kûm etmektir. Aralık 2023’te belirle-
necek asgari ücretin 2024 yılı
boyunca geçerli olacağına dair açık-
lamalar asla kabul edilemez. Enflas-
yon tek haneli rakamlara düşünceye
kadar asgari ücretin, değil iki kez
yılda dört kez güncellenmesi zorun-
ludur.Asgari ücret artışında yoksul-
luk sınırı bir kriter olarak dikkate
alınmalı ve bir evde iki kişi çalıştı-
ğında yoksulluk sınırını aşan bir gelir
elde etmeleri güvence altına alınma-
lıdır. Türkiye’de asgari ücretin tespi-
tinde uluslararası standartlara
uyulmuyor. Birleşmiş Milletler,
Uluslararası Çalışma Örgütü ve Av-
rupa Konseyi standartları dikkate
alınmıyor; ailesi hesaba katılmadan
tek bir işçi üzerinden asgari ücret he-
saplanıyor. Asgari ücret tespitine iliş-
kin 131 sayılı ILO Sözleşmesi
onaylanmalı, Avrupa Sosyal Şar-
tı’na asgari ücretle ilgili konan çe-
kince kaldırılmalıdır. Asgari ücret,
uluslararası standartlara uygun şe-
kilde, işçinin ailesi ile birlikte geçine-
bileceği bir ücret olmalıdır.Asgari
ücret sonrası ilk vergi dilimine uygu-
lanacak oran yüzde 10’a düşürül-
melidir.Gelir vergisi tarife dilimleri,
asgari ücret artışından az olmamak
kaydıyla, yeniden değerleme ora-
nında artırılmalıdır.Verdiğimiz uzun
mücadelelerin sonucu olarak ücret
gelirlerinin asgari ücret kadar kısmı
gelir vergisinden istisna edilmiş ol-
masına rağmen istisna uygulaması-
nın matrahtan indirim yerine
vergiden indirim yoluyla yapılması
nedeniyle ücretli çalışanlar asgari
ücret vergi istisnasından gerektiği
gibi yararlanamıyor. Asgari ücret
vergi istisnası, vergiden değil, mat-
rahtan indirim yoluyla uygulanmalı-
dır.2008 yılından beri işverenlere
verilen 5 puanlık SGK prim desteği
işçilere de verilmelidir.Çağ dışı
damga vergisi kaldırılmalıdır.2008
yılında çıkarılan 5510 sayılı Ya-
sa’dan önce asgari ücretten düşük
emekli aylığı söz konusu değildi. En
düşük emekli aylığı en az asgari
ücret düzeyine yükseltilmelidir.Dev-
letin özel sektördeki işçilerle kamu
işçileri ve kamu görevlileri arasında
ayrım yapması Anayasa’nın eşitlik
ilkesine aykırıdır. Asgari ücret en
düşük kamu işçisi ücreti ve en düşük
memur maaşı dikkate alınarak 
hesaplanmalıdır.”

Rakam açıklamadılar
Uzun yıllar sonra DİSK olarak bu
sene asgari ücrete dair bir
rakam açıklamayacaklarını söy-
leyen Çerkezoğlu, “Çünkü bu
kadar yüksek enflasyon koşulla-
rında bugün söylediğimiz raka-
mın, 1-2 ay sonra, hatta ilk zamlı
ücretlerin alınacağı şubat ayında
uçup gideceği açıktır. Bu ülkede
gelirde adalet isteniyorsa, ver-
gide adalet isteniyorsa, bu ülke-

nin tüm değer ve güzelliklerini
üretenlerin insanca yaşayabil-
mesi isteniyorsa atılması gere-
ken adımlar bellidir. 13 madde
olarak sıraladığımız bu talepleri-
mizin, hemen şimdi hayata geçi-
rilmesini istiyoruz. Ve bunun için
Türkiye’nin dört bir yanında mü-
cadelemizi büyütüyoruz” dedi.
Çerkezoğlu mücadele programı
kapsamında önümüzdeki hafta,

Türkiye’nin dört bir yanında ör-
gütlü oldukları tüm iş yerlerinde
bildirilerin okunup, Ankara’daki
temsilciler kurulunda da bir
basın açıklaması gerçekleştire-
ceklerini, 10 Aralık’ta Ankara’da
da gerçekleştirilecek emekli mi-
tinginin ardından 11 Aralık’tan
itibaren DİSK’in örgütlü olduğu
bölgelerde kitlesel işçi buluşma-
ları yapılacağını söyledi.

DİSK Genel Başkanı Arzu 
Çerkezoğlu açıklama yaptı. Konfe-
derasyonlarının asgari ücrete dair
mücadele programlarını açıklayan

Çerkezoğlu, ayrıca DİSK-AR’ın 
hazırladığı araştırmayla “Gelirde

adalet, vergide adalet, insanca 
yaşanabilir ücret” için atılması 

gereken adımları sıraladı.
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ZAYİ İLANI
Cemal Özdemir adına Cihangir Mah. Osmanpaşa Cad. 17372
parsele ait Avcılar Belediyesi'ne bordür, tretuar teminatı olarak

yatırılan 04.10.2021 tarih 3036578 nolu 38992.50 TL
tutarındaki makbuz kaybolmuştur. Hükümsüzdür. 

Cemal Özdemir adına Üniversite Mah. Güvenç Sok. 17031
parsele ait Avcılar Belediyesi'ne bordür, tretuar teminatı olarak

yatırılan 04.10.2021 tarih 3036577 nolu 33067.50 TL
tutarındaki makbuz kaybolmuştur. Hükümsüzdür. 

Nazlıcan MERT
GENÇ BAKIŞ

nazlicanmert00@gmail.com

S osyal medyaya ulaşmak veya sosyal medyada
ulaşılabilir olmak her geçen gün daha kolay.
Çok fazla alanları kapsadığını da biliyor ve bu

alanlardaki bilgilere rahatça ulaşabiliyoruz. Kullan-
dıkça sosyal medyanın gücünü ve karanlık tarafını
daha da keşfediyoruz. Ve günümüzde faydalı olmak
yerinde daha çok zarar verdiği örnekleri görüyoruz.

Peki bu durumda sosyal medya en çok kimlere
zarar veriyor? Kadınlar mı erkekler mi? Yoksa çocuk-
lar mı? Biz yetişkinler olarak kendi kararımızı verip,
sosyal medyadaki mahremiyet ve kişisel alanımızı be-
lirleyip korunabiliriz belki. Fakat bazılarımız var ki
daha henüz nasıl bir yer olduğunu ya da ne gibi so-
nuçlar çıkaracağını bilmeyen çocukları kullanarak
onları korumasız hale getiriyor. Gelişimlerinde ve ha-
yatlara bakış açılarında büyük zararlar oluşabiliyor
ve sosyal medyayı, interneti yine faydalı olmayacak
şekilde kullanıyoruz. Zaten sosyal medyayı faydalı
kullanıyor muyuz ki? Son yıllarda ben buna pek ina-
namıyor ve katılamıyorum. Kimimiz sadece fotoğraf
paylaşmak için, kimimiz para kazanmak, kimimiz
güncel bilgileri takip etmek için veya eğitim için kul-
lanıyor olabiliriz. Belki sadece fikirlerinizi belli etmek
için de kullanıyor olabilirsiniz. Tabi örneklerimizi
daha da artırabiliriz. Bunlar sadece ilk akla gelen ve
en çok kullanılan alanlar.

Bunların içinde bir konu var ki belki de sosyal
medyayı en çok kirleten olabilir. Medyadan para ka-
zanmak kolaylaştıkça gündemimiz hatta düşünceleri-
miz bile kirlenebiliyor. İnsanlarımızı saçma ve zararlı
şeylere yönlendiriyor. Önemli bir iş yapmanıza bile
gerek yok. Yaptığınız herhangi bir paylaşım sizi
anında yükseklere çıkarabilir. Yükseldiğiniz yer iyi de
olabilir kötü de. Durum bu kadar kolay oldukça ve so-
nunu düşünmeyince kötü sonuçlar kaçınılmaz oluyor.
Zarar görmek istemiyorsanız bunu yararlı şeylerle
yapmanız da fayda var. Ama bizim insanlarımız ço-
ğunlukla, içeriklerini hitap etmek istediği topluma
reklam veya farkındalık yaratmak için değil gösteriş
için kullanıyor. Artık bununda modası geçti diyebili-
riz. Özellikle son zamanlarda bu konu dikkat çektiği
ve incelendiği için insanlar ya da fenomenlerimiz ya-
vaşça korkmaya başladı. Bir anda herkes yaptıkla-
rını, varlıklarını, gösterişlerini gizlemeye başladı bile.
Sosyal medya insanı kukla edip oynatıyor resmen. Bu
yüzden internet dünyasının linçleri ile uğraşmak iste-
mezsiniz. Tek bir açık vermeniz yeterli oluşturduğu-
nuz zirveden düşmek için.

Aslında asıl konumuz bu ve bu büyük bir tehlike.
Çünkü sosyal medyanın gücünü ve kullanıcının sosyal
medyadaki kendi gücünü fark etmesi insanlar içindeki
şiddeti ve çirkinliği ortaya çıkarıyor. Herkes gözüne
batan birini, olayı seçiyor ve onu bitirmek için uğraşı-
yor. Evet bazen faydalı oluyor. Hatta son dönemlerde
ne kadar fazla dolandırıldığımızın farkına varmak
için iyi oldu. Ama şu an sadece günah keçisi arıyor
kullanıcılar. 

Fakat bir sorunumuz daha var. Tepkilerimizi sa-
dece sürü psikolojisi şeklinde belirtiyoruz. Kendi
görüş ve düşüncelerimizi yitirdik. Herkes bir sabah
uyanıyor ve aynı şeyi sevmeye, övmeye başlıyor. Sıra-
dan olan bir olay bir anda dünya meselesi olup abartı-
labiliyor. İki gün içerisinde sıkılıyor bir daha anmıyor,
hatırlamıyoruz. Ya da sevilen konu hakkında karşıt
bir düşünceye, eleştiriye denk geliyoruz. Bu sefer sa-
vunduğumuz konudan vazgeçiyoruz. Vazgeçmekle
kalmayıp linç edip, kınıyoruz. Gerekirse suçlu arıyo-
ruz. Daha sonra bir paylaşım daha oluyor acımaya
başlıyoruz ve ortaya çıkan dramı güzellemeye 
bayılıyoruz.

Belki de bir sınır çizmeliyiz. Kendi devrimizin kö-
tülüğünü veya zorluklarını biz yaratıyoruz ve değerle-
rimizi, saygımızı kaybedip zarar veriyoruz aslında.
Bu düzeni nasıl oluşturduysak yeniden güvenilir ve
temiz bir düzen oluşturmakta bizim elimizdeyken is-
tersek kontrolü sağlayabiliriz.

Sosyal medyanın 
gücü ve zararı

Metropol şehir 
İstanbul'un ulaşım
sorunu vatandaşları
canından bezdirdi.
Metrobüs ve
otobüslerdeki aşırı
yoğunluk tepki 
çekerken, 2012-2016
arasında 2 bin 180 
otobüs alındığı, 2019 ve
2023 arasında ise
İETT filosuna sadece 
348 otobüsün katıldığı
ortaya çıktı. İBB 
Başkanı Ekrem
İmamoğlu ise 
otobüs alımı için
bulunan dış kredinin
onaylanmamasını 
sık sık eleştirerek,
Cumhurbaşkanı
Erdoğan'a çok sayıda
çağrıda bulundu

İ stanbul'un en büyük sorunlarından biri olan
ulaşım her geçen gün daha da içinden çıkıl-
maz bir hal aldı. Aşırı yoğunluk nedeniyle in-

sanların istiflendiği toplu taşıma araçları, duraklarde
saatlercce metrobüs ve otobüs bekleyenlerin çilesi giderek
büyüdü. İETT’de yaşanan yoğunluğun talebi karşılama-
dığı gün gibi ortada. Resmi EKAP verilerine göre 2011-
2016 dönemi ile 2019-2023 dönemi otobüs alımları
incelendiğinde ilginç sonuçlar ortaya çıktı. İETT 2011'de
500 adet dizel yakıtlı körüklü tip otobüs alırken, 2012 yı-
lında bin 200, 2014'de 105 ve 2016'da 375 adet olmak
üzere toplam 2 bin 180 aracı filosuna kattı. İBB'de AK

Parti döneminin sona ererek, İmamoğlu'nun seçil-
mesinin ardından otobüs alımlarında büyük bir
düşüş yaşandı. 2019 ve 2020'de bir tane bile oto-

büs satın almayan İETT, 2021'de sadece 100 adet
dizel körüklü otobüsü bünyesine kattı. 2021'de 60 adet,
2023'te ise 188 otobüs alan kurum 5 yıl içerisinde toplam
348 ulaşım aracı temin edebildi. 

Vatandaş çile çekiyor

AK Parti ve CHP döneminde İETT'nin bünyesine katılan
araç sayısında uçuk bir fark olması dikkat çekti. Araç filo-
sunun yenilenememesi nedeniyle, eski tip otobüslerin sık
sık arızalanması gündem oldu. Bunun yanında araç sayıs-
nının yetersiz olması da yoğunluğu artırarak vatandaşlar
için çileye dönüştü. İBB Başkanı Ekrem İmamoğlu ise sık
sık Cumhurbaşkanı Erdoğan'a çağrı yaparak, otobüs
alımı için bulunan dış kredinin onaylanmasını talep etti.
2021 yılında 300 yeni otobüs alımı için İBB Meclisi'nden
oy birliği ile geçen dış kredi, yıllarca Cumhurbaşkanı Er-
doğan'ın onayını bekledi. 2023 yılında ise İBB öz kaynak-
larını kullanarak 3 farklı alımda toplam 188 otobüsü
bünyesine kattı.

Onay yok alım da yok

Cumhurbaşkanı Erdoğan'a seslenen İBB Başkanı İma-
moğlu, uzun vadeli krediyle 300 otobüs alımıyla ilgili sü-
reçleri tamamladıklarını ancak 3 yılı aşkın süredir

Cumhurbaşkanlığı onayı olmadığı için alım gerçekleştire-
mediklerini ifade etti. KDV ve ÖTV artışlarına tepki göste-
ren İmamoğlu, “Göreve geldiğimiz an itibariyle, ihtiyaç
duyduğumuz otobüs alımı konusunda hızlı bir adım attık.
Görüşmelerimizi yaptık ve bir uzun vadeli krediyle, hızlıca
300 otobüs alımıyla ilgili süreçleri tamamladık. Hatta İBB
Meclisi’mizden oy birliğiyle karar çıkmasına rağmen, 3 yılı
aşkın süredir ne yazık ki Cumhurbaşkanlığı onayı olma-
dığı için, o alımımızı gerçekleştiremedik. Öz kaynakları-
mızla bahsettiğimiz o uzun vadeli kredi imkanı olmadan,
ne yazık ki kısa vadeli ödeme koşullarını yerine getirmek
zorunda kalarak, İETT filomuza otobüs katma konu-
sunda büyük fedakarlıklar yaptık" diye konuştu. 

Tereddütsüz onaylanmalı

“İstanbul'a yapılacak her türlü hizmetin, Türkiye'ye yapı-
lan en önemli hizmetlerden olduğunu unutmamak gere-
kir” diyen İmamoğlu, “Bunun adı ister toplu taşımadır,
ister metrodur, ister kentsel dönüşümdür, ister doğaya,
çevreye veya suya yapılan yatırımlardır. Bu manada devle-
tin hangi kurumunun önüne gelirse gelsin, bu şehre dair
beklenilen ya da bekletilen kredi veya buna benzer imkan-
ların tereddütsüz, en hızlı şekliyle onaylanmasını ve işimi-
zin kolaylaştırılmasını, 16 milyon vatandaşımız adına
hükümetten talep etmekteyiz, yetkililerden talep etmekte-
yiz. Bu sesimizi tekrar Cumhurbaşkanlığı makamına ilet-
meyi sorumluluk olarak görüyorum” ifadelerini kullandı. 

HABER

OTOBÜS NEDEN
CILDIRTIYOR?
OTOBÜS NEDEN
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OTOBÜS NEDEN
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OTOBÜS NEDEN
CILDIRTIYOR?

EkmEğE zAm
gElEcEk mi? 
Türkiye Fırıncılar Federasyonu Başkanı Halil İbrahim Balcı, asgari ücretin belirlenmesi ve
maliyet artışlarından dolayı ocak ayında ekmeğin fiyatının yeniden artabileceğini ifade etti

KASIM ayının başında İs-
tanbul'da '1 kilogram
ekmek fiyatı azami 40 TL'yi

geçmemek kaydıyla 200 gram ekmek
için 8 TL olacak' şeklinde hazırlanan
'Azami Ekmek Fiyat Tarifesi' kabul 
edilmişti.
Ancak megakentte ekmek fiyatları il-
çeden ilçeye değişiklik gösteriyor.
Kimi ilçede ekmek 8 TL'den satılırken
kimi ilçede 10 TL'den satılıyor. İstan-
bul Valisi Davut Gül ise ekmek fiyat-
larının ilçeden ilçeye farklılık
göstermesine tepki göstererek, "Halkı-
mızı mağdur etmemek adına Tarım İl
Müdürlüğü ve belediyelerimizi etkin
fiyat denetimi yapmaya davet ediyo-
rum” demişti.

Artış olabilir

Halk TV'ye açıklamalarda bulunan
Türkiye Fırıncılar Federasyonu Baş-
kanı Halil İbrahim Balcı, megakentte
farklılık gösteren ekmek fiyatlarına
değindi. Ocak ayında asgari ücretle
birlikte ekmek fiyatlarının artabilece-
ğine vurgu yapan Balcı, fiyat farklılık-
larına karşı denetim yapılması
gerektiğini ifade etti. Balcı, “Maliyet-
ler yükseliyor, un fiyatları yükseliyor,
asgari ücretin artmasıyla birlikte ücret
farkı söz konusu olacak. Asgari üc-
rette ne kadar artış olursa çalışana ve-
rilen ücret o oranda artacak. Asgari
ücretteki farktan un fiyatının sürekli
artış göstermesi maliyet artışı ciddi
maliyet arışı oluşturacak. Ocakta
ekmek fiyatlarında artış olabilir” dedi.
HABER MERKEZİ

Serginin açılışını Akgün yaptı
Büyükçekmece’de geleneksel
sanatlar alanında mesleğinde
40’ıncı yılını dolduran usta sa-

natçı, Halk Akademisi Minyatür ve Tezhip
Eğitmeni Leman Dinçtürk, ‘Leman Dinç-
türk ve Minyatür Kursiyerleri Sergisi’
adında bir sergiye imza attı. Büyükçek-
mece Atatürk Kültür Merkezi’nde serginin
açılışını Büyükçekmece Belediye Başkanı
Dr. Hasan Akgün gerçekleştirdi. Sanatse-
verler tarafından yoğun ilgi gören Leman
Dinçtürk ve Minyatür Kursiyerleri Sergisi

Büyükçekmece AKM İbrahim Çallı Sanat
Galerisi’nde 7 Aralık tarihine kadar açık
kalacak. Hasan Akgün vatandaşın kültür
ve sanat hayatına Büyükçekmece ailesi
ile beraber katkı sağlamaya devam ede-
ceğini belirterek, “Hayatı renklendirmek
için mutlaka sanatsal faaliyetlere yer ve-
receksiniz. Ekonomik şartlar azaldıkça
toplumdaki sosyal ve kültürel faaliyetlerin
çok azaldığını hepimiz biliyoruz. Büyük-
çekmece bu açıdan biraz daha şanslı”
dedi. DHA

Temizlik ordusu
özverİyle 
çalışıyor

Belediye Başkanı Ömer Arısoy,
“Belediyemize ait büyük bir temizlik
ordusu ilçemizin sokak ve caddelerini
temiz tutmak için her gün büyük bir
özveri ile çalışıyor” dedi

Zeytinburnu Belediye Başkanı Ömer
Arısoy Başkanla Akşam Çayı prog-
ramı sebebiyle bu hafta Sümer Ma-

hallesi’ni ziyaret etti. Sözü mahalle
sakinlerine bırakan Başkan Arısoy, kendisine
yöneltilen soruları not alarak tek tek cevap-
ladı. Zeytinburnu’ndaki trafik, temizlik, kent-
sel dönüşüm ve sokak hayvanları ile ilgili
gelen soruları yanıtlayan Başkan Arısoy,
özellikle sokak temizliği konusunda dikkat
çekici açıklamalarda bulundu.    

Destek bekliyorum

Zeytinburnu’nu temiz tutmak için her gün
büyük bir temizlik ordusunun işbaşında oldu-
ğunu, herkesin bildiği üzere Zeytinburnu ai-
lesi olarak İstanbul’un en temiz ilçesi olma
yolunda kendilerine bir hedef koyduklarını
söyleyen Başkan Arısoy, “Bir büyük temizlik
ordusu Zeytinburnu’nu temiz tutmak için her
gün var gücüyle çalışıyor. Zeytinburnu’muz
İstanbul’un en temiz ilçelerinden bir tanesidir.
Ama biz bu listede birinci sırada olmak isti-
yoruz. Ben buna can-ı gönülden inanıyorum.
Bu vesileyle siz değerli hemşehrilerimizden
de destek bekliyorum. İlçemizi temiz tutmak
adına siz değerli hemşehrilerimizin de des-
teği olursa bu hedefi daha hızlı bir şekilde
tutturacağımıza inanıyorum” dedi. 
HABER MERKEZİ
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ESENYURT’TA 
Esenyurt Belediye Başkanlığı için Esenyurt ve
İBB Meclis Üyesi Ali Gökmen aday adaylığı

başvurusunda bulundu. Gökmen, “Daha güzel
bir Esenyurt gayesiyle yeni bir hikayeye

başlıyoruz, şimdi yeni bir sayfa açacağız” dedi

Y erel seçimlere kısa süre
kala siyasi partilerde aday
belirleme çalışmaları hız-

landı. CHP'de 31 Mart 2024'teki
mahalli idareler seçimleri için aday
adaylığı başvuruları 5 Aralık
2023 tarihine kadar uzatılmıştı.
Adaylık belirleme çalışmaları hız
kazanırken Esenyurt Belediye
Başkanlığı için Esenyurt ve İBB
Meclis Üyesi Ali Gökmen aday
adaylığı başvurusunda bulundu.
CHP Esenyurt İlçe Başkanlığı'nda
ailesiyle birlikte adaylığını açık-
layan Gökmen, yaşanılabilir bir
Esenyurt vizyonuyla yola çıktı-
ğını dile getirdi.

İyi bir gelecek 
arzuluyoruz

Gökmen, "Bu şehre olan
bağlılığımızı ve burada ya-
şayan herkes için daha iyi
bir gelecek arzumuzu yü-
reğimizde hissederek bu
adımı attık. Her birinizin
beklentilerini ve umut-
larını anlayarak, bir-
likte daha güzel bir
Esenyurt gayesiyle
yeni bir hikayeye
başlıyoruz, artık
yeni bir sayfa
açıyoruz" ifa-
delerini kul-
landı.

ANIL 
BODİÇ

HABER

yeni bir sayfa 
aCaCağız

Yalnızlık depresyon
sebebİ olur
Depresyon, anksiyete bozuklukları gibi
psikolojik hastalıkların yalnızlarda daha fazla
olduğunu kaydeden Psikiyatri Uzmanı Prof. Dr.
Gül Eryılmaz, “Elimizdeki teknolojik dünya ile
kurulan ilişkinin bizi yalnızlaştırdığı bu çağda
dijital detoks yapılmasında, sosyal gruplara
dahil olunmasında çok fayda var” dedi

ÜSKÜDAR Üniversitesi NPİSTANBUL
Hastanesi Psikiyatri Uzmanı Prof. Dr. Gül
Eryılmaz, yalnızlığa ilişkin değerlendirmede

bulundu. Yalnızlığın Peplau ve Perlman tarafından ‘hoş
olmayan öznel psikolojik durum’ olarak tanımlandığını
kaydeden Prof. Dr. Eryılmaz, “Weiss tarafından yalnız-
lık, kişinin ihtiyaç duyduğu sosyal ilişkilerinin yetersiz
olmasına veya var olan sosyal ilişkilerinde kişinin arzu
ettiği yakınlığın, duygusallığın ve samimiyetin olmama-
sına gösterilen bir tepki olarak ifade ediliyor.” dedi. Li-
teratürde duygusal, toplumsal, kronik, geçici ve kültürel
gibi yalnızlık tiplerinin tanımlandığını dile getiren Prof.
Dr. Eryılmaz, “Bir kısım sosyologlar yalnızlığı kötü yal-
nızlık ya da tek başınalık gibi bir ayrı kategoriden bah-
seder. Yalnızlığın tek başınalık gibi tercih edilmeyen ve
yıkıcı sonuçları olabilen bu halinin hem biyolojik hem
de ciddi psikolojik yan etkileri olacaktır.” diye konuştu.

Anksiyete bozuklukları da görülüyor

Yapılan çalışmalarda depresyon, anksiyete bozukluk-
ları gibi psikolojik hastalıkların yalnızlarda daha fazla
olduğu hatta bazı kanser türlerinin de bu grupta daha
fazla görüldüğünün bildirildiğini vurgulayan Psikiyatri
Uzmanı Prof. Dr. Gül Eryılmaz, şöyle devam etti: “Ya-
pılan bir hayvan deneyinde farenin sosyal ortamdaki
beyin incelmeleri ile izole tutulduktan sonraki beyin in-
celemeleri arasında ciddi fark vardır. Sosyal izolasyon-
daki fare beyninde sinir zarlarında olgunlaşma
sürecinde bozulma ortaya çıkmıştır.

Dijital detoks

Bu nedenle yalnızlık sadece bireysel değil bu dijital
çağda toplumsal bir sorun olarak görülmelidir. Elimiz-
deki teknolojik dünya ile kurulan ilişkinin bizi yalnızlaş-
tırdığı bu çağda dijital detoks yapılmasında, sosyal
gruplara dahil olunmasında çok fayda var.”  
HABER MERKEZİ



S anchez, devlet televizyonu
RTVE'ye verdiği demeçte, İs-
panya hükümeti olarak Ha-

mas'ın 7 Ekim'deki saldırılarını ilk
andan itibaren kınadıklarını ve reddet-
tiklerini vurgulayarak, "Hamas'ın elin-
deki rehineleri koşulsuz ve hemen
serbest bırakması gerektiğini her
zaman söyledik. Ama aynı şekilde İs-
rail'e de yaptığı eylemleri insan hakları
temellerine dayandırması gerektiğini
söylememiz gerekir." dedi. Sanchez, İs-
rail'in Gazze Şeridi'ndeki saldırılarına
atıfta bulunarak, "İzlediğimiz görüntü-
ler ve özellikle kız, erkek çocukların
ölümleri, İsrail tarafından uluslararası
insan haklarının yerine getirilmesinde

açıkçası bende şüphe bırakıyor."
şeklinde konuştu.

Barış için somut 
adımlar atılmalı

İsrail ve Filistin arasındaki krizin son-
landırılması için siyasi bir çözümün
zorunlu olduğunu bunun da Filistin
devletinin tanınmasından geçtiğini
kaydeden Sanchez, sözlerine şöyle
devam etti:"Dünyada 140'dan fazla
ülke mevcut durumda Filistin devletini
tanımış durumda. Bunu tanımayan
ülkeler tırnak içinde Batı diye tabir edi-
len ülkeler. ABD ve bazı AB ülkeleri.
Çünkü AB üyesi olmadan önce Filistin
devletini tanıyan 7-8 ülke var. Bir de

AB üyesi iken uzun zaman önce tek ta-
raflı olarak tanıyan İsveç. Ancak şu
anda durumun değiştiğine inanıyo-
rum. Çünkü Arap ülkeleriyle konuştu-
ğumuzda bize 'Üzerinde anlaşılıp
daha sonra yerine getirilmeyen konu-
ları konuşmak için bir barış konferan-
sına katılmayız. Somut adımlar
atılmalı' diyorlar. Bu somut adım 
Batı'nın, Avrupa'nın Filistin devletini
tanımasıdır."

Akdeniz tehlikeye girebilir

Arap ülkelerinin tepkilerine hak verdi-
ğini ifade eden Sanchez, "İsrail'in siste-
matik bir şekilde Filistin'in topraklarını,
Batı Şeria'yı işgal ettiğini gördük.

Şimdi de Gazze'de olanları görüyoruz.
Bizim için 'İspanya, Avrupa'nın en Fi-
listin yanlısı hükümeti' diyenler var.
Bence bu doğru değil. Biz Avrupa yan-
lısı bir hükümetiz ve bunun (Filistin
yanlısı olmanın) bir Avrupa meselesi
olduğuna inanıyoruz. İlk olarak ahlaki
açıdan bunu yapmalıyız. Çünkü gör-
düklerimiz kabul edilemez. Ayrıca bu
şiddet sarmalının bitmesinden sonra
İsrail'in Gazze'de yapacakları kabul
edilemez. İkinci olarak bu konu Avru-
pa'nın jeopolitik çıkarınadır. Bölgenin
istikrarı önemlidir. Çatışmalar, Lüb-
nan'a, Ürdün'e, Mısır'a yayılırsa, bizim
için çok önemli olan Akdeniz de tehli-
keye girer." dedi. AA
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sorboNNe Berlin Güvenlik Kon-
feransı'ndaki bir panelde konuşan
Bakan Pistorius, "Daha açık fikirli

bir politikaya ve strateji değişikliğine ihtiyacı-
mız var." dedi. Pistorius, bugünün çok kutuplu
dünyasında Almanya'nın stratejik öneme
sahip bölgesel güçlerle savunma işbirliğini ge-
liştirmesi gerektiğini belirterek "Silah ihracatı
konusunda daha esnek olmalıyız, dünyanın
her yerinde stratejik ortaklara ihtiyacımız ol-

duğunun daha fazla farkında olmalıyız, özel-
likle de kurallara dayalı uluslararası düzeni
destekleyen ve bu düzenin yanında duran ül-
kelerle." diye konuştu.

Almanya'nın değerlerini önceliyoruz

Uluslararası güvenlik ortamındaki değişiklikle-
rin Almanya'nın "katı kısıtlayıcı yaklaşımını"
yeniden gözden geçirmesini gerekli kıldığını
vurgulayan Pistorius, sadece Almanya'nın de-

ğerlerini bütünüyle paylaşan ülkelere silah sa-
tışına izin verilmesi ya da savunma sanayi iş-
birliği yapılmasının doğru olmadığını söyledi.
Bu yaklaşımın değişmesi ve istenen standart-
lara sahip olmasalar bile stratejik açıdan
önemli ülkelerle savunma sanayi işbirliğinin
geliştirilmesi gerektiğini kaydeden Pistorius,
"Bence değerlerimizin hepsini değil ama ço-
ğunu paylaşan ülkelerle de işbirliği yapmalı-
yız." ifadesini kullandı. AA

Silah ihracatı konuSunda
ESNEK OLMALIYIZ

İspanya Başbakanı Pedro Sanchez, İsrail'in sistematik bir şekilde Filistin
topraklarını işgal ettiğini belirterek, “Bu şiddet sarmalının bitmesinden
sonra İsrail'in Gazze'de yapacakları kabul edilemez” ifadelerini kullandı

Almanya Savunma Bakanı Boris Pistorius, ülkesinin silah ihracatı
konusunda daha "esnek" bir politika benimsemesi gerektiğini söyledi

İsraİl’İn yaptIklarIİsraİl’İn yaptIklarIİsraİl’İn yaptIklarIİsraİl’İn yaptIklarIİsraİl’İn yaptIklarIİsraİl’İn yaptIklarIİsraİl’İn yaptIklarIİsraİl’İn yaptIklarIİsraİl’İn yaptIklarIİsraİl’İn yaptIklarIİsraİl’İn yaptIklarIİsraİl’İn yaptIklarIİsraİl’İn yaptIklarIİsraİl’İn yaptIklarIİsraİl’İn yaptIklarI
kabul edIlemez

İspaNya Başbakanı, Avrupa'nın
kuzeyde Ukrayna ve güneyde Orta
Doğu'da iki çatışma bölgesi açıl-
masına izin vermemesi gerektiğini,

bunu önlemek için diplomatik yol-
ları zorlamasının şart olduğunu,
hükümetinin de bunu yapmaya ça-
lıştığını söyledi.

Diplomatik yolları zorlamamız gerek

Fransa İçişleri Bakanı
Gerald Darmanin'in,
"aşırı sağcılardan"

geldiği belirtilen ölüm
tehditleri nedeniyle
şikayette bulunacağı

bildirildi
Kamu yayıncısı Francein-
fo'nun haberine göre, Dar-
manin'in yakın çevresi,

İçişleri Bakanlığının internet sitesinin ile-
tişim formu aracılığıyla Bakan'a ölüm
tehditleri içeren mesajlar gönderildiğini
ifade etti. Tehditte bulunanlardan biri,
Darmanin'e yönelik "Sizi etkisiz hale ge-
tireceğimiz konusunda uyarıyorum. Siz
bayrağımızı savunmuyorsunuz. Etrafı-
nızda polisler olabilir ancak bir kurşunu
durduramazsınız. Ömrünüz her geçen
saniye kısalıyor." yazılı mesaj gönderdi.
Bakan'ın yakınları, tehditlerin arkasında
"aşırı sağcıların" olduğuna kesin gözüyle
bakarken Darmanin, gelen ölüm tehdit-
leriyle ilgili adli makamlara şikayette bu-
lunacak. Darmanin, 16 yaşındaki
Thomas'ın ölümünün ardından Drome
bölgesinde şiddet olaylarını organize
eden, "Division Martel" isimli örgütün
de aralarında olduğu üç aşırı sağcı gru-
bun feshedilmesi için harekete geçece-
ğini açıklamıştı.

Aşırı sağcılar sokaklara inmişti

Romans-sur-Isere'de demir sopalar ve
havai fişek taşıyan yaklaşık 60 kişilik
aşırı sağcı grup, hafta sonu olay çıkar-
mış ve "İslam Avrupa dışına" sloganları
atmıştı. Bölgede bazı camilere de tehdit
mesajları gönderilmişti. Kentte yaşanan
şiddet olaylarında rolü olan 6 kişi 6 ila
10 ay hapis cezasına çarptırılmıştı. Ro-
mans-sur-Isere'in ardından Rennes ken-
tinde de aşırı sağcılar "Fransa
Fransızlarındır" sloganları atarak yürü-
yüş yapmıştı. Muhalefet milletvekilleri,
bu grupların çeşitli kentlerde baskın dü-
zenleme girişimini eleştirerek medyayı ve
siyasetçileri aşırı sağı cesaretlendirmekle
suçluyor. Siyasiler aşırı sağcıların, Müs-
lümanlara yönelik nefreti körüklemeye
çalıştığına işaret ediyor.

Neler olmuştu?

Crepol köyü sakinleri 18 Kasım gecesi
kış balosu için belediye binasında top-
lanmış, balo salonunda bilinmeyen ne-
denle çıkan kavgada 16 yaşındaki
Thomas bıçaklanarak öldürülmüş, 18
kişi yaralanmıştı. Yetkililer, 400'den fazla
kişinin bulunduğu salonu basan ve çok
sayıda kişiyi yaralayan saldırganların si-
yasi ya da dini bir gerekçeyle hareket et-
mediğinin değerlendirildiğini
belirtmişti.Valence Savcılığı olaya ilişkin
soruşturma başlatmıştı. 9 şüpheli, "cina-
yet" ve "toplu halde cinayete teşebbüs"
suçlamasıyla gözaltına alınmıştı. Gözal-
tına alınanların 6'sının tutuklu yargılan-
masına karar verilmişti. Valence
Savcılığı, gözaltına alınanlar arasında 20
yaşındaki bir Fransız'ın, Thomas'ın ölü-
münde ana şüpheli olduğunu bildir-
mişti. Gencin ölümünün ardından aşırı
sağcılar farklı kentlerde sokaklara inerek
şiddet olayları başlatmıştı. AA

Fransız bakan

tehdit altında

Aşırı sağ yükselişe geçti
Yaklaşan Avrupa Parlamentosu (AP) seçimleri öncesinde Avrupa ülkelerindeki aşırı sağ partilerin

yükselişte olduğu, AP seçimlerinde milletvekili sayılarını önemli ölçüde artırmalarının beklendiği bildirildi
AvrupA genelinde seçimleri izle-
yen "Europe Elects" adlı kurulu-
şun yaptığı araştırmaya göre,

Avrupa ülkelerindeki aşırı sağ siyasi par-
tilerin oy oranları, hiç olmadığı kadar

yüksek seviyelere çıktı. Ap'de "Kim-
lik ve Demokrasi" (ID) adlı siyasi
grup şemsiyesinde toplanan ve
mevcut 705 sandalyenin 60'ına

sahip olan aşırı sağcı partilerin,

bugün seçim olsa sandalye sayılarını 87'ye
çıkaracağı öngörüldü. "Kimlik ve Demokrasi"
(ID) siyasi grubu içinde Hollanda'da Geert
Wilders liderliğindeki pvv, Fransa'da Marine
Le pen'in partisi rN, Almanya'daki aşırı sağcı
AfD, Avusturya'daki FpÖ, İtalya'da Matteo
Salvini'nin partisi Lega, Belçika'daki aşırı
sağcı vlaams Belang gibi partiler bulunuyor.
Tahminlerin doğru çıkması halinde ID Grubu,
Ap'deki muhafazakar partilerin oluşturduğu

Avrupa Muhafazakarları ve reformistleri
(ECr) grubunun önüne geçerek sandalye
sayısı bakımından 4'üncü büyük siyasi güç
olacak.

Avrupa genelinde hız kazandılar

"Europe Elects" araştırması, ayrıca, Avrupa
genelinde Yeşiller'in ciddi oy kaybı yaşayaca-
ğını, Ap seçimlerinden sonra milletvekili sa-
yılarının 72'den 52'ye düşebileceğini ortaya

koydu. Aynı şekilde liberal eğilimli renew
Grubunun da oy kaybederek 101 olan millet-
vekili sayısının 89'a düşebileceği belirtildi. Şu
anda Ap'deki en büyük siyasi oluşum olan
merkez sağdaki siyasi grup Avrupa Halk par-
tisinin (Epp) AB içindeki ana siyasi aktör ro-
lünü koruyarak 175 civarında milletvekili
çıkaracağı, sosyalist S&D Grubunun da aynı
şekilde 141 civarındaki milletvekili sayısını
koruyacağı tahmin edildi. AA

Kötülükten
vazgeçmiyor
Kötülükten
vazgeçmiyor
Kötülükten
vazgeçmiyor
Kötülükten
vazgeçmiyor
Kötülükten
vazgeçmiyor
Kötülükten
vazgeçmiyor
Kötülükten
vazgeçmiyor
Kötülükten
vazgeçmiyor

İsrail 
Başbakanı
Binyamin 

Netanyahu,
7 Ekim'den 
sonra hız 

verilen İsraillileri
silahlandırmayı
sürdüreceklerini

belirtti

NetaNyahu, Batı Ku-
düs'te 3 kişinin öldürül-
düğü silahlı saldırıya

ilişkin sosyal medya hesapların-
dan açıklama yaptı. Batı Ku-
düs'teki saldırıyı düzenleyenlerin
"2 İsrailli asker ve 1 sivil tarafın-
dan etkisiz hale getirildiğini" söy-
leyen Netanyahu, "Benim
başkanlığımdaki hükümet vatan-
daşlara silah dağıtımını genişlet-
meye devam edecek." ifadesini
kullandı. Batı Kudüs'te bu sabah
düzenlenen silahlı saldırıda 3 İs-
railli öldürülmüş, 3 kişi de ağır ya-
ralanmıştı. Polis, saldırıyı
düzenlediği ifade edilen işgal al-
tındaki Doğu Kudüs sakini 2 Fi-

listinlinin, izinli iki asker ve silahlı
bir sivil tarafından öldürüldüğünü
açıklamıştı.

Hiç vazgeçmiyor

İsrail'de sivilleri ve işgal altındaki
Batı Şeria'daki Yahudi yerleşimci-
leri silahlandırma kampanyasıyla
tanınan aşırı sağcı Ulusal Güven-
lik Bakanı Itamar Ben-Gvir de
Batı Kudüs'te üç İsraillinin öldü-
rüldüğü noktada eleştirilere rağ-
men İsraillilere silah dağıtmaya
devam edecekleri açıklamasını
yapmıştı. Netanyahu hükümeti, 7
Ekim'den sonra ülkede sivillerin
silahlandırılması için kampanya
başlatmıştı. AA

Kötülükten
vazgeçmiyor
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G eçtiğimiz hafta Darülace-
ze'ye yerleştiği belirtilen
65 yaşındaki Zerrin

Özer'in, bu süre zarfında zorlu
günler geçirdiği ve ünlü sanatçı-
nın odasına kapandığı, kimseyle
görüşmediği iddia ediliyor. Özer,
daha önce müziği bıraktığını açık-
lamış, ancak kısa bir süre sonra
bu kararından vazgeçerek sah-
neye geri dönmüştü. Seyhan Er-
dağ'ın haberine göre; Grand
Müzik ile anlaşıp "Basit Numara-
lar" ve "Külfet" adlı şarkıları piya-
saya çıkaran Özer'in, bu şarkıları
beklenen başarıyı elde edeme-
mişti. Özellikle stüdyoda şarkı
kaydederken oturması ve uzun
süredir sahnede oturarak şarkı
söylemesi dikkat çekmişti. Yakın-
ları, bu durumun bacaklarındaki
ağrılardan kaynaklandığını belirt-
mişlerdi.

Psikolojik problemleri var

Özer, bacak ağrılarına çözüm bul-
mak için Ender Saraç'a başvur-
muş, ancak buna rağmen
ağrılardan kurtulamamıştı. Ay-
rıca, ekonomik zorluklar nede-
niyle Zekeriyaköy'deki kiralık
villadan Bomonti'deki evine taşı-
nan ünlü sanatçının, psikolojik
hastalığı "Border Line: Kişilik Bo-
zukluğu" nedeniyle de mücadele
ettiği belirtilmişti.

Şeker hastalığı da var

Son olarak Darülaceze'ye yerle-
şen Zerrin Özer'in, günün büyük
bir kısmını odasında geçirerek
kimseyle görüşmek istemediği
ifade ediliyor. Aile ve Sosyal Hiz-
metler Bakanı Mahinur Özdemir,
2 gün önce Zerrin Özer'i ziyaret
ederek "Yardım için her şeyi yap-
maya hazırız" demişti. Özer'in ba-
caklarındaki sorunun sadece ağrı
olmadığı, aynı zamanda bacak ve
ayaklarda şeker hastalığına bağlı
yaraların bulunduğu belirtiliyor.
HABER MERKEZİ
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HAZIRLAYAN: 
AYNUR CİHAN / SEMANUR POLAT

HABER-DİZİ-SİNEMA-YARIŞMA-SPOR-SİYASET 

18:50 Uzman Bakışı
18:55 Hava Durumu
19:00 Haber Bülteni
19:15 Osman Müftüoğlu
İle Yeni Hayat
19:55 Hava Durumu
20:00 Ana Haber
21:00 Ahmet Mümtaz 
Taylan İle Empati
21:55 Hava Durumu
22:00 Sinan Canan İle Açık Beyin
22:55 Hava Durumu
23:00 Haber Bülteni
23:45 Lifestyle
23:50 Laf Aramızda

00:15 Buğday Tanesi
02:30 Diriliş Ertuğrul
04:35 Seksenler
06:10 Beni Böyle Sev
08:20 Aslan Hürkuş: 
Görevimiz Gökbey
10:30 Hayallerinin Peşinde
11:45 Kod Adı Kırlangıç
13:20 Kudüs Fatihi 
Selahaddin Eyyubi
17:55 Turgay Başyayla ile
Lezzetli Tavsiye
19:00 Ana Haber
20:00 Gönül Dağı

06:00 A'dan Z'ye
07:00 A'dan Z'ye
08:00 A'dan Z'ye
09:00 Gündem
10:00 Gündem
11:00 Gündem
12:00 Gün Ortası
13:00 Gün Ortası
14:00 Bugün
15:00 Bugün
16:00 Günlük
17:00 Günlük
18:00 Ana Haber
20:45 Akıl Çemberi

00:00 -
00:30 Düğün Dernek
03:00 Kiralık Aşk
05:00 Fazilet Hanım ve Kızları
07:00 Kiralık Aşk
09:45 Sabahın 
Sultanı Seda Sayan
13:30 Zahide 
Yetiş ile Yeniden Başlasak
16:15 Söz
18:15 Star Haber
19:00 Çok Güzel Hareketler 2
20:00 Eltilerin Savaşı
22:30 Yalı Çapkını

15:00 Günün İçinden
15:35 Dijital Para
15:40 Haber Bülteni
16:00 Günün İçinden
16:30 Spor Bülteni
17:00 Günün İçinden
18:00 Gündem
18:40 Haber Bülteni
19:00 Gündem
19:30 Ana Habere Doğru
19:45 Ana Haber
21:00 Medya Kritik
23:00 Orkun Yazgan ile 
Son Nokta

00:00 -
00:15 Üç Kız 
Kardeş
03:00 Gelinim Mutfakta
05:00 Güneşi Beklerken
07:00 Yabancı Damat
08:30 Konuştukça
09:45 Magazin D Cumartesi
13:00 Arda'nın Mutfağı
14:00 Arka Sokaklar
16:15 Dilek Taşı
19:00 Kanal D Ana Haber
20:00 Jumanji: Vahşi Orman
22:30 Efsanenin Yükselişi

00:00 -
00:20 Aldatmak
03:20 Mutfak Bahane
05:20 Cennet'in Gözyaşları
07:30 atv’de Hafta Sonu
10:00 Kardeşlerim
13:00 Aldatmak
16:00 Safir
19:00 ATV Ana Haber
20:00 Kardeşlerim

07:30 Fatih Savaş 
ile Sabah Sohbetleri
08:30 Ezgi Gözeger
ile Çalar Saat Hafta Sonu
11:15 Ekonomi Arası
11:20 Memet Özer ile 
Mutfakta
12:15 Kamera Arkası
12:45 Şahane Hayatım
14:45 Hudutsuz Sevda
17:00 Yabani
19:00 Gülbin Tosun ile FOX Ana
Haber Hafta Sonu
20:00 Adım Farah

00:15 Emre Dorman
İle Aklımdaki Sorular
01:30 Demet ve 
Jess'le Gel Konuşalım
03:30 Zuhal Topal'la Yemekteyiz
05:30 Tuzak
07:15 Süper 1 Takım
09:00 Kırmızı Oda
09:45 Masterchef 
Türkiye All Star
13:00 Gazete Magazin
15:15 Sinema
20:00 Masterchef
Türkiye All Star

04:00 Haber 
Bülteni
06:00 Gün Başlıyor
09:00 Para Gündem
10:00 Güne Bakış
11:45 Spor Bülteni
12:00 Gün Ortası
13:45 Spor Bülteni
14:00 Haber Hattı
15:45 Spor Bülteni
16:00 HT 360
18:00 Ana Haber
21:00 Mehmet 
Akif Ersoy ile 5. Gece

07:00 Hafta Sonu 
Gün Uyanıyor
09:00 Magazin Hattı
10:00 Haber Bülteni
12:00 Haber Bülteni
14:00 Biz Bize
15:00 Haber Bülteni
16:00 Haber Bülteni
17:00 Haber Bülteni
18:00 Haber Bülteni
18:30 Hafta Sonu 
Ana Haber Bülteni
20:00 Kübra Par ile Farklı Açılar

00:00 -
00:15 Aile
03:00 Kızılcık Şerbeti
05:30 Yeni Gelin
08:00 Güldüy 
Güldüy Show Çocuk
10:00 Cumartesi Sürprizi
13:00 Bir Yuvam Olsun
14:30 Aile
18:25 Show Ana Haber
20:00 Güldür 
Güldür Show
23:45 Kızılcık Şerbeti

Geçtiğimiz hafta
Darülaceze'ye yerleştiği
öğrenilen Zerrin Özer'in,

Darülaceze'deki 
günlerinin zorlu 
geçtiği ve ünlü

sanatçının 
odasına 

kapandığı, 
kimselerle 

görüşmediği 
iddia ediliyor

odasından dışarı adım

atmıyor!
SERHAT Tekin’in ‘Sosyal medyada sana hakaret edenleri
hemen bulduğunu biliyorum. Hiç ünlü biri çıktı mı o sahte he-
sapların arkasından?’ sorusuna ‘ Tanıdığım ve konuştuğum bir

kadın ünlüyü adresine kadar buldum. Bana hem yorum olarak hem de
özelden hakaret etmişti. Sektör komple böyle zaten. Şaşırmamak lazım.
Ben onlar adına utanıyorum onlar yaparken utanmıyor. Bana hakaret
eden o kişiyi görünce selam veriyorum çünkü onun gerçek kimliğini bildi-
ğimden haberi yok sanırım.’ diyen Işın Karaca, dostunu yakın, düşman-

larını daha da yakın tuttuğunu söyledi. Sosyal
medya hesabında takip ettiği listenin yarısını

ayıp olmasın diye takip ettiğini söyleyen
Karaca, ‘Bazılarını sessize aldım. Gör-

müyorum hiç.’ dedi.

Geleneksel bir kadınım

Geçtiğimiz ay aniden evlenen Işın
Karaca, Serhat Tekin’in ‘ Genelde
ilişkilerini hep evlilik ile sonlandı-

rıyorsun’ yorumuna ‘ Gelenek-
sel bir kadınım ben. 5 yıllık bir

beraberliğimiz vardı. İlişki-
lerin bir evresi var. Evlilik
de bunun bir süreci. Üç
ayda bir adam değiştir-
miyorum. Bu arada ev-

lendik ama evli
olduğumuzu
kabul etmiyo-

ruz bir de öyle
bir durum
var.’ cevabını

veren Karca,
evliliğin aşkı öl-

dürmediğini,
öldürürse zaten

boşanılacağını söy-
ledi.

3 ayda bir adam
değiştirmiyorum!

ÜNLÜ oyuncu Eda Ece, yaz sonunda hamile
olduğu haberiyle gündeme gelmişti. Şu anda
hamileliğinin dördüncü ayında olan güzel

oyuncunun bebeğinin cinsiyeti açıklandı: Eda Ece ve
Buğrahan Tuncer çiftinin bir kızları olacak. Ayrıca, rek-
lam dünyasının da peşinden koştuğu Eda Ece, yeni bir
anlaşma yaparak dünyaca ünlü kozmetik markasının
yüzü oldu. Başarılı oyuncu bugün sosyal medya hesa-
bından paylaştığı yeni bir fotoğraf ile takipçilerine ses-
lendi: "3 ay kusup geri geldim. Saçım da geri işe döndü

Haziran ayında ünlü 
basketbolcu Buğrahan Tuncer ile

muazzam bir düğünle
dünyaevine giren Eda Ece,

bebeğini kucağına alacağı günü
büyük bir heyecanla bekliyor

Eda'yı annelik heyecanı sardı

Işın Karaca, 
Kral Müzik
Youtube
kanalında
gazeteci Serhat
Tekin’in konuğu
oldu. Sorulan
sorulara samimi
cevaplar veren
Karaca, “Ben
bazıları gibi 
3 ayda bir 
adam
değiştirmiyoum”
dedi



eUroleagUe'in 11'inci haftasında Fenerbahçe Beko,
sahasında ağırladığı Real Madrid'i normal süresi 87-87
sona eren mücadelede 100-99 mağlup etti. Sarı-lacivertli
ekip bu mücadelenin ardından 6 galibiyete ulaştı. İspan-
yol ekibi Real Madrid ise bu sezon ilk kez mağlup oldu.
21 sayı kaydeden Guduric ve 19 sayı atan Wilbekin, Fe-
nerbahçe'nin galibiyetinde önemli rol oynadı. Campaz-
zo'nun 33 sayısı ise Real Madrid'i mağlubiyetten
kurtaramadı. 

r ight to Dream Park'ta oynanan karşı-
laşmanın ilk yarısını 2-1 geride kapa-
tan sarı-lacivertliler, ikinci yarıda

kalesinde gördüğü 4 golle 6-1 yenildi ve
lider geldiği Danimarka'dan üçüncü sırada
döndü. Son 5 resmi maçında 3 yenilgi, 1 be-
raberlik ve 1 galibiyet alan İsmail Kartal'ın
ekibi, sezon başındaki performansının geri-
sinde kaldı. Trabzonspor karşısındaki 3-2'lik
mağlubiyetin ardından Ludogorets'e deplas-
manda 2-0 kaybeden sarı-lacivertliler, ardın-
dan ligde Adana Demirspor'la rakip
sahadaki müsabakayı golsüz eşitlikle bitirdi.
Milli maç arasının ardından Süper Lig mü-
cadelesinde sahasında VavaCars Fatih Ka-
ragümrük'ü 2-1 mağlup eden Fenerbahçe,
Nordsjaelland'a deplasmanda 6-1 kaybetti.

31 yıl sonra gelen en farklı yenilgi

Fenerbahçe, Avrupa maçlarındaki en farklı
mağlubiyetini 17 Eylül 1975 yılında Portekiz
deplasmanında Benfica'ya karşı 7-0'lık
skorla almıştı. Bu yenilgiden 3 yıl sonra 27
Eylül 1978'de Hollanda'da PSV Eindho-
ven'a 6-1 kaybeden sarı-lacivertli takım, 4
Kasım 1992'de ise Çek ekibi Sigma Olomo-

uc'a deplasmanda 7-1 yenildi. Sigma Olo-
mouc müsabakasında ilk 11'de sahaya çıkan
İsmail Kartal, bu karşılaşmanın 41. dakika-
sında gördüğü kırmızı kartla takımını 10 kişi
bırakmıştı. İsmail Kartal'ın ardından Hakan
Tecimer ve Gerson da kırmızı kart gören
diğer isimler olurken, 8 kişi kalan Fener-
bahçe, rakibinden 7 gol yemişti. Sigma Olo-
mouc karşısında forma giyen İsmail Kartal,
bu maçtan 31 yıl sonra Fenerbahçe'nin tek-
nik direktörü olarak tarihi bir yenilgi daha
yaşadı. Sarı-lacivertli takım, 1992 yılındaki
Sigma Olomouc karşılaşmasının ardından
en farklı yenilgisini Danimarka'da aldı.

Savunmadaki eksikler, 
skoru etkiledi

Nordsjaelland deplasmanına Djiku, Becao,
Ferdi Kadıoğlu, Serdar Aziz, Mert Hakan
Yandaş, Fred ve Zajc'tan yoksun gelen Fe-
nerbahçe'de savunmadaki aksaklıklar dik-
kati çekti. Sakatlığı bulunan Djiku, Becao,
Serdar Aziz ve Ferdi Kadıoğlu'nun yanı sıra
statü nedeniyle forma giyemeyen Samet
Akaydin'in yokluğunda savunmada Yusuf
Akçiçek, İsmail Yüksek ve Jayden Ooster-
wolde forma giydi. Uyum sorunu yaşayan
bu isimler, Nordsjaelland hücumcularına
çok fazla pozisyon verirken Fenerbahçe de
tarihin en farklı yenilgilerinden birini yaşadı.

İrfan Can'dan tepki, 
Livakovic'ten özür

Nordsjaelland deplasmanında alınan farklı
yenilginin ardından İrfan Can Kahveci, ken-
disine küfür ettiği iddia edilen taraftarla tar-
tıştı. Milli futbolcuyu takım arkadaşları ve
stattaki güvenlik görevlileri güçlükle sakin-
leştirdi. Kalesinde 6 gol gören Dominik Li-
vakovic ise müsabakanın ardından tribünleri
tek tek dolaşarak sarı-lacivertli taraftarlar-
dan özür diledi. AA
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UeFa Avrupa Konferans Ligi'nde ilk 3 maçını kazanarak 9 puana ulaşan Fe-
nerbahçe, son 2 maçta aldığı yenilgilerle üçüncü sıraya geriledi. Grupta son
hafta Spartak Trnava'yı konuk edecek sarı-lacivertli takım, bu maçı kazan-
dığı takdirde 12 puana ulaşarak gruptan çıkacak. Ludogorets ile
Nordsjaelland mücadelesinin beraberlikle sonuçlanması duru-
munda, Fenerbahçe 12 puana ulaşırsa 
grubu lider tamamlayacak.

trnava’yı yenerse
gruptan çıkacak

Tarihi
hezimeT!
Tarihi
hezimeT!
Tarihi
hezimeT!
Tarihi
hezimeT!
Tarihi
hezimeT!
Tarihi
hezimeT!
Tarihi
hezimeT!
Tarihi
hezimeT!
Tarihi
hezimeT!

UEFA Avrupa Konferans Ligi H Grubu'nda
Danimarka'nın Nordsjaelland ekibine 

deplasmanda 6-1 kaybeden Fenerbahçe, 
tarihin en farklı mağlubiyetlerinden birini yaşadı

Tarihi
hezimeT!Beşiktaş

dağıldı
Beşiktaş
dağıldı
Beşiktaş
dağıldı
Beşiktaş
dağıldı
Beşiktaş
dağıldı
Beşiktaş
dağıldı
Beşiktaş
dağıldı
Beşiktaş
dağıldı
Beşiktaş
dağıldı

UEFA Avrupa Konferans Ligi grup aşamasında bu sezon taraftarlarına
galibiyet sevinci yaşatamayan Beşiktaş, D Grubu'nun 5. haftasında da 
3 puana ulaşamadı. 5-0 yenilen Beşiktaş tarihi bir yenilgi aldı

Belçika ekibi maçın her
iki yarısının başında attığı
gollerle 3 puana ulaştı.

Maçın 4. dakikasında Nielsen'in go-
lüyle öne geçen Club Brugge, 14. da-
kikada da Thiago'nun golüyle ilk
yarıyı 2-0 önde tamamladı. İkinci ya-
rının başlamasıyla birlikte fileleri aynı
oyuncuyla bir kez daha havalandıran
konuk ekip, 51. dakikada Onyedi-
ka'nın golüyle farkı 4'e çıkardı. 70 da-
kikada Skov Olsen ile bir gol daha
bulan Club Brugge sahadan 5-0 üs-
tünlükle ayrıldı.

36 yıl sonra en ağır mağlubiyet

Club Brugge'a 5-0 yenilen Beşiktaş,
36 yıl sonra Avrupa kupalarında iç sa-
hadaki en ağır yenilgisini aldı. O za-
manki ismiyle Avrupa Şampiyon
Kulüpler Kupası'nda çeyrek finale
yükselen siyah-beyazlı ekip, 1987 yı-
lında Ukrayna ekibi Dinamo Kiev'i İz-
mir'de konuk ettiği maçtan 5-0
mağlup ayrılmıştı. Beşiktaş'a, 36 yıl
sonra Avrupa Kupaları'ndaki en farklı
mağlubiyeti yaşatan takım Club
Brugge oldu. Bu mağlubiyet ayrıca
İnönü Stadı yıkıldıktan sonra inşa edi-
len Tüpraş Stadı'nda Beşiktaş'ın en
farklı yenilgisi olarak kayıtlara geçti.

Club Brugge'e
3. kez mağlup oldu

Beşiktaş, Club Brugge ile oynadığı 5.
maçta rakibine 3. kez yenildi. 2006-
2007'de UEFA Kupası'nda karşı kar-
şıya geldiği Club Brugge'ü 2-1 yenen
siyah-beyazlı ekip daha sonra oyna-
dığı 4 maçta galibiyet elde edemedi.
2014-2015'te UEFA Avrupa Ligi son
16 turunda mavi-siyahlı takımla oy-
nadığı iki maçı 2-1 ve 3-1'lik skorlarla
kaybeden Beşiktaş, bu sezon Belçi-
ka'da oynanan ilk maçta rakibiyle 1-1
berabere kaldı. Siyah-beyazlılar bu ak-
şamki tarihi mağlubiyetle birlikte Club
Brugge'e üçüncü kez mağlup oldu.

Futbolculara tepki

İkinci yarıda peş peşe gelen goller
sonrasında Beşiktaşlı taraftarlar,
oyunculara büyük tepki gösterdi.
Üçüncü gol sonrasında bir süre kaleci
Ersin Destanoğlu'nu yuhalayan taraf-
tarlar, dördüncü gol sonrasında ise te-
zahüratlarla tepkilerini sürdürdü.
Siyah-beyazlı taraftarlar, 65. dakikada
yerini Semih Kılıçsoy'a bırakan Cenk
Tosun'u da oyundan çıkarken yuha-
ladı. Maçın sona ermesinin ardından
bazı Beşiktaşlı oyuncular tribünlere
giderek taraftarlardan özür diledi.

Çalımbay ilk 
mağlubiyetini yaşadı

Teknik sorumlu Burak Yılmaz'ın gö-
revden ayrılmasının ardından Beşik-
taş'ta teknik direktör olarak göreve
başlayan Rıza Çalımbay, 3. maçında
ilk yenilgisini yaşadı. Ligde RAMS
Başakşehir ve Yılport Samsunspor'u
mağlup eden Çalımbay'ın yönettiği
Beşiktaş, tecrübeli teknik adam yöne-
timinde ilk kez mağlup oldu.

İstediğimiz oyuncularla 
sahaya çıkamadık

Beşiktaş'ta teknik direktör Rıza Çalım-
bay, sakat oyuncuların sayısının fazla-
lığı nedeniyle maça istedikleri gibi

hazırlanamadıklarını söyledi. Müsa-
bakanın ardından düzenlenen basın
toplantısında açıklamalarda bulunan
Çalımbay, "Maça istediğimiz gibi ha-
zırlanamadık. Oyuncuların yüzde 70'i
sakat. İstediğimiz oyuncularla sahaya
çıkamadık. Herkesin yeri değişikti.
Çoğu oyuncu başka mevkilerde oy-
nadı. İstedikleri verimi veremediler.
Üzgünüz." ifadelerini kullandı. AA

Belçika ekibi Club Brugge'de
teknik direktör Ronny Deila ise
siyah-beyazlıların grupta 1 pu-
anda kalmasının kendileri için
sürpriz olduğunu söyledi.
Deila, "Oldukça mutluyum. İlk
15 dakikada skoru 2-0 yaptık.
Sonra biraz düştük ama ikinci
yarının başında baskı yaparak
kontrolü bulduk ve Beşiktaş'a
şans vermedik. Bizim için
büyük bir galibiyet oldu. Beşik-
taş grubun favorisiydi ama 1
puan almaları sürpriz oldu,
beni de şaşırttı. İlk maçta da

oldukça iyi
oynadık.
Orada da ka-
zanabilirdik.
Bugün hak et-
tiğimiz bir
maçı kazan-
dık. İki maça
baktığımızda
sonuçtan
memnunum."
diye konuştu.

sürpriz oldu

Bir devrin sonu
Beşiktaş Kulübü Başkanı Ahmet Nur Çebi, başkan
olarak son maçına UEFA Avrupa Konferans 
Ligi’nde oynanan Club Brugge mücadelesinde çıktı.
Siyah-beyazlılar sahadan 5-0'lık yenilgiyle ayrıldı
Beşiktaş Kulübü’ne 20 Ekim 2019'da ya-
pılan seçimde başkan seçilen Ahmet
Nur Çebi, 4 yılı aşkın süredir siyah-be-
yazlı kulübün 1 numaralı ismi olarak
görevini yürütüyordu. Çebi’nin
başkanlık dönemindeki ilk
maçı 24 Ekim 2019’daki
UEFA Avrupa Ligi’nde 2-1
mağlup olunan Braga mü-

sabakası olurken; Çebi son karşılaşma-
sına ise Club Brugge önünde çıktı.
Siyah-beyazlı takım sahasında Belçika
ekibine 5-0 kaybetti. Öte yandan siyah-

beyazlı camia 3 Aralık Pazar günü se-
çimli olağanüstü genel kurulla yeni
başkanını seçecek. Başkan Çebi,
olağanüstü genel kurulda aday
olmayacağını açıklamıştı. DHA

real Madrid’i parkeden 

sildiler
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ProjemIz 

gelecegI
BeSIktaS’In 

S erdal Adalı, AA muhabirine yaptığı
açıklamada, "Ekolojik kent" proje-
siyle Beşiktaş'ın mali yönden rahata

çıkacağını belirterek, rakibi Hasan Arat'ın
"Taklit proje" iddialarına cevap verdi.Ayak-
ları yere basan projeler yaptıklarını belirten
Adalı, "Taklit değil gerçeklerini yaptık.
Ayakları yere basan projeler yaptık. Yaptık-
larımızın da onlarınkine benzer tarafı yok.
Akatlar projesinde biz sponsoruyla beraber
projeyi hazırladık ve bu şekilde açıkladık.
Gayrimenkul projesini değersizleştirilmeye
çalışsalar da bu Beşiktaş'ın kurtuluş, mali
yönden rahata çıkma projesidir. Hiç kimse
bu projeyi değersizleştirmesin çünkü bir
noktada kendileri Beşiktaş'a zarar verir
hale gelir. Şu projede herhangi bir sorun
çıkabileceğini görsem niye açıklayım?
Açıklarım 4 tane proje onlar gibi. Proje
açıklamak projeyi yapacağım demek değil.
İlla proje açıkla diye genel kurul üyeleri bizi
zorluyor mu, hayır. İlk günden beri 'ger-
çekçi, geliri-gideri belli, kimin yapacağı,
nasıl yapılacağı belli olmadan ben hayali
bir proje açıklamayacağım' dedim, açıkla-
madım da. Gayrimenkul projesi Beşiktaş'ın
projesi, Serdal Adalı'nın değil." ifadelerini
kullandı.

Emeği geçenler sağ olsun

Başkan seçilememesi halinde elindeki pro-
jeleri yönetime verebileceğini aktaran
Adalı, şöyle devam etti: "Seçimi kazanaca-
ğıma emin olsam da kaybedersek ertesi
gün gelirler bu projeleri kendilerine veririm.
Mal sahiplerinden satın alacağımız yer var.
Mal sahipleriyle yapılmış sözleşmeler var
aramızda, onları devrederim. Parasını
öderler ve projeye devam ederler. Bu Beşik-
taş'ın projesidir. Bunu kendime yapmıyo-
rum. Bugüne kadar da projelerin dışında
10 seçim gördüm, stat dışında seçimden
önce açıklanıp yapılan ilk proje olacak bi-
zimki inşallah. Stattan bahsetmiyorum
çünkü o günkü gündem stattı ve Fikret Or-
man'a kısmet oldu. Kimin emeği geçtiyse
emeğine sağlık. Gayrimenkul projesini de-
ğersizleştirme çabasına düşmesinler. Proje
kendilerine de lazım olabilir."

Projelere devam edeceğiz

Gayrimenkul projesinde "ayaküstü an-
laşma" olmadığını vurgulayan Serdal
Adalı, "Şifahen ya da ayaküstü bir anlaş-
mamız yok. İmza da var, mal sahipleriyle
ilgili sözleşme de var, onların imzası da
var. Nereye varmak istiyorlar, onu anla-
maya çalışıyorum. Bu proje Beşiktaş'ın
kurtuluş projesidir. Seçimi kazandığım tak-
dirde pazartesi günü arkadaşlarımı yanıma
alıp mal sahipleriyle buluşacağız, parala-
rını ödeyeceğiz ve tapusunu kulübün üs-
tüne alacağız. Sonra da projenin
devamındaki parsellere devam edeceğiz."
şeklinde konuştu.

Kimse seni destekliyorum demedi

Eski başkanların kendisini desteklediği yö-
nündeki iddiaları da cevaplayan Adalı,
şunları kaydetti:"Ben bunu hissetmiyorum.
Bu sadece söyleniyor. Ayrıca bu isimler bu
camiada başkanlık yapmış insanlar. Ben
bu camiada herkesle görüşüyorum. Hiç
kimseyle bir problem yaşamadım. Hasan
Arat'la da görüşüyorum. Onunla, bununla
kavga etmek tarzım değildir. Beşiktaş ca-
miasından problemim olan hiç kimse yok.
Bugüne kadar hiçbir eski başkan açıp 'Ben
seni destekliyorum' demedi, diyen de yok.
Ben bu camiada Serdal Adalı'yım. Hiç
kimseden ne izin alırım, ne de Beşiktaş ica-
zet almamı gerektiren bir konu. Kimseyle
bu tip şeylerin içine girmem, bunu Hasan
Bey de çok iyi bilir. Söylediği sözleri benim
için söylediğini de zannetmiyorum. Hala
Çebi ya da Emre Bey aday zannediyor da
olabilir. Ne hiç kimseyle böyle bir görüş-
mem oldu ne de icazet aldım. İlk günden
itibaren sosyal medyada Hasan Arat-Ser-
dal Adalı beraber yönetime gireceğiz algısı
oluşturulmaya çalışıldı. Hiçbir zaman ken-
disine ne 'evet' dedim ne de 'beraber gireriz'
dedim. İlk gün ne dediysem son gün de
onu söyledim." Kendisine yönelik mat-
ruşka ifadesinin Beşiktaş'a zarar verdiğini
ve Arat'ın eski yönetimlerden iki ismi liste-
sine aldığını, kendisinde ise 1 eski yönetici
bulunduğunu söyleyen Adalı, "Fikret Or-
man'a karşı da seçime girdim, ikinci baş-
kanı Çebi'ye karşı da seçime girdim.
Geçtiğimiz 10-12 sene içinde seçime gir-
mediğim bir tek Yıldırım Demirören kal-
mış. O yakıştırmaların sağından solundan
geçmiyorum, üstüme de alınmıyorum.

'Matruşka' lafı bu camiaya verilen en
büyük zarardır. Şimdi geldiğimiz noktada
Hasan Bey'in listesinde Mete Vardar ve
Hüseyin Yücel var. İkisi de çok iyi arkada-
şımdır, ikisini de çok severim. Biz aynı ca-
mianın içinde yaşıyoruz, düşman değiliz.
Hüseyin Bey ile beraber aynı yönetimde
çalıştık. Mete Bey'in babasıyla Yıldırım
Demirören zamanında beraber çalıştık.
Mete Bey, Orman'ın yönetiminde çalıştı.
Biz de onlar için mi bu tabiri kullanalım?
Bir laf atıldı ortaya, bu camia zaten bölük
pörçüktü, parçalanmıştı daha fazla parça-
lanması için ateşin üstüne ispirto dökmeye
devam ediyor. Ben hiç kimsenin devamı
değilim. Bir öncekinde Fikret Bey ile se-
çime girerken Yıldırım Bey'in devamı
oldum, sonra Sayın Çebi'yle seçime girer-
ken Fikret Bey'in devamı oldum. O kadar
söylediler bu tabiri ama kendi yönetimle-
rinde var. Orada 2 isim var, bizde 1 isim
var." ifadelerini kullandı.

Futbol takımı çok önemli

Seçim sürecinde birçok Beşiktaşlı ile buluş-
tuğunu ve taleplerin ağırlıklı olarak futbol
takımı üzerinde olduğunu aktaran Adalı,
"Üyelerimizin farklı bir beklentisi yok, çok
iyi bir takım görmek istiyorlar. Taraftarları-
mız çocuklarının pazartesi günü okullarına
gururla gideceği başarılı bir futbol takımı
görmek istiyorlar. İlk gün de söyledim, her-
kes futbola kitlenmiş durumda, ben de ona
kitlenmiş durumdayım. İlk günden itibaren
'Hasan Bey proje açıklıyor, projeniz var mı'
dediklerinde hep aynı şeyi söyledim. En
büyük projemiz futbol takımını ayağa kal-
dırıp Şampiyonlar Ligi'ne götürmek.
Bunun haricinde diğer projeler 2 ay sonra,
4 ay sonra olur ama futbol takımının 1 da-
kika kaybedecek vakti yok." diye konuştu.

Rıza Çalımbay'a dair

Teknik direktör Rıza Çalımbay'la yaptığı
görüşmeye de değinen Serdal Adalı, "Rıza
hoca da takımdan ve oyunculardan umut-
suz değil. Sıkıntı olan bölgeler var. Afrika
Kupası var önümüzde, 8 oyuncumuz var
kupaya gidecek. Hocaya 'Ne yapacağız
hocam' diye sordum. 'Bir şeyler yapacağız'
dedi. Takımın durumunu inceleyince
'Maalesef bu sene Şenol hocayla Ceyhun
Bey'in arasında çıkan sıkıntılardan bu
kadro mühendisliği böyle oldu' diyenler de
var. Bazısı 'Ahmet başkan bunlara güvendi
onun için bu durum ortaya çıktı' diyor.
Çok kötü yapılmış bir kadro mühendisliği
ve 86 milyon avroluk bir maliyet var. Onun
için devre arasında bir an önce transferleri
yapıp 86 milyon avroluk kısmı rahatlatma-
mız lazım yoksa sezon sonunda o 86'yla
baş başa kalırız." şeklinde görüş belirtti.

Menajer pazarlığı yapmam

Yönetici olduğu dönemlerde menajerlerle
ilgili pazarlıklara girmediğini söyleyen
Adalı, "Ben giderdim futbolcuyla görüşür-
düm, kulüple pazarlığını yapardım. Mena-
jerlik ödemesi geldiği zaman başkanımız
toplantıya katılırdı. Konu menajerliğe gel-
diği zaman 'Onu başkanımızla görüşecek-
siniz' deyip kestirip atmışımdır. Dünyanın
bir gerçeği var. 13 yaşındaki futbolcunun
da altyapıdaki çocukların da menajeri var.
Dünya genelinde neredeyse 3-4 menajerlik
şirketi tüm futbol dünyasında, futbolcula-
rın yüzde 60-70'ini kontrol eden menajer-
ler. Bugün de kaliteli futbolcu bakıyorum
dediğiniz noktada menajerlik kısmında
önünüze gelen 3 isimden biri bunlardan.
Menajerlik pazarlığı hiçbir zaman yapma-
dım. Bu konuda söylenenler kasıtlı kötüle-
mek için." ifadelerini kullandı.

Har vurup harman savuran
yapım yok

Beşiktaş'ın parasının lüzumsuz harcanma-
sına izin vermeyeceğini belirten Adalı, şun-
ları kaydetti:"8 milyon avroya Tabata
alındığı tarihte 7 milyon 400 bine Quares-
ma'yı getirdim. Guti'nin kulübüne 1 lira
vermeden transfer ettik. Simao'nun 650
bin avro kulübünden alacağı vardı, onu da
kulübe yansıtmadan cebimden verdim o
transferde. Bir de Ersan Gülüm vardı o
dönem yerli olarak aldığımız. Ersan Gü-
lüm'ün satıldığı bedel ortada. 10 sene
olmuş Quaresma bu takımla özdeşleşmiş,
hala formasını giyen çocuklar var. Hiç de
öyle har vurup harman savuran yapım
yok. Kulübün parasını, bir kuruşunu ne lü-
zumsuz harcarım ne de harcatırım. İlk dev-
redeki flaş transferlerden sonra insanların
aklında o görüntü kaldı. Ara sıra yazdıkları

2-3 isim var 'bunları da Serdal Adalı trans-
fer etti' diye ama ben o ara cezaevindey-
dim. Bir noktada gidip 2 liraya alacağınız
normal bir adam vardır, yan tarafta 7 li-
raya alacağınız çok daha iyi star bir adam
vardır, inanılmaz faydalar sağlar, gider o 7
liralık adamı alırım. Bu adam aradaki 5 li-
ralık farkı gerek sahada gerek formada
gerek tanınırlıkla kapatır."

Ne zaman istedilerse orada oldum

Daha önce iki kez Beşiktaş'ta seçim kay-
betmesine rağmen bir kırgınlığı olmadığını
vurgulayan Adalı, "Genel kurul kararı en
gerçek olanıdır. Hiçbir zaman böyle bir şey
için Beşiktaş'a kırgın olmam. Seçim kay-
bettikten sonra kırgın olan, 20 sene kulübe
uğramayan Beşiktaş'ın içinde yer almayan
örnekler var ama ben öyle bir kırgınlık
içinde olmadım. Ne zaman istedilerse gel-
dim, ne zaman ihtiyaç varsa orada oldum.
İki defa aday oldum, genel kurul uygun
görmedi. Şimdi tekrar aday oldum uma-
rım bu sefer genel kurul gereğini yapıp
pazar günü başkan olmamıza karar vere-
cek. Bu seçimler bir takım tecrübeler ka-
zandırdı. O seçime girdiğimde de yine
birilerinin devamı diye algı yapıldı. İkinci
seçimde Çebi, Orman'la 6,5 sene görev
yaptı, ben 6 ay görev yaptım. İnsanlar 6,5
seneyi değil benim 6 ayımı hatırladı. Bun-
lardan ders çıkardım. Artık camiayı da
daha iyi tanıyorum. Ona göre projeler ha-
zırlandı. Uygulanabilecek, yapılabilecek ve
gelir getirecek projeler hazırlandı." değer-
lendirmesinde bulundu.

Beşiktaş'ta camia birliği 
zarar gördü

Beşiktaş'ta camia birliğinin zarar gördü-
ğünü ve camiayı tekrar bir araya getirebile-
cek gücün kendisinde olduğunu söyleyen
Adalı, "Beşiktaş'ın iletişimi yok denecek
kadar kötü durumda. Ben camiayı topla-
rım, o gücü kendimde görüyorum. Önce
taraftarı toplamak lazım. Rıza hocanın de-
diği gibi en büyük gücümüz taraftarımız.
Arkasından futbol takımıyla taraftarın ileti-
şimini, yönetimle taraftarın iletişimini dü-
zeltmek lazım. Geçmişte bir aile gibiydik.
Onları toparlayacağız. Bu toparlamayı
yapmadığımız müddetçe dışarıdan gelen
en ufak tehlikeye, saldırıya anında cevap
veremiyoruz. Bu tarafta tek yumruk gibi
olsak cevap anında ve en kuvvetli şekliyle
olur. Parmak hadisesinde yönetimden
önce ilk açıklamayı yapan maçtan 15-20
dakika sonra ben oldum." diye konuştu.
Beşiktaş'ta Süleyman Seba ve sonrasındaki
başkanların taraftar protestosuyla gittiğini
ifade eden Adalı, "Taraftarımız beni sever,
ben de taraftarı severim. Onların istediği
gibi onlara layık bir futbol takımı kuraca-
ğız. Görev sürem bittiğinde de beni bura-
dan alkışlarla uğurlarlar." dedi. AA

Beşiktaş Kulübünün 
3 Aralık Pazar günü 
yapacağı olağanüstü genel 
kurulunda başkanlığa 
aday olan eski yöneticiler-
den Serdal Adalı, gayri-
menkul projesinin
siyah-beyazlı kulübün 
geleceği olduğunu 
söyledi

Geçmişten
dersler
aldım
Geçmişten dersler aldığını, tecrübe
kazandığını belirten Serdal Adalı,
"Beşiktaş'ın sıkıntılarının tamamını
biliyorum. Başta futbol olmak üzere
şu projelerde de camiayı yanıltacak
şeyler yok. Seçimi kazanayım diye de
öyle şeylerin içine girmem. Salla ina-
nan inanır gibi bir tarzım da yoktur.
Yaptığımız her projenin geri dönüşü
var. Görev süremiz içinde yetişirse
projelerin temellerini atacağız.
Statta tribün değişikliklerini en kısa
sürede yapacağız. Üniversite öğren-
cilerine, kadınlarımıza pozitif ayrım-
cılık yaparak maça gelmelerini
sağlamak istiyoruz." diye konuştu.

Aslan için
kolay maç

Ligde geride kalan 13 haftada 11
galibiyet, birer beraberlik ve ye-
nilgi yaşayan sarı-kırmızılı ekip,
34 puan topladı. Galatasaray,
haftaya aynı puanda olduğu lider
Fenerbahçe'nin averajla gerisinde
ikinci sırada girdi. Tarihinde ilk
kez Süper Lig'de mücadele eden
Pendikspor ise 3 galibiyet, 4 bera-
berlik ve 6 mağlubiyetle 13 puanla
16. sırada yer alıyor.

Galatasaray'da tek eksik

Sarı-kırmızılı takımda Davinson
Sanchez sakatlığı nedeniyle forma
giyemeyecek. Ligde 13. haftadaki
Corendon Alanyaspor mücadele-
sinde sakatlanan Kolombiyalı
stoper, Pendikspor'a karşı da sa-
haya çıkamayacak. Galatasa-
ray'da kaptan Fernando Muslera
karşılaşma öncesinde sarı kart
ceza sınırında bulunuyor. Tecrü-
beli file bekçisi, yarınki müsaba-
kada kart görmesi durumunda
15. haftadaki Yukatel Adana De-
mirspor maçında sahadaki yerini
alamayacak.

Son 3 lig maçının 
golcüsü Zaha

Fildişi Sahilli yıldız Wilfried Zaha,
sarı-kırmızılı ekibin ligdeki son 3
maçında 4 gole imza attı. Ligin
11. haftasındaki Kasımpaşa mü-
cadelesinde takımının 2 golünü
bulan Zaha, 12. haftadaki Atakaş
Hatayspor ve 13. haftadaki Co-
rendon Alanyaspor maçlarında
birer gol attı. 31 yaşındaki fut-
bolcu, ligde son 3 müsabakada 4,
toplamda da 5. kez gol sevinci ya-
şadı. Zaha'nın UEFA Şampiyon-
lar Ligi'nde de 1 golü bulunuyor.

İki takımın ligdeki ilk 
randevusu

Galatasaray ile Pendikspor, Süper
Lig'de ilk kez karşı karşıya gelecek.
Kırmızı-beyazlı takım, Türkiye'nin
en üst düzey futbol liginde ilk kez
mücadele ediyor. İki ekip, bundan
dolayı Süper Lig'deki ilk 
randevusuna çıkacak. AA

Galatasaray, Trendyol Süper Lig'in 14. haftasında bu akşam
deplasmanda Siltaş Yapı Pendikspor'la karşılaşacak. 
Pendik Stadı'nda yapılacak maç, saat 19.00'da başlayacak.
Müsabakayı hakem Volkan Bayarslan yönetecek
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C HP Silivri Belediye Başkan aday
adaylığını ilan eden Doruk Bulut,
Silivri için yola çıkmaktan büyük

bir mutluluk duyduğunu söyledi. Silivri
halkına seslenen Bulut, “Cumhuriyet
Halk Partisi ailem, Birlikte yol yürümek-
ten onur duyduğum yoldaşlarım; Si-
livri’de doğan, Silivri’de büyüyen ve Silivri için
yıllardır hizmet eden, Silivri’nin ve CHP’nin
öz evladı olarak karşınıza çıkmaktan büyük
mutluluk duyuyorum. Rumeli göçmeni bir ai-
lenin 3. kuşak ferdi olarak İstanbul Silivri’de
doğdum. İlk, orta ve lise eğitimlerimi İstan-
bul’da tamamladıktan sonra İstanbul Üniver-
sitesi Makine bölümünü bitirerek mezun
oldum. Çiftçi bir ailenin öğretmen bir anne
babanın evladı olarak ailemizin toprağa olan
ilgisinden çiftçiliğe yöneldim. Şu anda çiftçili-
ğin yanı sıra özel sektörde üst düzey yönetici
olarak meslek hayatımı sürdürüyorum.
Evli ve bir çocuk babasıyım” diyerek
kendisini tanıttı.

Gençlerin de yeri var dedim

Siyasette her zaman aktif rol üstlendiğini an-
latan Doruk Bulut, “Bugün sizlerle buluş-
mama vesile olan siyaset hayatıma, “Bir Çift
Mavi Göz’ün” hayal ettiği Türkiye’de benim
de izim olmalı diyerek 2003 yılında Cumhuri-
yet Halk Partimiz’e üye olarak başladım. Ku-
rucu Genel Başkanımız Gazi Mustafa Kemal
Atatürk’ün iki büyük eserimden biri dediği
Cumhuriyet Halk Partimize üye olduğum
günden beri sizlerin destekleriyle çeşitli görev-
lerde yer aldım.  “Gençlerin siyasette yeri var”
diyerek sırasıyla CHP Değirmenköy Belde
Başkanlığı, Cumhuriyet Halk Partisi Silivri
Belediye Meclis Üyeliği ve İBB Meclis Üyeliği
gibi önemli görevlerde sizlerin temsilcisi
oldum. Son olarak 38. Olağan Kurultayımı-
zın Silivri delegelerinden biri olarak örgütü-
müzün, sokağın, esnafın, gençlerin,
kadınların kısacası umutsuzluğa kapılmış
tüm Türkiye’nin değişim talebi için CHP de-
ğişirse Türkiye değişir diyerek Genel Başkanı-
mız Özgür Özel ve İBB Başkanımız Ekrem
İmamoğlu’nun koyduğu 2024 ve 2028 seçim-
lerindeki iktidar hedefi için Ankara’da var gü-
cümle çalıştım” şeklinde konuştu. 

Silivri'ye sahip çıkacağız

Silivri için yola çıktığını kaydeden Bulut,
“Şimdi ise sizlerle birlikte yepyeni bir yolun
başındayız. Hayalini kurduğumuz güçlü bir
Silivri için, bu topraklara sahip çıkmak için,
bu topraklarda yaşayan tüm hemşehrileri-
mize sahip çıkmak için yola çıkıyoruz. Bu
önemli başlangıç, 81 ilden vatandaşımızın ya-
şadığı Silivrimiz için yeni ve güzel bir sürecin
kapılarını aralıyor. Hemşehrilerimize, hayali-
mizdeki Güçlü Silivri'yi anlatacağız. Yeniden
iktidar hedefimize ulaşmak için kararlı bir
çaba içinde olacağız ve bu çerçevede hazırlık-
larımızı en üst düzeye çıkaracağız. Silivri'nin
geleceği için yapacağımız çalışmalarda hem-
şehrilerimiz sürecin içinde olacak, onların gö-
rüşlerine ve taleplerine önem vereceğiz. Yerel
yönetim kararlarımızı, ilçenin her kesiminin
beklentilerini göz önünde bulundurarak şekil-
lendireceğiz” ifadelerini kullandı. 

Silivri'ye değer katacağız

Silivri'ye değer katacak çalışmalar yapacakla-
rını anlatan Bulut, “Muhtarlarıyla, sivil top-
lum kuruluşlarıyla, basın mensuplarıyla ve
toplumun her kesimiyle kucaklaşan, her an

hemşerilerimizin yanında olan bir anla-
yışla, genç ve dinamik kadrolarla, bu top-
rakları tanıyan, Silivri’mizin ihtiyaçlarını

bilen kadrolarla çalışan katılımcı bir yö-
netimi inşa edeceğiz.  Tarım ve hayvan-
cılığı ile güçlü Silivri’de tarım
topraklarımıza sahip çıkacağız. Üretimi,

üreticiyi teşvik edeceğiz, daha çok destekleye-
ceğiz. Tarım üretiminde ülke ekonomisini ve
tarımını destekleyen Silivri’nin sesini daha gür
çıkaracağız. Ve bu topraklarda alın teriyle üre-
tilen ürünlerini katma değere dönüştürecek
hedeflerimizi anlatacağız.  Turizm potansiyeli
Güçlü Silivri’nin Marmara sahillerini, deni-
zini, doğasını, ormanlarını tanıtacağız. Avru-
pa’nın kıyısında Silivri’mizin turizm
hedeflerini geliştireceğimizi, bu gelişimi Si-
livri’mizin her alanında nasıl ortaya çıkaraca-
ğımızı anlatacağız” dedi.

Üreten bir Silivri

Silivri'nin üreten bir ilçe haline geleceğini kay-
deden Doruk Bulut, “Üreten bir belediye ola-
cağız. Dinamik bir belediye olacağız. Pratik
bir belediye olacağız. Güçlü, genç katılımcı,
yeşil, çevreci ve sürdürülebilir bir belediye ola-
cağız. Silivri’nin, tüm sathına yayılmış, hızlı
karar veren, hızlı hareket eden, paylaşan, tüm
paydaşlarıyla ortak hareket eden, herkesle ba-
rışık, kararlı bir belediye olacağız. Temel alt
yapı üst yapı eksiklikleri için çalışan, kurum-
ları, şirketleri ile ahenk içinde olan, çözüm
odaklı, en önemlisi halk odaklı bir anlayış ile
hizmet etmek için yola çıkıyoruz. Silivri’yi
yeni yaşam alanlarıyla buluşturacağız. Si-
livri’yi modern spor alanları ile buluşturacak,
sporun ve  sporcunun yanında olacağız.
Amatör spor kulüplerimize ve ilçemizin göz-
bebeği Silivri sporumuza hak ettiği desteği
sonuna kadar vereceğiz.  Geleceğimizin temi-
natı Gençlerimiz ile buluşacağız, onlara bir-
likte Silivri'nin geleceğini inşa edeceğiz.
Gençlerin taleplerine kulak tıkamayan ihti-
yaçlarına cevap veren bir belediye olacağız.
Eğitime destek veren bir belediye olacağız.
Kadınlarımıza istihdam sağlayan, mahalle
mahalle üretim hedefleri koyan bir Silivri ola-
cağız. Kültür ve sanatı toplumun her ala-
nında yaşatan bir kültür ve sanat şehri
olacağız” diye konuştu.

CHP Silivri Belediye Başkan aday adaylığını ilan eden
Doruk Bulut, “Şimdi yepyeni bir yolun başındayız. 

Hayalini kurduğumuz güçlü bir Silivri için, bu topraklara
sahip çıkmak için, bu topraklarda yaşayan tüm

hemşehrilerimize sahip çıkmak için yola çıkıyoruz” dedi

Çinli araştırmacılar tarafından vücut yapısının inceleneceği belirtilen Defne
Samyeli, önceki gün Etiler'de objektiflere takıldı. Ünlü isim, bu araştırma
kapsamında yaklaşık iki ay içinde Çin'e seyahat edeceğini ifade etti

51 yaşındaki güzel Defne Samyeli, geçtiğimiz gün
Etiler'deki bir eczaneden çıkarken objektiflere ta-
kıldı. Usta isim, ayaküstü gazetecilerle yaptığı
sohbette, Çinli araştırmacıların vücut yapı-
sını inceleyeceği haberleri hakkında, "Ben
duyunca şaşırdım. Gerçekten ilginç bir
durum. Şu an bekliyoruz ve iki ay içeri-
sinde Çin'e gitmeyi planlıyoruz" açık-
lamasını yaptı. Ayrıca, yeni yılın
yaklaşmasından dolayı yılba-
şında sahne alıp almayacağı
sorusu karşısında, bu duru-
mun henüz belli olmadı-
ğını ifade etti.
HABER MERKEZİ

Defne Samyeli
Çin yolCuSu

Güçlü bİr 
Sİlİvrİ İçİn 

yola çıktık

Güçlü bİr 
Sİlİvrİ İçİn 

yola çıktık

Güçlü bİr 
Sİlİvrİ İçİn 

yola çıktık

Güçlü bİr 
Sİlİvrİ İçİn 

yola çıktık

Güçlü bİr 
Sİlİvrİ İçİn 

yola çıktık

Güçlü bİr 
Sİlİvrİ İçİn 

yola çıktık

Güçlü bİr 
Sİlİvrİ İçİn 

yola çıktık

Güçlü bİr 
Sİlİvrİ İçİn 

yola çıktık

Güçlü bİr 
Sİlİvrİ İçİn 

yola çıktık
Her zaman geleceği düşündüklerini de anlatan
Doruk Bulut, “Sosyal anlamda ihtiyaç sahibi
olan hiçbir vatandaşımızın kendini yalnız hisset-
mediği, vatandaşına kucak açan, vatandaşının
yanında olan alan elin veren eli görmediği bir

belediye olacağız.  Esnafın ya-
nında, esnafın hakkını koruyan,
ancak vatandaşın taleplerini, va-
tandaşın ihtiyaçlarının esas alan
bir anlayışla hareket edeceğiz.
Yine ulaşımda yeni bir bakışla
trafik çözümlerimizi anlatacağız.
Büyük mahallelerimizden başla-
yarak otopark çözümlerimizi an-
latacağız. Deprem riski
karşısında güçlü, depreme daya-
nıklı bir Silivri için var gücümüzle

çalışacağız.  Ve tek hedefimiz, bu güzel şehri ka-
dınlarımızla, gençlerimizle daha güzel yarınlara
ulaştırmak olacak. Tek hedefimiz çocuklarımızın
geleceği için sonuna kadar mücadele etmek
olacak.  İşte bu temel yaklaşımla yola çıkıyoruz.
Milletimizin talep ve isteklerini esas alacağız,
bugüne kadar yapmış olduğumuz hazırlıkları ve
çalışmaları olgunlaştıracak ve milletimizin huzu-
runa, oyuna çıkacağız. Silivri’nin köyleri, belde-
leri bizim. Silivri’nin sokakları, caddeleri bizim.
Silivri’nin meydanları bizim. Milletimizle buluşa-
cağız. Hayallerimizi anlatacağız, hedeflerimizi
anlatacağız. Güçlü bir Silivri için hep birlikte ça-
lışacağız” dedi.

MÜGE CESUR
ÖZMEN

HABER

Çocuklarımızın 
geleceğini düşünüyoruz

Silivri için göreve hazır olduğunu vurgulayan
Bulut şu ifadeleri kullandı; “Genel Başkanımız
Sayın Özgür Özel önderliğinde 2024 yerel se-
çimlerinde Silivri Belediye Başkanlığına aday ol-
duğumu hepinize ilan ediyorum. İstanbul
Büyükşehir Belediye Başkanımız Sayın Ekrem
İmamoğlu’nun 2024 yerel seçimleri için koy-
duğu 21 ilçe hedefini gerçekleştirmek ve Silivri
Belediyesinde CHP bayrağımızı yeniden dalga-

landırmak için ken-
dimi önce Allah’a,
sonra milletime,
sonra da örgütü-
mün vicdanına
emanet ediyorum.
Değişimin yüzyılı,
Yüzyılın değişimi
Yolumuz açık olsun
Silivri.”

Yolumuz açık
olsun Silivri

CHP Silivri Belediye 
Başkan aday adayı
Doruk Bulut

Sarıyer için bir
kere daha aday
Sarıyer Belediye Başkanı Şükrü Genç, 2024 yerel seçimleri için aday adaylığı
başvurusunda bulundu. CHP Sarıyer İlçe Başkanlığı önünde toplanan binlerce
kişi ile kucaklaşan Genç, “Bizim hikâyemiz çok ağır ve çok zor koşullar içinde,
sonsuz bir dayanışmayla yaşamı temel alan Sarıyerlilerin hikâyesidir” dedi

SARIYER Belediye Başkanı Şükrü Genç, 31
Mart 2024 tarihinde yapılacak olan yerel seçim-
ler öncesi ilçe belediye başkanlığı için aday
adaylığı başvurusunda bulundu. Sarıyer’de üç
dönem üst üste belediye başkanlığı yaparak bir
ilke imza atan Başkan Genç’i, adaylık başvu-
rusu için gittiği CHP İlçe Başkanlığı önünde
binlerce vatandaş karşıladı. Aday adaylığı dilek-
çesini teslim eden Başkan Genç coşkulu kalaba-
lığa seslendi.

Planlamayı başardık

Planlamanın önemine değinen Başkan Genç,
yaptığı konuşmada şu başlıklara da değindi:
“Liyakatli kadromuzla yatırımlarımızın tama-
mını, ürettiğimiz artı değeri Sarıyerli için kullan-
dık. Bugüne kadar geçirdiğimiz 367
soruşturmadan alnımızın akıyla çıkmamız şef-
faf yönetim anlayışımızın en önemli kanıtıdır.
Büyük yatırımların yanı sıra bu sürede Sarıyer
Belediyesi ilk kez geliri giderinden yüksek olan
bütçe gösterdi ve 20 milyar değerinde mal varlı-
ğına ulaştı. Sadece ilk 5 yılda geride kalan 25
yılın toplamından daha fazla yatırım yaptığımız
asfalt, duvar, kanal, merdiven gibi altyapı çalış-
maları rutin bir belediye hizmeti değil, mahalle-
lerimizin devamlılığına atılan imzaydı. Bu
süreçte mülkiyet sorununun çözülebileceğine
inanılmamasına rağmen İBB Başkanı Ekrem
İmamoğlu ve belediyemizin yaptığı son hamle
ile 40 yıllık sorununu çözdük. Bu Sarıyerlilerin

zaferidir. Karşılıklı güvenimizin ve işbirliğimizin
zaferidir. Bir annenin iki önemli şeyi yavrusu ve
yuvası. Annelerin üzülmemesi, bütün emeklerin
boşa gitmemesi için en son vatandaşım tapu-
sunu alan kadar buradayım, adayım.”

Çocuklarımız için mücadele veriyoruz

“Çocuklarımıza gerekli imkânlar verilirse başa-
rılı olacaklarına yürekten inanıyorum” diyerek
konuşmasını devam ettiren Genç, eğitim konu-
sunda da belirli noktalara vurgu yaparken:
“Eğitim Kurumlarımızda 165 öğretmenin görev
yapıyor olmasıyla gurur duyuyoruz. Sarıyer Be-
lediyesi Gençlik Eğitim Merkezi (SAGEM)
ayakları yere basan, özgüven sahibi çocuklar
yetiştirmek üzere mahallelerde hizmet veriyor.
Sarıyer Akademi kendi yayınlarını ve online eği-
tim platformunu kuran ilk yerel yönetim eğitim
kurumudur. Eski başkanlık binasını güvenli hale
getirerek çocuklar ve gençler başta olmak üzere
okumayı seven Sarıyerliler için kütüphaneye
dönüştürdük. Aynı zamanda dijital altyapısı bu-
lunan kütüphanemiz her gün yüzlerce kullanı-
cıyı ağırlıyor” dedi. HABER MERKEZİ

“Sarıyerliler bütün bu çabalarımızı duydukları
güven ve verdikleri destekle her dönem daha da
perçinlediler” diyen Başkan Genç konuşmasını şu
sözlerle sonlandırdı: “Çalışma arkadaşlarımla bir-
likte Sarıyer’e ve Sarıyerlilere hizmet etmekten
onur duyuyoruz. Bugüne kadar şahsıma güvenen
Sayın Genel Başkanlarımız nezdinde partimizin her
kademesinden yöneticilerimize ve değerli örgütü-
müze, koordineli çalışma ile Sarıyer’e İBB’yi his-
settiren Başkanımız Sayın Ekrem İmamoğlu ve
çalışma arkadaşlarına, meclis üyelerimize, muh-
tarlarımıza, sivil toplum kuruluşlarımıza, kent kon-
seyimize, destekçilerimize ve tabii ki bu yolu yaz
kış demeden benimle birlikte yürüyen süpürgeci-
sinden başkan yardımcısına kadar bütün çalışma
arkadaşlarıma teşekkür ediyorum. Süreç içeri-
sinde kaybettiğimiz tüm dostlarımızı yakın za-
manda hayatını kaybeden meclis üyemiz Ekrem
Tekçe nezdinde saygıyla anıyorum.Şimdi kazanım-
larımızı korumak ve yeni projelerle Sarıyer’i ileriye
taşımak için bir kez daha yola çıkma zamanıdır!”   

Kazanımlarımızı
koruyacağızArnavutköy sınavdan geçti

Arnavutköy Belediyesi ve İlçe Milli Eğitim Müdürlüğü iş birliği ile
düzenlenen deneme sınavına 10 binden fazla öğrenci katıldı

ARNAVUTKÖY Belediyesi ve İlçe Milli
Eğitim Müdürlüğü iş birliğiyle düzen-
lenen deneme sınavı, Liselere Geçiş
Sistemi (LGS) ve Temel Yeterlilik Testi
(TYT) sınavlarına hazırlanan 10 bin-
den fazla öğrencinin katılımıyla gerçek-
leşti. Gerçekleştirilen ödüllü deneme
sınavı, öğrencilere sadece gerçek LGS
ve TYT deneyimini yaşama fırsatı sun-
makla kalmayıp aynı zamanda sınav-
lara hazırlanan gençlere motivasyon
sağlıyor. TYT alanında düzenlenen de-
neme sınavına 4 bin 500'den, LGS ala-
nında yapılan deneme sınavına ise 5
bin 750'den fazla öğrenci katıldı. İlçe-

deki ilkokul ve liselerde düzenlenen de-
neme sınavları, öğrencilerin eksiklikle-
rini belirleme ve bu noktalarda destek
sağlama amacı taşıyor. Öğrencilerin
sınav stresini azaltarak daha iyi bir per-
formans göstermelerine yardımcı ol-
mayı hedefliyor. LGS ve TYT
alanlarında dereceye giren öğrencilere
Arnavutköy Belediyesi tarafından
ödüller verilecek. Birinci olan öğrenci-
lere çeyrek altın, ikinci ve üçüncü olan-
lara ise gram altın hediye edilecek. Bu
sayede sınavlara hazırlanan öğrenciler
için motivasyon oluşturulmuş olacak.
HABER MERKEZİ
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